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1 STATE OF MICHIGAN 1 TABLE OF CONTENTS
2 IN THE CJRCUIT COURT FOR THE COUNTY OF WAYNE 2
3 3  WITNESS PAGE
4 GOODFELLAS WEAR, LLC, a 4 WISSAM AOUN
5 Michigan limited liability 5
6 company and WISSAM AOUN, 6 EXAMINATION
7 Plaintiffs, 7 BY MS. DAMICO: 5
8 vs. Case No. 08-018235 CZ 8 EXAMINATION
9 Hon. Kathleen MacDonatd 9 BY MS. FLANAGAN: 118
10 WAYNE COUNTY, WAYNE COUNTY 10 RE-EXAMINATION
11 SHERIFF'S DEPARTMENT, WARREN 11 BYMS. DAMICO: 209
12 C. EVANS, WAYNE COUNTY SHERIFF, 12 BXAMINATION
13 MACY'S RETAIL HOLDINGS, INC., a 13 BY MR. HALL: 210
14 New York Corporation and DOUGLAS 14 RE-EXAMINATION
15 BUCHER, 15 BY MS. FLANAGAN: 211
16 Defendants. 16  RE-EXAMINATION
17 / 17 BYMR. HALL: 214
18 18 EXHIBITS
19 19
20 The Deposition of WISSAM AOUN, 20 EXHIBIT PAGE
21 Taken at 149 Franklin, 21 (Bxhibits retained by counsel.)
22 Pontiac, Michigan, 22
23 Commending at 10:32 a.m., 23 DEPOSITION EXHIBIT 1 159
24 Manday, April 6, 2009, 24 DEPOSITION EXHIBIT 2 161
25 Before Nora Morrissy, CSR-2642. 25 DEPOSITION EXHIBIT 3 207
Page 2 Page 4
1 APPEARANCES: 1 Pontiac, Michigan
2 2 Monday, April 6, 2009
3 TIM YOUSIF 3 10:32 a.m.
4 Cyril Hall, P.C. 4
S 149 Franklin Boulevard S WISSAM AQUN,
6 Pontiac, Michigan 48341 6 was thereupon called as a witness herein, and after
7 248.333.7880 7 havingﬁrstbeendulymuntotsﬁfytometrum,
8 Appearing on behalf of the Plaintiff. 8 the whole truth and nothing but the truth, was
9 9 examined and testified as follows:
10 JENNIFER G. DAMICO 10 MS. DAMICO: Let the record reflect that
11 Plunkett Cooney, P.C. 11 this is the deposition of Wissam Aoun to be taken in .
12 535 Griswold, Suite 2400 12- " the case Goodfellas versus Wayne County and Macy’s.
13 Detroit, Michigan 48226 13 Am I pronounding your last name correctly?
14 (313) 965-3500 14 THE WITNESS: Aoun.
15 Appearing on behaif of the Defendant Macy’s and 15 MS. DAMICO: Mr. Aoun, my name Is Jennifer I3
16 Bucher. 16 Damico and I represent Macy's and Mr. Bucher in this &
17 17 lawsuit filed by you and by Goodfellas, I'm goingto |
18 MARGARET M. FLANAGAN 18 be asking you questions today about the allegations in [
19 Wayne County Corporate Counsel 19 your complaint. i
20 600 Randolph Street, Suite 253 20 Have you ever had your deposition taken
21 Detroit, Michigan 48226 21 before?
22 313.224.5402 22 THE WITNESS: Yes. H
23 Appearing on behalf of Wayne County and Sheriff Evans, | 23 MS. DAMICO: A few ground rules. You have
24 24 to answer out loud because the court reporter is
25 25 tzking down everything that's said in this room. She
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1 can't take down uh-huh, uh-uh, head shakes. Please 1 A. It'sahome.
2 wait for me to finish my question before you answer 2 Q. Do you own that home?
3 and I'll do the same so we don't talk on top of each 3 A. Yes, 1do.
4 other and if you don't understand my question, letme | 4 Q. Do you own that alone or do you own it with a wife or
L) know and I will rephrase it. Okay? S anyone else?
6 THE WITNESS: Okay. 6 A. Alone.
7 EXAMINATION 7 Q. Are you married?
8 BY MS. DAMICO:; 8 A Yes
9 Q. How many times have you been deposed? 9 Q. What's your wife's name?
10 A. Once. 10 A. Marwa, MARW A, Aoun.
11 Q. When was that deposition? 11 Q. Does anyone else reside at that hame on Marie Street
12 A. Around about two years ago. 12 with you?
13 Q. And what was that in connection with? 13 A. Yes, my children.
14 A. Acaraccident. 14 Q. How many children do you have?
15 Q. Were you a victim, a witness, a defendant? 15 A. Four.
16 MR. YGUSIF: I'm going to object to 16 Q. Just give me their age ranges.
17 relevance, 17 A. Okay. Oldest daughter 12.
18 BY MS. DAMICO: 18 Q. Uh-huh.
19 Q. Okay. Go ahead. 19 A. My son ten, my other daughter five and my son two and
20 MR. YOUSIF: You can answer. 20 ahatf.
21 A. Iwasavictim. 21 Q. Okay. Prior to living on Marie Street, where did you
22 BY MS. DAMICO:; 22 live before that?
23 Q. OCkay. So, did you file a lawsuit? 23 A. 4831 Helen Street, Dearbom, Michigan 48126.
249 A. Yes, Idid. 24 Q. Do you still own — did you own that home at the time?
25 Q. And did you sustain personal injuries in that lawsuit? |25 A. Yes, 1did.
Page 6 Page 8 H
1 A. Yes, 1did. 1 Q. Do you still own the home? ;
2 Q. Who was your attomey? 2 A. No,Idont
3 A Gordon — David Martin from Gordon Punt (phonetic). 3 Q. Whodid you sell it to?
4 Q. Did that case go to trial? 4 A. Mydad.
S A. No,itdidn't. S Q. Whoisthat?
6 Q. Did &t settle? 6 A. AliAcun.
7 A Yes. 7 Q Spellit.
8 Q. How much did you receive in the settiesnent? 8 A, ALL
9 MR, YOUSIF: I'm going to cbject to 9 Q. Ishis middle initial H?
10 relevance. [haven't seen the settfement agreement 10 A. Yes.
11 but there may be a confidential dause In the 11 Q. How many years did you live on Helen Street?
12 settlement agreement. 12 A. From '99 to '06, six years.
13 BY MS. DAMICO: 13 Q. lust one more, where did you live before that?
14 Q. Just briefly tell me what kind of injuries you 14 A. On Kingsley.
15 sustalned. 1S Q. Okay. :
16 A. Backinjuries, 16 A. Can'tremember the number. It was a rented house,
17 Q. Other than that lawsult where you gave a deposttion 17 Probably — the number Is probably 7038 Kingsiey.
18 and the lawsult we are here for today, have you ever 18 Q. Whatcity is that?
19 been involved in any other dvil lawsults? 19 A. Dearborn, Michigan 48126.
20 A. No. 20 Q. Just going to ask you a tittfe bit about your
21 Q. What's your current address? 21 background. Where were you bomn?
22 A. 1201 Marie Street, Dearborn Heights, Michigan 48127. | 22 A, In Lebanon.
23 Q. How long have you lived at that address? 23 Q. And we got your father’s Ali. Is your mother alive?
24 A, Aboutthree years. 24 A. Yes.
25 Q. Isthata home, a condo, an apartment? 25 Q. What's her name?
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1 A. MUNTAHA. 1 Q. Where do they live?
2 Q. Does she live with your father? 2 A. My sister lives in -- 1 got a -- the youngest one
3 A Yes. 3 lives in Lebanon, and my brother, he's married in New :
4 Q. Do you have any brothers or sisters? 9 York.
5 A. Yes. S5 Q. When did you move to the United States?
6 Q. Tell me what you have. 6 A 1976.
7 A. 1have three brothers and three sisters. 7 Q. So, you were four years old?
8 Q. Do all of your siblings live in the metro Detroit 8 A. Yesh.
9 area? 9 Q. Areyou aUS citizen?
10 A. No. 10 A. Yes.
11 Q. Who lives here, who lives in the metro Detroit area? 11 Q. Where did you go to high school?
12 A. In Detroit I have two sisters and two brothers. 12 A. Fort Hamilton High School in Brooklyn, New York.
13 Q. Tell me the brothers’ names. 13 Q. When did you move to the Dearborn area?
149 A, NITHAL 14 A. Mayof '95.
1S Q. Okay. Howold is he? 15 Q. From the time your family moved from Lebanon to the
16 A. He's32. 16 United States doctor or to May of 1995, did you live
17 Q. Okay. 17 in the New York area?
18 A. Mohammed Aoun s 23, he lives in Dearbomn and my |18 A. Yes, Idid.
19 married sisters, first one is Juliette and another -- 19 Q. Since May of 1995 have you always resided in Dearbon
20 Q. What's Juliette's last name? 20 or Dearbom Heights?
21 A. AOUN. 21 A. Dearborn, Dearborn Heights, yeah,
22 Q. Does she have a marnried name? 22 Q. What year did you graduate from high school?
23 A. That's her married name. 23 A 1991,
24 Q. Okay. 24 Q. Do you have any education after high schooi?
25 A. And Zeinab,ZEINARB. 25 A Yes, I went to college for about a year, couple of
Page 10 Page 12 ;
1 Q. Andwhat's her last name? 1 months. '
2 AL AOUN. 2 Q Where you go to milege?
3 Q Are they sisters or are they sister-in-laws? 3 A Brooklyn, New York, it's Kingsborough College.
4 A. They are my sisters. 4 Q. Wnhat did you study?
5 Q. Areyou any relationship to an Ibrahim Aoun? 5 A Liberalarts. Little of evesything.
6 A. Yes. 6 Q. Did you receive any kind of degree or certificate?
7 Q. Whois Ibrahim? 7 A. No, not from college.
8 A. He's marvied to Juliette. 8 Q. Any other type of degrees or certificates that you
9 Q. So, he's a brother-in-law? 9 hotd?
10 A. Yeah, a brother-in-law. 10 A. No.
11 Q. How about a Hassan, HA S S A N, Aoun? 11 Q. Any other education aiter high school, and that can be
12 A. That's myunde. 12 trade school, vocational schoof?
13 Q. Who is Hassan brother with, your mom or yourdad? |13 A No.
14 A. Mymom. 14 Q. By way of employment, what is the first full time job
15 Q. So, mom's brother? 15 you held after high school? ]
16 A. Uh-huh. 16 A. Worked for a llmo company in New York called NYC Umo. ]
17 Q. Andlit's my understanding that in December of 2007 |17 Q. Afer that what did you do? :
18 Mohammed resided with your parents on Helen Street? | 18 A After that I came here In 1995 and worked for my undle
19 A. Yes. 19 at a gas station.
20 Q. What's your date of birth? 20 Q. Wauld that be Hassan or different —
21 A, 7-10-72. 21 A. Yeah, different undle.
2 qQ So,wewentoveryourbmums,yoursisms, Doyou {22 Q. How long did you work at the different uncle?
23 have one brother not living In the Detroit area and 23 A Forabout ayear, ‘96, and from '96 to ‘97 I worked at
24 one sister not living in the Detroit area? 24 arestaurant.
25 A. Yes, 25 Q. What restaurant?
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Page 13 Page 15 §
1 A. Itwas calted Lafendi. It's in Southfield, Michigan. 1 Q. Evergreen and Warmen, what dity is that, is that
2 Q Okay. 2 Detroit?
3 A. Be'97 1 got hired at American Axle Manufacturing. 3 A. Detroit, yes.
4 Q. What did you do for American Axde? 4 Q. Sam's Sportswear?
5 A. Iworked as a job setter, start up machines. S A. Uh-huh.
6 Q. Were you a union worker? 6 Q. Did you say you leased the building?
7 A, Yes,Iwas, 7 A. Yes.
8 Q. What union was that? 8 Q. Isthat still in existence, that business?
9 A Local 235. 9 A. No, that was changed, the names changed about ten i
10 Q. Isthat like a machinist union or what union was it? 10 times,
11 A. Itwas just a union. 11 Q. Tell me the address for that store,
12 Q. How long did you work at American Axte? 12 A. 20040 West Warren Avenue,
13 A. Nine-and-a-half years. 13 Q. What's it currently operating — under what name?
14 Q. So, until 2008? 14 A. Sam's Sportswear,
15 A. No, end of 2006, November, 2006. 15 Q. Isit still operational now?
16 Q. That was a full-time job for nine-and-a-half years? 16 A. No.
17 A. Yes. 17 Q. Whatisin that building?
18 Q. Why did you leave or what happened after the 18 A. Probably a hair salon.
19 nine-and-a-half years? 19 Q. Nothing you have any ownership interest in?
20 A. Itook the buyout. 20 A. No.
21 Q. What was your buyout? 21 Q. Were you an owner of Sam's Sportswear?
22 A. It was about 70 thousand. 22 A, Yes.
23 Q. After — in November of 2006 after that what did you 23 Q. Were you the sole owner?
24 do next? 24 A, Yes.
25 A. I-—my dad had an old building on - he purchasedin { 25 Q. Was that company incorporated?
Page 14 Page 16 i
1 200S on Warren, 1 A Yes itwas.
2 Q. What was the address? 2 Q. Orwasitadfb/a?
3 A It's 18334 West Warren Avenue. 3 A. Yeah, it was incorporated I believe.
4 Q. Okay. 4 Q. And how long was Sam's Sportswear in existence?
5 A. We demolished it, the old building we demolished it 5 A. Around three years.
6 and decided to build a big store so I could run it. 6 Q. So, 2000 to 2003?
7 Q. And that store tumed out to be Goodfellas? 7 A. About -- you kmow what, 2002.
8 A. Goodfellas, yes. The bullding was done the end of — 8 Q. To2002?
9 that’s one of the reasans I tock the buyout 5o I could 9 A. Yeah, I changed the name.
10 be in there to run it. 10 Q. What did you change the name to?
11 Q. Ckay. 11 A. To Off Da Hook Gear.
12 A. It wascomplete December — the - towards the end of 12 Q. And that's Off Da, D A?
13 December, around December 20th of '06. 13 A DA.
14 Q. Okay. Wet gettothatin a minute. At any time 14 Q. Did you add any type of business partners or any other ff
15 prior to the existence of Goodfellas, prior to jet's 15 owners to Off Da Hook? H
16 say December '06, did you ever own any type of 16 A. No.
17 business? 17 Q. You were the sole owner?
18 A. Yes, Idid. 18 A. Sole owner.
19 Q. So, this would have been concurrent or at the same 19 Q. What's the reason you changed the name?
20 time you're working at American Axde? 20 A. That was when I moved to the new location.
21 A. Both at the same time. 21 Q. Okay. Where did you move to?
22 Q- Tell me what businesses you owned. 22 A. To 18334 West Warren Avenue,
23 A. In 2000 X decided to open a clothing store on 23 Q. So, was that — did that happen in 2002?
24 Evergreen and Warren Avenue. It was a small building |24 A. From 2002 to 2005 I had Off Da Hook Gear.
25 I leased was called Sam's Sportswear. 235 Q. To2005. Now, was that the building you ultimately
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Page 17
demolished?

A. Off Da Hook Gear, that was that location, 20014 —

Q. 20040?

A. Yeah, 40.

Q. Let me get this right. Sam's Sportswear operated in
mlsieasedbuﬂdtngfrunzoootozooz,youdlanged
the name but stayed in the same building?

A. Same building.

Q. szaid-ljt&askedyouwhyywd;angedmename
and you said because you moved to 18344 West Warren.
That's where Goodfellas is?

A. Yes.

Q. So, did Off Da Hook ever operate out of 18344 —

O @ NN D W N e
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Page 19 j
A. On the old building, 18334 West Warren.

Q. Did Ghetto Fabulous ever do business?

A. The business was at that location but under that name
I probably took down the sign about a month after ]
putit up,

Q. Because the neighbors complained?

A. Yeah, some neighbors complained and I dign't want no
problems in the neighborhood.

Q. Do you owm any business operating under the name
Ghetto Fabulous at this time?

A. No.

Q. Ghequabu!wsonlyexistedforashortpaiodof
time?

b

14 A. No, never. 14 A. Yes, the name.

15 Q. Is Off Da Hook Gear still In business? 15 Q. We tatked about Off Da Hook Gear, and that s ~ that

16 A. No, I transferred that name — my brother-in-law 16 was your d/b/a that you transferred to your brother?

17 wanted to cpen up a store on Seven Mile. 1 17 A. Correct, brother-In-taw.

18 transferred it to his name. Ihaditasad/b/a, 18 Q. Did you transfer to lbrahim?

19 Wayne County building. 19 A Yes.

20 Q. Right 20 Q. He's your brother-in-taw?

21 A So,Ihadmgodownu\emforhlmmgetﬂ\atname,l 21 A, Uh-huh,

2 had to go down there and sign it off that I didn‘t 22 Q. Detroit Fabulous Wear? ]

px) want it no more. 23 A Samu:lng,mlmednamebecauselwasmlnldngofm H

24 Q. Did you transfer & to Mchammed or Ibrahlm? 24 dghtnametnputonﬂtebuﬂdlngsolpmbably

25 A. Ibrahim. 25 purchased about five names from downtown, paid for.
Page 18 Page 20

1 Q. Andthat operates ~ is that 19334 West Seven Mile? 1 Q. Do you know when you did this, purchased this name or i

2 A I'mnotsure. It's on Seven Mile. I'm not sure of 2 the d/bfa Detroit Fabulous Wear?

3 theaddress. 3 A Jtwasallin the same time whenever Ghetto Fabulous |

4 Q Wewgummmmmmmm 4 was probably purchased.

S GoodfeﬂasWea,MsSam‘sSpo:WWOffDa 5 Q lhaverquabulmspurd:asedatadﬁmtﬁme.

6 Hook Gear? 6 A. '04?

7 A Uh-huh, 7 Q. ‘047 Thad06. As far as Detroit Fabulous and Off

8 Q mmmmmmmmzoos, 8 Da Hook I have October 2007, Does that sound right?

9 ptiot to Goodfellas? 9 A. Which one was that again?

10 A. No, I had assumed names. 10 Q. Off Da Hook Gear and Detroit Fabulous Wear. !

11 Q Uhhuh, 11 A No,Ofl’DaHookcear—undermynamematwasall—-

12 A So,nobodywoddgetﬂnemmeamndmybmimm 12 I befieve that was in '02, '03.

13 Q. Butyou didn't operate — 13 Q. erespectto-—let‘strythlsagaln. Goodfellas

14 A. Xdidn't operate. 14 Wearwearegohugtotaﬂ:about,mtwasmebtsnss

15 Q. T'mgoing to 2sk you some questions about some 15 that was In existence when this whole inddent

16 entities that I found and you tell me what they were 16 occurred, comect?

17 if they are operating. 17 A Yes,

18 A. Cikay, 18 Q. Detrok Fabulous Wear, d/b/a, and you dalm you never b

19 Q. Ghetto Fabulous. Is that an assumed name or — 19 Operated - sold dathing or any cther merchandise out i

20 A Thatwas an assumed name. I got that name and as soon | 20 of that location? b

21 asIputthe name up, some neighbors were complaining |21 A. No, k

Z  asboutthatnamen the nelghborhood soThadtochange |22 Q. Okay. What about Jazz Sportswear, Inc.? :

3 It.rmnotmlflﬁled—!dldadlbla,went 23 A. That's my dad's business in New Yori. :

24 mmmmmwmamm 24 Q. Do you know If your father, you or your father ever i

25 Q. Where did you put the sign up? 1

gotanamnednamehWayneCwmy-
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Page 21 Page 23
1 A. No, none of my family here in Michigan. 1 A. Resident agent is where I'm the sole owner, is that [i
2 Q. What about Hip-Hop Fabulous Wear? 2 it?
3 A. Thatwas an assumed name too. 3 Q. I'maskirg you.
4 Q. Assumed under your name? 4 A. I'm not sure exactly.
5 A. Yes. S Q Do you know if you were the resident agent for
6 Q. Do you know when you got that name? 6 Goodfellas Wear, LLC?
7 A I think I sald it was about four or five names I paid 7 A. Yes, Iwas.
8 for, 8 Q. Has Goodfellas Wear always operated out of 18334 West
9 Q. Okay. 9 Warren?
10 A. And I'm not sure the exact dates, 10 A. Yes.
11 Q. Okay. Did you ever operate any type of business with 11 Q. Doyou have a business address other than the West
12 the name Hip-Hop Fabulous Wear? 12 Warren, an office?
13 A. That was when I was at 18334 West Warren. Itprabably 113 A, No.
14 changed from that to Goodfellas Wear. I think that 14 Q. Do you cperate any type of business or conduct or
15 was the fast name before I changed to Goodfellas Wear. 15 transact any business at Three Parklane Boulevard,
16 Q. Did anyone else have any ownership interest in Hip-Hop 16 Suite 107, Dearbomn?
17 Fabulous Wear than you? 17 A. No.
18 A. No. 18 Q. Do you know what that business is?
19 Q. Do you know when you incorporated Goodfetlas Wear, 19 A. That's where my statements went.
20 u 20 Q. Who did they go to?
21 A. I'd say the end of 2005 probably. 21 A. To Trudy.
22 Q- And this was an LLC as opposed to a d/b/a, Is that 22 Q. Because you told me it was Three Fairlane Boulevard.
23 correct? 23 A. Parkdane, that's what I meant, Paridane Boulevard. |
24 A Yes. 24 Q. That's Trudy’s office?
25 Q. Inthe LLC what was your pasition, were you an 25 A. Yeah, so you can change the top one to Parkiane
Page 22 Page 24
1 officer? 1 Boulevard. It's in the Faidane Towers. That's whyl K
2 A. Officer, a hundred percent. 2 keep saying Fairfane.
3 Q. Were you the sole owner? 3 Q. HasTrudy or Income Tax Place ever had any ownership
4 A Yes. q interest in Goodfeflas Wear?
5 Q. Did anyone have any ownership interest besides you? 5 A. No.
6 A. No. 6 Q. Any ownership in any of the businesses you operated?
7 Q. Have any business partners? 7 A. No.
8 A. No. 8 Q WaslncomeTaxPlaoeordidInoomeTaxPlaoedoyow
9 Q. Did you incorporate yourself or did you hire someone 9 taxes for Goodfellas Wear?
10 to do that for you? 10 A. Yes, they did.
11 A. Ihired someone. 11 Q. Did they do your personal taxes as well?
12 Q. Who did you hire? 12 A. Yes.
13 A. Income Tax Place. 13 Q. Did you file income tax retumns on behalf of
14 Q. Someplace that does your taxes? 14 Goodfellas Wear for the years 2005 through 2008?
15 A. It's called Income Tax Place. 15 A. Ihave - I believe I filed for '05, but ‘06, ‘07, ‘08
16 Q. Where is it located? 16 is an extension. I didn't file that.
17 A. It's Three Fairlane Boulevard, Dearborn, Michigan | 17 Q. What's the reason you haven't filed?
18 48126. 18 A. Haven't caught up.
19 Q. Doyouhtowwhodidmeacu:alpaperworkforyou? 19 Q. Do you cumrently still have an extension from 2006? ]
20 A. TrudyWITHUN. ) A. Yes. As soon as she's done with this deadline on the |
21 Q. Isshe related to you? 21 15th, we're planning on doing afl that. It's goingto [
2 A No. 22 be probably after April 15th when she's done with all £
23 Q. Do you know If you were listed as the resident agent 23 this backup that she has.
24 — do you know what a resident agent is for a 24 Q. Do you have a bookkeeper for Goodfellas Wear?
25 business, for a corporation? 25 A. No, Trudy does ail my tax-related -
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Page 25 Page 27§
1 Q. Forthe year 2006 what was Goodfellas Wear's gross 1 Q. So, down the street? i
2 income? 2 A. Yes.
3 A. Istill - Idon't have that information right now. 3 Q Did youlease a space or did you own it?
4 Q. Do you have the gross income from Goodfellas Wearfrom | 4 A. I owned it.
s any year that it's been in existence to the current 5 Q. What kind of building - is that a commerdal
6 time? 6 building?
7 A. No, it's all at her office. 7 A. Itwasa commerdal building.
8 Q. Asthe president and owner of Goodfellas, how do you 8 Q. Do you still own it?
9 get paid? 9 A. Yes, Ido, butit's knocked down.
10 A. Bycheck 10 Q Did you knock it down?
11 Q. Do you get a salary? 11 A. It was like a warehouse.
12 A Yes, Ido. 12 Q. Do you have any plans for that space?
13 Q. What's your salary currentty? 13 A. Nah, not right now. ;
14 A. Three thousand every two weeks. 14 Q. Do you currentty own any other commerdial bulldings [}
15 Q. Three thousand gross? 15 that we haven't talked about?
16 A. Yes. 16 A. Yes, 1do.
17 Q. Has that been the same since Goodfellas has been in 17 Q. What buildings do you own?
18 existence? 18 A. Iown a building on Joy Road.
19 A. Yes. 19 Q. What's that?
20 Q. 1justwant to talk about Goodfellas in the beginning. 20 A. 194 — 19316 West Joy Road.
21 When did the store open for business? 21 Q. And what's that building?
22 A. Itopened — you mean after I built the — 22 A. It's a commerdial building. It's leased to my
23 Q. You started -- your dad bought the old building, 23 brother.
24 correct? 24 Q. Which brother?
25 A. Yes. 25 A NITHAL
Page 26 Page 28 |4
1 Q. Did you ever operate Goodfellas Wear before it was 1 Q. What does he do out of that?
2 remodeled? 2 A Clothing.
3 A Yes. 3 Q. What's the name of it?
4 Q. How long did !t operate before? 4 A. The Jump Ball - not the Jump Ball.
5 A. Forabout I'd say about seven to eight menths maybe. | 5 Q. It'sa dothing store?
6 Q. You said your dad purchased it sometime in 20057 6 A. Yes.
7 A. 2005, 7 Q. Owned by your brother?
8 Q. Okay. So, 2005, operated for seven or elght months? 8 A. By Nithal.
9 A. Yeah, he leased it before he purchased it, he leased 9 Q. Do you have any ownership Interest in that building?
10 it around 2004. 10 A. No.
11 Q. Okay. And then you started operating Goodfellas Wear 11 Q. You just own the building?
12 when, out of that bullding? 12 A. Iown the bullding.
13 A. Sayabout 2005. 13 MR. YOUSIF: I'm somy. You asked him if
14 Q Okay. Andthen when did the butlding go into remodel? 14 hehadanyownecslﬂplntetstinﬂmemﬂding.
15 You guys actually knocked & down, right? 15 MS. DAMICO: Oh, sorry, that's right,
16 A. Knocked it down in '06. That was probably February, 16 BY MS. DAMICO:
17 Q. 2-06 and then It tock until when befcre you had your 17 Q. Inthe business that operates out of the building.
18 re-gpening? 18 A. No, not the business, just the building.
19 A. December 20th, 19 Q. Does he pay you rent?
20 Q. Okay. For that eight-month or ten-month period during 20 A, Yes.
2 the rebullding, did Goodfellas Wear operate out of any 21 Q. What does he pay?
2 location? 22 A. Two thousand a month.
23 A Yes. 23 Q. Two thousand?
24 Q. Where? 24 A. Uh-huh.
25 A. On 19420 West Warren. 25 Q. How long have you owned that building?
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Page 29 Page 31
1 A. About two years. A little over two years. 1 A. Sayurban wear.
2 Q. So, you purchased that sometime in what year, 2007? | 2 Q. And how did you first get into the dothing business,
3 A. No, I purchased it before that. ‘06. I'm sorry. 3 retail dothing?
4 Q. Okay. 4 A. LikeIgrew up in New York and I had a lot of family
S A. DaHook Up, that's the name of it. s members that have stores and they are successful, I
6 Q. Anyone else own Da Hook Up other than Nithal? 6 always had that in mind to open up a hip-hop dothing |}
7 A. Idon'tbelieve so, no. 7 store. )
8 Q. Do you own any other commerdial buildings? 8 Q. Inorder to — strike that.
9 A. No, that'sit. 9 In order to get Goodfellas Wear up and
10 Q. With respect to the building that's located at — 10 running, did you have to take out any type of business
11 business that's located at 19334 West Seven Mile, is 11 loans, any type of commerdiat loans?
12 that Mohammed's business or Ibrahim's business? 12 A. Yes.
13 A, Itwas. Iminkhedoseditaboutayear-litue 13 Q. Where did you take a loan out of, what bank?
14 over a year ago. 13 A. Tock one out of Chase. Took one out of — itwas
15 Q. And was that ~ what was the name of that business? | 15 LaSalle before Bank of America. I used credit cards.
16 A. Thatwas Off Da Hook Gear. That's the name I 16 Did I say Comerica?
17 transferved to him. 17 Q. No.
18 Q. When you say him, 1 forgot which brother it was. 18 A. Comerica, I took one out of Comerica and Fifth Third
19 A. Ibrahim. 19 Bank.
20 Q. The brother-in-law? 20 Q. Do you currently owe on any type of commerdial loans
21 A. Yeah. 2 with any of those institutions we just talked about?
22 Q. Did you own the building or have any ownership 22 A, Yes,
23 interest — 23 Q. So, you have some outstanding loans?
249 A. No. 29 A. Yes.
25 Q. Letme finish. — in 19334 West Seven Mile? 25 Q. Who do you have an outstanding Joan with?
Page 30 Page 32 J}
1 A. No. 1 A. With Fifth Third Bank and Bank of America.
2 Q. What does Mohammed do or what's his business? 2 Q. Do you have lines of credit with them or what kind of E
3 A. Mohammed works for Nithal. 3 loans — {
4 Q. He worked for Nithal at Off Da Hook? 4 A. Lines of credit.
5 A. NotOff Da Hook. 5 Q WMrspedtomeday-m-dayopemﬁmsofme
6 Q. Theother one, Da Hook Up? 6 business, and I'm talking about Goodfellas Wear and
7 A. Yeah. 7 deposits, withdrawals, banking, where do you do your
8 Q. Is Da Hook Up still operating? 8 banking?
9 A. Yes. 9 A. Fifth Third Banking.
10 Q. stifl owned by Nithal? 10 Q. Any particular branch?
11 A Yes. 11 A. Yes, Telegraph in Dearborn.
12 Q. Mchammed still work there? 12 Q. Okay. With respect to your line of aredit with Fifth
13 A. Yes. 13 mimaank,whet'edosmatstand,howmudnis
14 Q. Do you know what Mohammed's position is? 14 outstanding?
15 A. 1think he's the manager. 15 MR. YOUSIF: Object to relevance,
16 Q. Back to Goodfellas, we had you operating out of 19420 {16 BY MS. DAMICD:
17 for ten months while the renovaticn remodel rebuilding |17 Q. You can answer. \
18 was being done, comrect? 18 A. Not sure of the exact amount, but it's over 250. |
19 A. Yes. 19 Q. Two hundred fifty thousand?
20 Q. And then it opened in December, December 20th? 20 A. Yes.
21 A. Yep. 21 Q. Same thing with Bank of America?
22 Q. Tell me what kind of dothing you sold at Goodfellas 22 A. Bank of America about 55 thousand.
23 Wear. Is it mate dothing or - 23 Q. When you applied for these lines of credit, did you
24 A. Male and female. 24 haveanytypeofoo-ownaoroo—signer—Bankof
25 Q. How would you describe it? 25 America,howmudtdidyousy?
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1 A. Bank of America about 55 thousand. 1 A. Yeah, my assistant, if I wasn't arcund, she'd answer
2 Q. Did you have any type of co-signer to obtain those 2 phone calls.
3 lines of credit? 3 Q lfyouwerm‘tmereatmemdofmedaywhenitwas
4 A. No. 4 ﬂmetoemptywtmemdrregisterandpmttnngs
5 Q. You were the sole person? 5 away In the safe, would Isabel be responsible for
6 A. Yes. 6 that?
7 Q. Did you ever file for bankruptcy? 7 A. No,Iwasthe only one that locked up.
8 A. Yes. 8 Q. You were the enly one? So, you were the only one in
9 MR. YOUSIF: Object to relevance. 9 charge?
10 8y MS. DAMICO: 10 A, Yes,
11 Q What year did you do that? 11 Q. Dbid anyoneelsehavekeystomebuﬂdmg besides you
12 A. '98. 12 inlet‘ssavDecenmerOfZOOStoDemmbaZOOD
13 Q Was that in Michigan? 13 A. No.
14 A, Yes. 14 Q. Did your office have a separate lock?
15 Q. Federal courtin Michigan? 15 A. Yes, it did.
16 A. Yes. 16 Q. Anycne else have keys to your office?
17 Q. Do you know what kind of bankruptcy that was? 17 A. Ne.
18 A. Ididn't - 18 Q. Desaribe the building on West Warren. Obviously you
19 Q. Like what chapter? Wasit a reorganization? 19 have the retail space where you sell the merchandise,
20 A. Chapter7. 20 corredt?
21 Q. And were your credit obligations forgivenas aresult |21 A Right.
22 of that bankruptey? 2 Q. Is there a back room for storage?
23 A. Yes. 23 A. Yes.
24 Q. Were these loans from Fifth Third Bank and Bank of |24 Q. Otherthan the storage and the retall space, what else
25 America taken out under your name, were you the one | 25 is in that bullding, offices?
Page 34 Page 36}
1 who signed for these loans? 1 A. Yep, two offices upstairs, one where we keep all the [
2 A. Yes. 2 files in and one that I use.
3 Q Badthoodfellaswhenyouopmedupandyoustarted 3 Q Anyone else have an office in that building?
4 selling, did you have any employees? 4 A. No.
5 A Yes. S Q Yourﬁvemtp!oyesmatyouhad,wlmwhatmey
6 Q. In 2006 how many employees did you have? 6 did. Probably some were salespecple? Did you have
7 A. Aboutfive, 7 some warehouse people? Tell me how that worked. i
8 Q. Full-time employees? 8 A. lhavean upstairs and a downstairs I needed - they |
9 A Yes, 9 allknew the cashler, how to use the cashler, and they [§
10 Q. Didyou have a manager? 10 would separate from upstairs and downstalrs, they'll
11 A. Iwas manager. 11 take tums.
12 Q. You were manager? 12 Q. You had a selfing floor upstairs and downstairs?
13 A. Yes. 13 A. Yes, women's dothing is upstairs.
14 Q. Did you have any assistant manager or anyone that 14 Q Gotit
15 would be in charge of the store when you weren't 15 A. The office didn't have — it had --
16 there? 16 Q. Acode?
17 A. The gid that worked in my office. 17 A. Acode.
18 Q. Okay. What's her name? 18 Q. Anyone efse have the code besides you?
19 A. Isabel Roman. 19 A. My brothers did.
20 Q. ROMAN? 20 Q. When you say your brothers, that would be who?
21 A Yes. 21 A Well, Nithal had the code.
2 Q. Whenyousaywotkedinyourofﬁoe,didyouhavean 22 Q. Okay.
23 office within the building? 23 A. And probably Mohammed, I'm not sure if he's got the }
24 A. Yes, within the building. 24 codeornot :
25 Q. What was her title If she had one, assistant manager? 25 Q. When you'd have merchandise brought Into the store
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Page 37 Page 39
1 beforeyouputitontomesalsﬂoor,wou!dyou— 1 Q. Do yougo two times a year?
2 is there a back door to the building? 2 A Yes.
3 A. Yes, thereis a back door but we don‘tuse itfor | 3 Q. What percentage of your inventory per year do you
4 receiving. UPS pulls up up front. q purchase at these trade shows?
5 Q. Receiving is through the front door? 5 A. Atthe trade shows about, say, a hundred percent.
6 A. Yes. 6 Q. Okay. So, you buy all of your merchandise at the
7 Q. The back door to this building, there's front door, 7 trade shows and sell it throughout the year?
8 back door, that's it? 8 A. Yes.
9 A. Frontdoor and back door. 9 Q. What if you have a real good month and sell cut of
10 Q. Back door open with a key or with a code? 10 everything, do you have an ocngoing order with them or
11 A. With a key. 11 what do you do?
12 Q. Same with the front door? 12 A. They just don't go to Vegas, they come to Michigan
13 A. Yes, it haslocks onit. 13 too.
14 (Recess taken at 11:14 a.m.) 14 Q. You have somecne that — ;
15 (Back on the record at 11:16 a.m.) 15 A. Most of the sales reps are from Chicago and they come I
16 BY MS. DAMICO: 16 to Michigan, they got the whole — they come to the :
17 Q. Tm not familiar with how the whole dothing thing 17 whole midwest.
18 operates, I just buy stuff, It's my understanding 18 Q. So, you're just part of thelr regular route, they come
19 same of the brands you sold out of your store were 19 see you?
20 Akademiks, Coogi, Roca Wear, Sean Jchn, just some of { 20 A. Yes.
21 them. 21 Q. Bring you samples?
22 Now, in order to get those brand name 22 A. Yes,
23 merchandise, to be able to self them, doyou haveto {23 Q. And then you make orders?
24 get Ecensing agreements or distributor agreements 24 A. Uh-huh.
25 from the manufactures? 25 Q- Areyou a hundred percent responsible for making
Page 38 Page 40
1 A. No. Iwentto Vegas to the show, and opened accounts | 1 orders for -
2 right there on the spot. They look at the pictures, 2 A. Yes, sometimes I have the giris help me.
3 the store tooks good, they give me accounts. 3 MR. YOUSIF: Walt until she finishes.
4 Q. When you say give you acoounts, do you have to sign 4 BY MS. DAMICO:
5 any type of paperwork for them? 5 Q. You are the one who actually places the order, it
6 A. No. Some of them yes, I did. Some brands seat me an } 6 @n't be done without your permission?
7 agreement, and I did that. I'm not sure which ones. 7 A. Right.
8 Q Il asking for like Akademiks, did you sign any type 8 Q. Thegirs cant go place orders without you?
9 of agreement? 9 A Someﬁmesurmbusyoriflmtmemhopid(out
10 A. 1don‘tremember. They probably opened it right on 10 the gitls’ merchandise, I'ltl send a girl.
1n the spot. 11 Q. When you say send them, where do you send them to?
12 Q. Atatrade show In Vegas? 12 A Isendﬂzembﬂvonlawhendwycnmtomdﬁgan.
13 A Yes 13 Q. They don't come directly to your store, they go to
14 Q. When was this trade show? 149 Uwvonla?
15 A. I'went to the first one was in ‘06 while the bullding 15 A. No, they go to a hote!, the Embassy Suites in Livonia.
16 was getting buiit. 16 They set up the whele floor.
17 Q. Do you place orders right there at the trade show? 17 Q. When you say you send a girl, would that be Isabel, is
18 A, Yes. 18 that the one who would go?
19 Q. Do you go to this trade show on a yearly basis? 19 A. No, I never sent Isabel.
20 A Yes, Ido. 20 Q. What giris would you send? ]
21 Q. Did you go in 20077 21 A. Isent Kiara Webster probably twice and Ashley young [
22 A. Yes. 22 couple of times too.
23 Q. Doyouhwwwhattypeofyeafmlstmdeshowls.mt 23 Q. Are Klara or Ashley still empioyed by Goodfeflas?
24 month? 24 A. No, none of them are.
25 A It'sin February and in August. 25 Q. dehyarm‘tmeyemployedwmlyouanynm?
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Page 41

Page 43

1 A. Kiara found another job at a mall, Oakland Mall 1 Q. Where is she out of, what city?
2 probably. 2 A. Probably Indiana, it's an 817 area code. 1 think it's
3 Q. And what about Ashley? 3 Indiana.
4 A. Ashley also found another job with JC Penney. 4 Q. And Roca Wear?
5 Q. So, when you say you have five employees, they tum S A. Roca Wear was David Kraft.
6 over — 6 Q KRAFT?
7 A. Yes. Ifone leaves, I have a book where peoplecome | 7 A. Yes.
8 in and write their names interested in working. 8 Q. Located where?
9 Q. When they go to — go to Livonia to the hotel to pick 9 A. Chicago.
10 out the dothing, they are allowed to place orders on 10 Q. When you say at the time, is there someone else new?
11 your behalf while they are there? 11 A. The new person is Larty Mondragon, M O N dragon.
12 A. Yes. 12 Q. Okay. Chicago?
13 Q. Do they have to get permission from you or do they 13 A. Chicago.
14 know the guidefines before they go? 14 Q. How about - I don't know how to pronounce this En -
15 A. Well, the sales rep sends me an e-mail to confirm it. {15 A. Enyce.
16 Q. Okay. 16 Q. Could you spell that?
17 A. Andincluded in the e-mail Is the pictures or the 17 A. ENYCE.
18 styles that they picked cut and the amountofmoney |18 Q. Do you have a salesperson or contact person at Enyce?
19 they spent on each - 19 A. Itwaslulie Wiess, WIESSorWE--
20 Q. And then you ckay the order? 20 Q. Where is she located?
21 A. Yes, I have to okay it. 21 A. Probably at Chicago.
22 Q. Do you have to prepay for these orders or how does 22 Q. Anybody else you dealt with at Enyce?
23 that work? 23 A. No.
24 A. 1had a couple ef factor companies. 24 Q. How about Sean John?
25 Q. Couple what? 25 A. Sean John was Cheryl McGowen.
Page 42 Page 44 H
1 A. Factors. They were CIT and Wells Fargo. 1 Q. Any relationship to Greg McGowen? ]
2 Q. And what would they do? 2 A. That’s her husband.
3 A. They were — they are calied a factor company where 3 Q. And Chicago as well?
4 they give me like a line based on my purchasesandthe | 4 A. Yes.
S amounts. 1had to pay them and they paid whoeverthe | 5 Q. Do you sell merchandise by the name of Gino Green?
6 merchant was., 6 A. Yeah, that was one time.
7 Q. Okay. And then once you sold the merchandise, you'd 7 Q. Do you sell merchandise from any cther manufacturers?
8 pay back the fines? 8 A. Yes.
9 A. They'd give me 30 days net. 9 Q. Give me the names of manufacturers.
10 Q. lgotit. With respect to the dcthing lines I talked 10 A, Pelle Pelle.
1 about, Akademik, Coogl, Roca Wear, did you have a 11 Q. Isthat dothing?
12 specific salesperson you'd deal with with those 12 A. Clothing and outer wear.
13 companies? 13 Q. Who s your contact for Pelle Pelle? :
149 A Yes. 14 A. Pelle Pelle was Chris - what's his last name? Can't [}
15 Q. Do you know the name of the salesperson for Akademiks, 15 remember his last name right now. '
16 your contact person with Akademiks? 16 Q. located?
17 A. Yes, Greg McGowen for Akademiks. 17 A. He's here in Michigan, St. Clalr Shores.
18 Q. Isthat someone you still deal with? 18 Q. Okay. Any other manufacturers?
19 A. Yes. 19 A. New Era Cap Company.
20 Q. Ishe located In Chicago? 20 Q. Who ls your contact?
21 A. In Chicago. 21 A. Tim Rogers.
22 Q. How about for Coogi? 22 Q. located -
23 A. Coogi was Melissa Butrum. 23 A. Michigan, Miskeen, MISKEEN.
24 Q. Can you spell her last name? 24 Q. Contact?
25 A. BUTRUM. 25 A. AZJohnson.
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Page 45

Q. And where is AZ located?

A. He'sin New Jersey. LRG which stands for Lifted
Research Group.

Q. Who is your contact?

A. My contact is Larry Mondragon.

Q. Same guy for Roca?

A. Uh-huh,

Q. Any other brand names that you sell, any other
manufacturers?

A. Men's - I'm dealing with men right now. I have a lot
~—oh, Azzure, AZZURE, and that was Jemry, 1
don't know his fast name.

Q. Okay. What state or city?

A. I believe Chicago too. He also does Akoo, AKO O,
same person. Did we say Sean John?

Q. Yes. I'll send you a follow-up so you can think of

O O N O N LW -
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Page 47 j
and find them if I asked for them?

A. Yes, Ican.

Q. And no minimums from any of these manufacturers?

A. No, no minimums, no.

Q. How do you operate — do you have a filing system for
Goodfellas where like, you know, invoices, acoounts
receivable, all that type of stuff?

A. Yeah. I'm getting better on that because I just
started with these companies from Vegas, and I was
putting them in like files by names and putting them
in the drawers. I have invaices.

Q. Okay. When the inddent, rald, happened in 2007, were
those files taken?

A. Yes.

Q. Did you keep anything on a computer with regard to
accounting, did you have QuickBooks or anything like

e e e e e e

17 some other things. 17 -
18 A. Thave alotofbrands. 18 A. No.
19 Q. With respect to the items that were seized in the raid 19 Q. Did you use any kind of computer system?
20 in December of 2007, have we covered all of the brands 20 A. Forcontacts. I wasn't that good with computers, I
21 that were included in merchandise seized or was there 21 justhadlsabeldod\emntactﬁstonmecompuw.
22 any other manufacturers that we haven't covered? 2 Q. WhmmdantﬁsemmmGoodfellasandbeforeyou
23 A. Did you put down Gino Green? 23 put it on a sales floor, you cbviously put some
24 Q. Yeah. 24 pricing on it?
25 A. Ipurchased from them one time only. 25 A. Pridng and sensors.
Page 46 Page 48 i
1 Q Doyoulmowwhoyourpersonwas,yourcmtact? 1 Q. Who prices the merchandise? k
2 A. Yes, his name is Clint McClintock (phonetic), 2 A. Theemployees. Some of them were — most of them are |
3 something like that. 3 prices from the manufactures on it.
4 Q. Llocated? 4 Q. Already on the tag that comes with it?
5 A. Texas. Oh, Parish. 5 A. Yes. We can't change the pricing.
6 Q PAR- 6 Q. Doyoupm-oﬂ\aﬁlanmesersot,dovoumany
7 A. RISMH,and her name was Jackie, I don't have her 7 type of Goodfellas tags or markings on the
8 fast name, New Yorik. 8 merchandise?
9 Q. Okay. If you think of any more — 9 A. Yes,
10 A. Cezer,CEZER. 10 Q. What do you put on it?
11 Q. Okay. 11 A Stickers that say Goodfellas and it's got a SKU
12 A. His location was Indiana. His name was William Salam | 12 number,
13 (phonetic). That's it for now. 13 Q. Andit's a sticker that goes on what?
14 Q. Okay. With respect to any of these manufacturers 14 A. Onthe labels, on the tags from the manufacturer,
15 we'vetalkedabout,dldyouhaveanytypeofmlnbnwn 15 Q. And what's the SKU number?
16 purchases that you had to make in order to be able to 16 A. What'sthe —
17 sell these items In your store, sefl these brands? 17 Q. Isit your SKU number that's made up by Goodfellas or
18 A. No. Ijust remembered ancther brand. 18 is it a manufacturer’s SKU number?
19 Q. Okay. 19 A. Yes, by Goodfellas.
20 A. EdHardy, 20 Q Mlat‘smepw'poseofmesmnmber,whydoyoudo
21 Q. Mtowasmconmm&lﬂardy? 2 r?
2 A Guynamedlbellweitwassd,ED.meyalledhim 22 A. Inventory,
23 Ed In California. I don't know his last name. 23 Q. What does that number tell you?
24 Q. Doyouhavephonenumbetsforaumeepeopletmt 29 A nmmmmmmwmmmnof
25 we've talked about? Could you go back to your office 25 the item purchased.

/SIENENSTOCK

COURT REPORTING & VIDEO
248.644.8888

12 (Pages 45 to 48)



3

3

1 73 T3 T3 T3 T3

3

T3 T %

3 T3

WISSAM AOQUN
April 6, 2009

Page 49 Page 51}
1 Q. Does the SKU number correspond with an invoice or a 1 than directly from a manufacturer sales rep?
2 purchase order? 2 A, No.
3 A. Whatdo you mean correspond? 3 Q. Do you ever in your experience of operating Goodfellas
4 Q. Isthere a number contained in the SKU number that 4 have people come into the store and say lock, T've got
s would match up with a number on a purchase order or an 5 some merchandise, some Roca Wear or Sean John, do you j
6 invoice from the manufacturer? [ want to buy it?
7 A. No. 7 A Yes,
8 Q. Bylooking 3t that SKU number, can you tef] what 8 Q. What do you do when that happens?
9 shipment it came on, when it came? 9 A. Why buy it when I can buy from the manufacturer? B
10 A. No, but on the item we still have the tags from the 10 Q Other than dothing, do you sell anything else at
1 company on there. So, nno, not really, it's not on the 11 Goodfellas?
12 invoice, they don't put the SKU numbers on the 12 A. Shoes.
13 invoice. They put the brand, they put the brand and 13 Q. Okay. Fragrances?
14 they put the — yeah, they probably do put a numberon | 14 A Yes.
15 there. I never noticed that. 15 Q. Anything else? Hand bags, jewelry?
16 Q. But your system doesn't match up with the number on 16 A. Yes,Ido. Same companies thatl buy from.
17 the manufactures’s tags? 17 Q. Anything else?
18 A, No. 18 A. Nah.
19 Q. And what's contained In your number — describe a 19 Q. When you go to like the trade shows or go over to the
20 typlcal SKU number for me, how many numbers, does it 20 hotels in Novi, do you ever go with Mchammed or
21 have letters in it, what Is it? 21 Ibrahim?
22 A. It has a bar code. 22 A. Nah, never.
23 Q. Ckay. Do you have some kind of machine that produces 23 qQ Have you ever had merchandise — have you ever sold
24 the bar code stickers? 24 merchandise or purchased merchandise from Off Da Hook
25 A. Yes, 1do. 25 orHookUpandsayyouarerunnhgbwonsomeﬂﬂng
Page 50 Page 52
1 Q. How does the information get put into this bar code 1 and you call up Mo and say look, I need this, do you
2 machine? 2 have any of that?
3 A. They enter it -- it probably matches the same number 3 A. No.
4 as the manufacturer because they enter aumbers. I'm | 4 Q. So, it's your testimony that there's never any
S not familiar with that, I've got to ask one of the S purchasing or selling of merchandise between the two
6 employees. They enter the number from the tag into 6 stores?
7 the computer and it prints cur own. So, it might be 7 A. No.
8 the same bar code, same numbers on there. 8 Q DidyouevergotoVegastoﬂmehadeshowwiﬂtyour
9 Q. Okay. But the information contained on your SKU 9 brother or brother-in-law?
10 number, why do you do that, why do you put &t on there 10 A. No.
11 if there is atready a number on the tag from the 11 Q Haveyoueverbeenconvictedofaaimeinmepast
12 manufacturer? 12 ten years involving any elements of truth or
13 A. Soit could show our Goodfellas sticker on the items. 13 dishonesty?
14 Q. Other than purchasing from these manufacturers’ 14 A. No.
15 representatives, do you purchase merchandise for 15 Q. Have you ever been convicted of a aime in the past
16 Goodfeflas by any other means? 16 ten years?
17 A. Yes. 17 MR. YOUSIF: I'm going to object to
18 Q. Okay, tell me. 18 relevance.
19 A. Flain T-shirts. 19 MS. DAMICO: That's okay.
20 Q. Okay. 20 BY MS. DAMICO:
21 A From a company called Roochi Traders, ROOCH L 21 Q. Go ahead. Have you ever been amrested for a gime in
22 Q. Iguess my question was other than - you purchase it 22 the past 15 years?
23 from an actual manufacturer? 23 MR. YOUSIF: Again object to relevance.
24 A. Uh-huh. 24 BY MS. DAMICO:
25 Q. Do you purchase merchandise from any other means other 25 Q. You can answer,
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Page 53 Page 55
1 A No. 1 Q ls&atﬂrroughsomekhdofsemritysystem? Is
2 Q. lnmepasttenyeatshaveyouevefbeenarruedfor 2 there a brand name?
3 any aimes? 3 A Yes.
9 MR. YOUSIF: Object to relevance. 4 Q. Whatisit?
5 A No. S A Calted Web Cam.
6 BY MS. DAMICO: 6 Q. Okay. And tell me at your home is Marie Street?
7 Q. Other than putting the Goodfeflas t2g on the dothing 7 A. Yes.
8 wimyourSKUnunber,anyotlmtypeo!matBugsyou 8 Q. Doyouhaveanomcewheremaemonitmsare
9 do to identify the merchandise is yours? 9 located?
10 A. No other markings. Ijust put sensors. 10 A. Nooffice. It was just on the computer in the room.
11 Q. Okay, the sensors? 11 Q. Andwhmyougetmiswebfeedbadctomehane
12 A. Yeah. 12 cumputm-,lsltukesplltuponsaeensoryoujust
13 Q Iwanttoaskyouaboutmetnddentonlbeﬁeveit 13 get one image?
14 was December 12th, 2007, 14 A. Yeah, it's split up on screens.
1S A, Yes, 15 Q. How many camera views can you watch at a time?
16 Q. Youhadbeminoperaﬁonforappmxhnateb«oneyear? 16 A. Fifteen,
17 A Yes. 17 Q Andaretheywllplcmresoraremeyaaualﬁve—
18 Q. Out of this new location? 18 A. Live.
19 A Right 13 Q. Do you have any type of alarm or monitor at home so if
20 Q. Doywlmowwhatyoutgmsssa!swemforGoodfeﬂas 20 somewnglsgolngon,yougetsmnemovement,u
21 within this one-year period? You can give me an 21 alerts you or do you just keep 1t periodically?
22 approximation. 22 A. Iusedto keep the screen up when I'm not at the
23 A. 1don'tknow the exact number. It was probably over | 23 store, 1 used to keep the screen up. It was around
24 one million, but — 29 December we got busy, every year around December I
25 Q. Wereyouworkingonthatday? 25 keep the monitor.
Page 54 Page 56
1 A. Iwasn'tin the store yet, no. 1 Q Where is the monitor located in your home? {
2 Q. What time - what are the store hours? 2 A. Downstairs in one of the rooms.
3 A. Ten to eight, 3 Q. Inabedroom?
4 Q. Every day but Sunday? 4 A Yes.
5 A. Sundaywas1ito7. 5 Q Whenthetzmetasaregoingandyouamgemngum
6 Q BmMondayﬁuowhSahndaytentoeight? 6 Mdatyourhmse,isitbeingremrdedonanytype
7 A Oh, no. Thursday until nine, ten to nine, Friday ten 7 of machine?
8 to ten, Saturday ten to ten. 8 A. Yes.
9 Q Okay. So, fust Monday and Tuesday were ten to elght? 9 Q. Whatis it recorded on, like a VCR or CD-ROM?
10 A. Monday, Tuesday and Wednesday. 10 A. CD-ROM. !
11 Q. How did you first leam that something was going on at 11 Q. And does that CD-ROM loop over at some period of time?
12 the Goodfellas store? 12 A Yes,itdoes. ;
13 MR. YOUSTF: I'm going to cbject to the 13 Q. What's the looping cyde? {
14 form of the question. 14 A. I'd say about seven days. E
15 BY MS. DAMICO: 15 Q. Every seven days? ;
16 Q. Did something unusual or out of the ordinary happen on 16 A Yes. i
17 12-12-07 at the Goodfellas store? 17 Q. 1fyou saw samething gotng on on your monttors and you |
18 A. Yes, Ibelieve my wife cafled me. She was watching |} 18 know it was being recorded, you could save that r
19 the camerasat home. 19 portion and like shaw it to the police or whatever you :
20 Q. You have surveillance cameras in the store - 20 had to do?
21 A Yes. 21 A. Yes,Ican. ;
2 Q. And you have feedback at your house? 2 Q. Okay. Do you do anything after seven days, do you [
23 A Yes B3 putanew CD in and save everything or do you let It L
249 Q. Tetlmewlmmecamerasamloatndonmestore. 24 loop over? i
25 A. All over the store. 25 A. 1only save when an Incident happens. ,
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Page 57 Page 59 |j
1 Q. Okay. 1 Q. Why didn't you go to the store?
2 A. Because it takes space on my hard drive. 2 A. Because I wanted to find out what was going on first
3 Q. Okay. Did you save the video recording from this day? 3 before I went. 1 had to call my atterney because
4 A. Yes, 1did. 4 everybody said they are tearing up the store like a
S Q And was that tummed over to the police? 5 drug raid.
6 A. What do you mean tumed over to the police? 6 Q. Who was your attomey that you called?
7 Q- Did you give it to anyone? 7 A At the time it was Jim Feinberg.
8 A. No. 8 Q. So, you called Mr. Feinberg?
9 Q. Do you stifl have it? 9 A. Yes, and he advised me not to go there without him. I
10 A. Yes, 10 said I'm right by, I'm about two blocks away,
11 Q. And that's where, at your house on Marie Street? 1n MR. YOUSIF: Let me cbject to anything, any
12 A It's on a flash drive. 12 conversation you had with Mr. Feinberg as protected by
13 Q. IfIwanted to obtain that, would I call it video 13 the attomney-client privilege.
14 surveillance CD-ROM from 12-12-07, would you know what | 14 MS. DAMICO: That’s fine.
15 I'm talking about? 15 BY MS. DAMICO:
16 A. Yes. 16 Q. S0, you went to a friend's place, what was it called?
17 Q. Have you had an opportunity since this indident to 17 A. Italia Collision.
18 look at it? 18 Q. Andis that located on Warmren?
19 A. Yes, Idid. 19 A Yes.
20 Q. And how long of a period of time is recorded on this 20 Q. And you know the owner?
21 CD-ROM? 21 A, Yes.
22 A. From the time they went in the store until they 22 Q. What's his name?
23 unplugged the plug out of the computer at the store. | 23 A. John — I don't know, Cassar probably, CASSAR.
24 Q. Okay. Canyouhellmeappmmwyhownwdmfootzge 24 Q. Okay. Dldyoupundwpywrame:asonhlsoompuw?
25 that is? 25 A. Yes.
Page 58 Page 60 R
1 A. Thatwas, say, from 2:20 p.m, ‘til probably military 1 Q. And did Mr. Feinberg meet you at Ralia at some point
2 time it recorded 17:50. 2 or what happened?
3 Q. So, at5:507 3 A, No, he met me at outside of the store.
4 A. Yes. 4 Q. Okay. Did anyone else accompany you and Mr. Feinberg
$ Q. So, alittle more than three hours? 5 to Goodfellas the first time — when you went over
6 A. Yes, 6 there in the afternoon? i
7 Q. Okay. So, your wife happens to be watching the 7 A There was another attorney from Alex & Assodates. L
8 monitor and says what to you? 8 His name was Philip — his last name is hard to
9 A Sayswhat'sgotngonlnyomm,vou'vegutalot 9 pronounce. It starts with a K. Philip I
10 of police at the store, 10 Q. Did you know him?
11 Q. Okay. So, what did you do? 11 A. Yes, 1did.
12 A Itried to call the store and nobody answered. I 12 Q. Did you contact Philip?
13 Qalled next door, there is a party store right next 13 A. Yes, 1did.
14 door to us. Nobody was answering there. None of the 14 Q. Okay. Have there ever been any type of Incident like
15 employees were answering their cell phones or the 15 this at Goodfellas or any other store you operated
16 store phones. So, I called the party store next door 16 prior to this?
17 to us to find out what was gaing on. 17 A. No.
18 Q- And what did they teil you, If anything? 18 Q. Had you ever been Involved in a police selzure or
19 A. They said that they're not letting anybody in and 1 19 search with a search wamrant prior to this?
20 can't find out what's going on for you because they 20 A, No.
21 got the door locked and they’re inside. 21 Q So,yougettomesmrewiﬂmmtwogmdm.
2 So, what I did, yeah, X went to a friend's 22 Anyone else accompany you?
3 shop on Warren by the store to took at the cameras. 23 A. No.
24 Q. You can upload your footage — 249 Q. What did you do when you got there?
25 A. Anywhere. 25 A. We walked in with the attorney,
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Page 61

Q. Okay. Did you speak with anyone that was in the
store?

A. Yes, Officer Montgomery.

Q. Okay. Isthat a male or a female?

A. Female,

Q. And what did she tell you?

A. My attorney tried to speak to her, ask her what was
going on. She advised that she talked to the
supervisor which was -- what was his name, trying to
remember. Sam, his name was Sam -- I don't know his
last name. He's a Wayne County sheriff guy.

Q. Did you ask what the heck’s going on in here?

A. Yes.

Q. Okay. And did anyone give you any information as to
why Wayne County shestffs were in your store?

A. Yes, they said that they have — they had some Macy's
clothing in the store that was stolen and — at my
store at the time and counterfeit merchandise.

Q- Okay. Were you arrested at the scene?

W D NGO WD WN
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Page 63
I said how did you know it was Macy's, because they

had a conversation in the store they were taking down
stuff that didn't belong there and one of the Macy's
employees said oh, we don't sell that at the store,
don't take that. It was the Ed Harding clothing line
they were about to take, and one of the girts
responded said don't take that, we don't sell that at
the store.

Q. Were you ever presented with a copy of the search
wamant?

A. Yes.

Q. Were you presented with It at the store on that day?

A. Yes.

Q. And what's the search wamant — do you recall what
was listed in the search warrant?

A. It had some brand names. I think it was Coogi. I
recall it was Coogi brand names and I'm not sure what
else,

Q. Did you have an opportunity to or did you stay and

20 A, No. 20 watdm\eﬁnerlfrandomgpeopleacmanytakeme
21 Q. Were you ever arrested in conjunction with this 21 merchandise out of your store?
2 incident? 22 A Yes, 1did.
23 A. No. 23 Q. Did you netice any one person that you deemed to be in
29 Q. MermanWayneCountysheﬂffsbefnglnyourstore, 24 charge of the operation? o
25 were there any other people that you identified as 25 A. Yes.
Page 62 Page 64
1 either Macy’s employees ar pecple from other 1 Q. Who was that? H
2 businesses? 2 A. Sam.
3 A Yes, it was Macy'’s. 3 Q. Samthe Wayne County supervisor?
4 Q. How did you know that? 4 A. Yes. Milanovich. I just remembered his last name.
S A Hyemployeestnldmebeamthevheamﬂmspeaklng 5 Q. Iknow that you've alleged about three hundred
6 to the Wayne County sheriff guys. 6 thousand dollars worth of merchandise was seized.
7 Q. Oid you &Kk to anyone from Macy's? 7 wmmmmmw&mmhadmme
8 A. No,Ididn't 8 stwe,hyom'opwonwha‘tpermtageofmetdlandise
9 Q OdmﬂuntzﬂdtbgmmisMMontgmwy,didyou 9 was taken in this raid?
10 talk to anyone etse? 10 A. About 70 percent.
11 A. To my empioyees. 1 Q. Andwaeﬂmpeoplemwemtakingmemd\andise,
12 Q. Okay. When you say ~ what employees were present? 12 were they — in your cpinlon were they taking it in
13 A, Itwas Virginia Smith, 13 anytypeofo:gan!zedfashlonorwaeﬂwyjusttaldng
14 Q. Okay. 14 it?
15 A. Ashley Young and David Burton, 15 A. No organized fashion. They were just throwing it in §
16 Q. Okay, Did the sheriffs let you talk to them in 16 boxes, on the floors, stepped on. It appeared like
17 private or did they separate you or - 17 they were taking it and it was never going to come
18 A. No. 18 back. That’s how they treated it.
19 Q. You were allowed to talk to them? 19 Q. WahtspeammwepeopleldenﬁﬁedasMach
20 A Yes. 20 envloyes,cﬂdyowenwbyespomtmntoyouwmdl
21 Q. What did these employees tell you? 21 people they thought were from Macy’s?
2 MR. YOUSIF: Object to hearsay. 2 A. Yes.
23 BY MS. DAMICD: 23 Q. How many were there?
24 Q. You can answer, 24 A. Ibelieve it was about four people, but they pointed
25 A Mbummatmeypolntedoutweﬂaq'speople. 2S
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Page 65 Page 67 |
1 Q. Male, female? 1 A. Uh-huh.
2 A. Female, one male, one female. 2 Q. What did you observe these Macy’s pecple doing?
3 Q. Did you get the names of these people? 3 A. Iobserved them taking random dathing off the walls
19 A. No. 9 and putting them in boxes. They weren't looking at
5 Q. So, in your opinion did you befieve there were two S SKU numbers, they weren't tooking at anything, they
6 definitely people there at the raid from Macy's? 6 were just taking merchandise down with the poles and
7 A. Yes. Ifthey need to find out more, I have them on 7 putting them in boxes,
8 camera. 8 Q. Andthey were doing this along with —~
9 Q. Andif we took a look at this camers, you can point 9 A Wayne County.
10 out which people you are taiking about? 10 Q. How many Wayne County sheriff deputies or pecple with
11 A. Yes. 11 Wayne County do you befieve were there?
12 Q. How long were you — what time did you get to the 12 A. They werein and out. I don't remember.
13 store? 13 Q. More than ten?
14 A. sayabout 4, between 4 to 4:30. 14 A. More than--I'd say more than ten, yes.
15 Q. And your wife alerted you to what was going on about 15 Q. More than 20?
16 2:00? 16 A. No.
17 A. About 2:30, 17 Q. Dosywrwdeotakedownsoundorkujtav&nl?
18 Q. You are alerted at about 2:30. You get there about an 18 A. Justvisual.
19 hour and a haf to two hours later? 19 Q. Isthere any way that you can record the sound as
20 A. Yes. 20 well?
21 Q. This one-and-a-half to two hours was spent at Italia 21 A. Yes, thereisa way.
22 Collisian? 2 Q. Andwlﬂrrspecttnmecl)-aonyouaregohgtoglve
23 A. Yes., Ispent about 45 minutes at Italia, 23 me, does it have any sound on [t?
24 Q. Okay. Where was the rest of your time spent? 24 A. No, it doesn't.
25 A, Up and down the street waiting for my attorney atthe |25 Q. How do you activate the sound?
Page 66 Page €8
1 time to show up. 1 A Ididn't have it at the time.
2 Q Didyouwammeamerasdmingﬂmt‘ﬁnunma 2 Q. Okay. But you can do that now?
3 atia? 3 A Yes
4 A. Yes, 1did. 4 Q. How do you do it? |
S Q Whenyouwetedﬂvingupanddownmeweetltakeu 5 A It'samicrophonematgoeslntheb\mwhlchlsinthe
6 you weren't watching? 6 computer.
7 A. No. 7 Q. Okay. When you were at the store, where did - did
8 Q So,youspentabwt—formeone-and-a-mlftnw:o 8 You move around or did they tell you to stay In one
9 hwrsbefomyougotmmestote,youspentabom 9 place?
10 halfti'lattimeatltaﬂawatdmmemnmsand 10 A. Yes, I moved arcund.
11 abomamlw!fofmatﬁmewaﬂdngamund 1 Q Atanyumedurhgmeumeyowpmpenywasbeing
12 waiting? 12 seized and you were there, these two people that you
13 A, Yes. 13 Kentified as Macy's employees, did they ever direct
M Q Wtﬂlr&specttnﬂa&etwopeophhatywldenﬂﬁed 14 WayneCountysherlﬂwhattododudngmlsraﬁd,what
15 asMat.y'semployes,weremeyatalld&ewngM\at 15 property to take, where to put t?
16 was going on during the raid? When you say directing, 16 A, Idon't remember.
17 wetemeytellingmeomerpeoptewtmmerdwndlseto 17 Q. This~
18 mhbm,vnmtoputlt,anwungnkematmat 18 A. Right now.
19 you noticed? 19 Q. This Sam who you say was In charge —
20 A. When they first started I believe they started writing 1 20 A. Milanovich,
21 descriptions of the merchandise they were taking. 21 Q- Mianovich, was he telling people what to do?
2 qQ Ismlssomeuw:gyouviewedﬁnmmeamrasorwhen 2 A No,hewas-nwstofweﬁmhewasinmeofﬁce.
23 you got to the store? 23 Q. Okay. Was there anyone that you thought to be or that
24 A. When Igot to the store. 24 you In your oplnion was In charge of tefling the
235 Q WearetaﬂdngaMOnoeyougotmmestnm? 25 depuﬂsandmeomerMacrsemp!weswhattodo
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Page 69 Page 71
1 during this raid. 1 A Yes, they did.
2 A. 1don't remember. 2 Q. What did you respond?
3 Q. Okay. 3 A. No, Iresponded no.
4 A. They were all - they were all acting, they were all 4 Q. Do you know ~ after — they left which was about
s busy taking merchandise and putting it in boxes. 5 what, 5:30ish?
6 Q. Okay. 6 A. About 6:00.
7 A. 1believe one of the Wayne County sheriff guys cafled 7 Q. About 6:00? What gid you do after that?
8 a group of people to take my New Era hats. I'm not 8 A. We-—1Ihadall employees stay over to put the store
9 sure if they were with Macy’s or who they were. 9 back together because the store was tore up and that's
10 Q. They came sometime after? 10 it Thatwas it
11 A. It was sometime during the raid. 11 Q. Did you ever find out what happened to Ibrahim and
12 Q. While you were there? 12 Mohammed as a resutt of this incident? 1
13 A. While I was there. 13 A. 1found outduring that time. Sam Milanovich informed |}
14 Q. And you don't know who these pecple were with? 14 me '
15 A. No. 15 Q. And what did you find out?
16 Q. You dont know if they were sheriff department 16 A. That they were amrested.
17 employees or private — 17 Q. Amested for seiling counterfeit merchandise?
18 A. Probably private company that works for New Era, the | 18 A. No, Sam Milanovich just told me that — he asked me
19 hat company. 19 who was Mohammed, I sald that's my brother and I
20 Q. Do you have any facts or evidence that these people 20 believe he asked about Ibrahim, I sald that's my
21 chametotakemeNewEnaps were agents, 21 brother-in-law. He said they both got arrested. He
22 employees or representatives of Macy's? 22 didn‘t tell me why they were amrested but I believe it
23 A. Ireally don't know who they were with. They were all | 23 was in connection with this,
24 together. Everybody was together. 24 Q. While Goodfeflas was operating from December 2006 to
25 Q. Okay. Other than these New Era people who came in 25 Decunberzoozdldyouevapwd\aseanymerdundbe
Page 70 Page 72 :
1 laterbehgthepeopiewhoywmoughtwereMach 1 tnsenlnyourstofefromMohammed,yourbmmer?
2 employeesandWayneComudemuus,dlde 2 A. No.
3 idetlﬂfyanyoumpeoplettmebeh\gvﬁmanyomef 3 Q DuringﬂlatsametimepedoddidMohammedeverbring
9 company or entity? 4 you merchandise and say here, you can self this in
5 A. No. 5 your store?
6 Q. Was your home searched in confunction with this whole 6 A. No.
7 operation? 7 Q Mw\amnotywboughtnﬁmnhhn or not?
8 A No. 8 A. No.
9 Q DldyoucallelmerlbraMmorMohammedduﬂngmls 9 Q. Dldyouever—frmbewnberzoostnbewnbefzow,
10 selzure? 10 did you ever recelve any type of merchandise from
11 A. Ibelieve I called Mohammed because Sam Milanovich | 11 Mohammed to place in the Goodfellas store?
12 talked to my attomey about what was goingonandwhy | 12 A. No.
13 this was going on. 1tried to call him. He wouldn't 13 Q. Same question with Ibrahim from 2006 to 2007 did you
14 answer. 14 ever purchase merchandise from Ibrahim to sell at the
1S Q Okay. Youobmuqum\eddwu\gmlsrald? 15 Goodfellas store?
16 A. Yes. 16 A. Neo.
17 Q. Okay.lnmeprmofyourattaneys? 17 Q. Dldyoueverrecelvemetd\andiseﬁmnlbrahundming
18 A Yes. 18 mbsamepedodtopmdtasemdundisetosdlln
19 Q Dldyoummequesﬁonsovwemyoumlu:tedby 19 the Goodfeflas store?
20 your attorneys not to answer? 20 A. No.
21 A rmnotmmlﬂwasqueﬁioned-xmlnklwas. 21 Q. Aﬂuyourmetd;andise—maﬂuwhmmempswae
2 meyaskedmlf!hzewwhatwasgolngon. Isaidl 22 leavhg,didﬂleysayloolgaﬂwatmisnwwer,we
px] didn't know what was going on. 23 @n talk, did they give you any kind of contact
24 Q. Did they ask you directly were you sefling stolen or 29 information about your meschandise? 4
25  counterfelt merchandise? 25 A No. My attorney advised them, Jim Feinberg, he had [}
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Page 73 Page 75
1 contact with Sam Milanovich I believe, and he wanted 1 A. Yes, I believe so.
2 all the invoices of the property. 1 said they have it 2 Q. Did you bring any type of action against Macy’s to get
3 all. Atthe time Jim Feinberg said I can save you a 3 your product back?
4 lot of trouble. The guy's saying he has all the files 4 A. Idon't think —- no, I don't think so.
5 for this merchandise in his folders you are taking 5 Q. When this action was filed with the court to get your
6 right now, just open them up and look at them. 6 merchandise back, did you believe at that time that
7 Q. Right 7 Macy's did anything wrong?
8 A. Sam Milanovich just ignored him and went ahead, kept | 8 A. Yes, Idid.
9 doing what he was doing, 9 Q. What do you believe Macy’s did wrong?
10 Q. Okay. Atsome point your merchandise was retumned to 10 A. Ibelieve that Macy's — that's what I believe, 1
11 you, cormrect? 11 believe they did it because I'm their competition.
12 A, Yes. 12 Q. So, you believe that this — okay, You belleve Macy's
13 Q. Are you contending any of the merchandise that was 13 thought you were their Competition and they were
14 taken was not retumed to you? 14 trying to put you out of business?
15 A. Ididn't count it. I didn't count it atthe time. 1 15 A. Yes, because the way they did it, they just took
16 just went with what they said they took, but I noticed 16 everything randomly.
17 a lot of missing stuft. 17 Q. Do you know if it was Macy’s decided what to take or
18 Q. Did you make a st or write anything down? If you T B
19 had to figure out how much was missing, how would you 19 A Yes.
20 doit? Is there any way to do it? 20 Q. What proof do you have, what facts or evidence do you
21 A. There was certain brands of hats that were missing. 21 have that Macy's decided which merchandise to take
22 Q. Okay. 2 during the rald?
23 A. That'sone. There was about six leather jackets, 23 A. Because after this was over, I went to one of the H
24 expensive jackets, Pelle Pelle, that I'm sure a 24 sidesthat I believed Macy’s employees were and I saw [}
25 hundred percent were missing. 25 a lot of tags popped off my clothing.
Page 74 Page 76
1 Q. How much do those things retall for? 1 Q. What are you talking about, where did you go? )
2 A. The Pelle jackets were retailing about a thousand 2 A. Oneof the spots in the store, certain area where they
3 dollars or a fittle over. 3 Popped tags off my clothing.
4 Q. Okay. Hmnmanyhatsdidyouthmkweremisstng? 4 Q. Thisis before the rald or —
5 A. Itwasabout six style of hats that were missing. S A. After the raid.
6 Q. Sixstyles - 6 Q. Didyouseemempopmetagsoﬂyourdomtng?
7 A. I'd say anywhere between 10 to 30 hats were missing. | 7 A. Iviewed the cameras and I believe one of the people
8 Q. How much did you retall sell those for? You can give 8 tl'nemﬂnatluﬂnkitwasﬂacy‘smrepopplng-one
9 me approximate. 9 of the girts ripping the tags off the dothing.
10 A. Retall was about 35 dollars. 10 Q. But they left that dlothing?
11 Q. Anything eise missing? 11 A. They took the clothing and they left the tags under
12 A, No. 12 the shelving.
13 Q. When did you get this merchandise back? 13 Q. Why do you believe that they papped the tags, what was
14 A. lbelieve it was May of ‘08, May or June, I'm not 14 the purpose?
15 sure, 15 A. Sothey could probably put thelr own tags — I'm not
16 Q. Okay. 16 sure. So, they could put their own tags on. They
17 A It's over six months after they raided. 17 could say well, this was Macy’s. That's what I
18 Q. It's my understanding that you filed an action In the 18 believe,
19 oourts to get the merchandise back? 19 Q. You believe they were setting you up, popping off your
20 A, Yes, Idid. 20 tags,plmlugonmcy'stagslatertosavltwas
21 Q. Andlnﬂ\atacﬂonmatywﬁledwnhmecoum,you 21 stolen?
2 just brought that against Wayne County? 2 A. Yes, and the tags that were popped off were put in an
23 A. I'm not sure about that. 23 envelope and I gave them to my attomey.
24 Q. Ifyou know. Did you bring it just against Wayne 24 Q. You have these tags — what do we call, these tags
25 County ¥ you know? 25 that were popped off?
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A. Yes, tags with the stickers on them, with my
Goadfellas stickers on them.

Q. Did you actually see anyone pop off these tags?

A. Iviewed the camera, It was blurry, but I kept
noticing that girt in the same spot, I couldn't see
the tag in her hand but she was going like this.
(Indicating)

Q. This girt you befieve to be a Macy’s girf?

A. Yes, dark tan, heavy set girl.

Q. Black or white?

A. She looked Latino.

Q. Latino, heavy set. Give me her age approximately.

A. Say over 25,

Q. You just believe she was with Macy's, you're not
certain?

A. Yes.

Q. Okay. So, I asked you what facts and evidence you

havematyoubelieve—ﬁrstla&edyouifyou

believed it was Macy’s who was directing the raid and
you said yes, and I asked you what facts and evidence
you had, and you just told me because Macy’s directed

UmmmununmwmeDWummmwmma

popped off the dothing tags. So, that's the facts

you have that you believe Macy’s was in charge of this

raid?

W N VD W N

9
10

12

P:
Goodfellasomo!businessomermanafeeﬂm and
this lady's comment?

A. Ihad afriend of mine that used to shop at
Goodfellas, he’s with the Wayne Caunty Shesiff
Department. They calied -- I knew him by the name of
=~ he hasn't been to my store after the inddent
because he didn't want to get involved. He was upset.
His name was 8ig Greg I believe.

Q. He was a Wayne County sheriff?

A. He was a Wayne County sheriff, undercover. He came to
the store the next day. After talking to his friends
atﬂteWayneCouutyShel-lﬂ’Depazunent,hewaswlk\g
melulinku:eymadeablgmlstakeatyouraore,m
tool(alotofsmﬂmeyshouldn‘thavetookandmy
are saying ~ I'm not sure who was they, he said the
peopleﬂtatamelnbematenyhgﬂ:at"acy’soct
them in this mess.

Msamﬁmmmatlbeﬂevemq's
had something to do with it.

Q. Ckay. Any other facts or evidence you plan to
introduce at triat to prove your allegation that
Macy's was trying to put Goodfellas out of business
and that's why they started this whole business, the
raid?

A. Not at this time.
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A. 1had — well, after — a day after the incident or a

coupledayswhenuwyhaditonmenews,onelady
t!latsaldshewotkedforﬂaq’sastnnmservioe,l
befieve 1 still have her name and number, I wrote it
down, she made a comment saying that every time a
customer came and retumed something to Macy's,

Ulerllaskmun!ike~mey'uaskﬂwmstomenwhy
are they retuming it. They responded I could get a

better deal at Goodfellas, and that probably pited up
and -

Q. That was one of the reasons —

A. One of the reasons X belleve that Macy’s had something
to do with it.

Q. Now, when you say you believe that Macy's Is trying to
put you out of business, do you believe It's Macy's
corposate or fust a cestain Macy's store?

A. Certain Macy's store.

Q. What certaln Macy’s store are you talking about?

A. Fairtane Mall.

Q. lsﬂwtwtmmlshdy,mlsmswmersemcelady
was from?

A. Yes,

Q. Doyouhaveanyomerfadsorevidmmatyouplan
to introduce at the trial of this matter to
mhstanﬁatemdaknthatﬂaqfswasuymgmm

W @ NN L WN

[ el ol R
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Page 80 |

Q. Other than Goodfeilas, do you know If Macy’s was
trying to put your brother's and brother-in-taw's
business out of business?

A. I'm not sure of thelr business. I'm nat thinking
anything what happened with them.

Q. Doyouh\owifMaqfs—doyouhmﬂ’theWayne
County sheriff found any stolen or counterfeit
merchandise at Mohammed's store or Ibrahim's store?

MR. YOUSIF: I'm going to object.
MS. DAMICO: I'm asking if he knows.

A. Idon't know what they found, I belleve they did,

BY MS. DAMICO:

Q. Okay.

A. They tried to tie Goodfellas with their business.

Q. Olkay. Do you know if that stolen merchandise that
they found was Macy’s merchandise?

A. 1don't kmow if they found any stolen merchandise at
their businesses,

Q. Of all the ftems that were seized from your stove, do
you know if any of the tems seized were stolen
meschandise from Macy's?

A. Well, according to Wayne County sheriffs, that's how I
found out,

Q- What did they tell you?

A 'lheyhundmnmdundlselnmemtintbdonged
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Page 81 Page 83
1 to Macy's. 1 Q. And he left them in your store?
2 Q. Didmeyteﬂyouwhatltmusmeyfoundmatmey 2 A Left them in my store.
3 believed was stolen merchandise from Macy's? 3 Q. Why did he bring them to your store?
4 A. They didn't tell me at the time, no. 4 A. Because he told me he was around the area. He doesn‘t
5 Q. Do you know now? S come to my store that much.
6 A. Ibelieve so, yes. 6 Q. How did he get in your store?
7 Q. What do you believe? 7 A. Through the front door.
8 A. Coogiitems that were the same exact ones that I sold 8 Q. Were you there when he came in?
9 at Goodfellas. I think it was some jeans and about 9 A. No,Iwasn't
10 three shirts, three, four shirts. 10 Q. Doyoulowwwhatdayheb:wghtttmseitmstoyour
11 Q I these items were proven to be Macy's merchandise at 11 store?
12 your store, do you know how it got to your store? 12 A. 1don't know,
13 A. Right now I do, yes. 13 Q. Did you ask him?
14 Q. Tellme. 14 A, No, Ididn't ask him the date. I just knew he came
15 A. By Mchammed bringing it inside, he had itin a plastic | 15 and brought them to my store.
16 bag, he brought it to the back room with a 15-inch TV 16 Q. Did you find out after the rzid that the ftems in the
17 thatwassﬁ!llntheboxatthetime,putltlnthe 17 bags and the TV were stolen merchandise?
18 back room of Goodfellas. 18 A. Yes, 1did,
.19 Q. How did you find this out? 19 Q. And who told you that?
20 A. ARerwards. 20 A Wam&untvwhmdteylnokﬂmﬂanda!ldwbok
21 Q. Who told you? 21 from the back room was the TV.
22 A. Mchammed. 22 Q. Okay.
23 Q. Did you ask Mohammed how the H he did that? 23 A. Itwas still in the box laying.
24 A. He sald he was arcund the area, he left them in the 24 Q. Inthe box?
25 back. He said the TV was for -- he brought it so 1 25 A. Yeah.
Page 82 Page 84 H
1 eouldputit—togtveittnoneofmyldds,but! 1 Q. Didyou ask Mohammed where he got the TV?
2 never knew about it until the day they took it. It 2 A. No,1didn't. I'm not sure if Macy’s sells TVs, I'm
3 was still in the back room. 3 not sure.
4 Q N\dwtm:apeammedommg,d!dyouwkhlmwhy 4 Q- Did you ask him where he got the dothing?
S he brought that to your store? S A. Yes, 1did.
6 A. Afterwards. 6 Q. And he told you Macy’s?
7 Q. Whatdid ke tell you? 7 A. From a guy that was —
8 A He sald they were his and then he never came back and 8 MR. YOUSIF: I'm going to object to
9 took them, 9 hearsay.
10 Q. Did you ask him where he got the dothing that was In 10 A Hedldn’ttz!lmenacy's,bejustnldfromaguythat
11 those bags? n was selling it.
12 A. Afterwards? 12 BY MS.DAMICO:
13 Q. What did he teil you? 13 Q. mwedMsmatwerelnﬁmebags,wemmoseon
14 MR. YOUSIF: Cbject to hearsay. 14 the floor for sale at your store?
15 BY MS. DAMICO: 15 A. Idon't believe so.
16 Q. Youcan tefl me, 16 Q. Doyoulmowlrmosedw\sﬂmatwetehmebags
17 A Hesaldhegotﬂlemﬁnm—aftethegotaughtbe 17 dropped off by Mohammed were on the floor for sate at
18 sald that he got them from a guy that was offering him | 18 your store?
19 low prices and it was the same stuff that was a 19 A. After the rald I did,
20 hundmdsome&lngatmymso,hewasgetﬂug 20 Q. Okay. What did you leam?
21 them. 21 A 1learned that they were tagged by Goodfellas, by the
22 Q. Getting them? 22 employees, that the employees go In there like twice
23 A Forhis — for him. 23 tothe back two or three times a week and organtze the |1
24 Q. Forhis store? 24 back, and if there is any merchandise in the back room
25 A. For his own use, 25 that should be on the floor, they put it out.
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1 They were put cut by Ashley, and when I 1 stolen merchandise from Macy’s for this purpose.
2 asked Ashley why did you put them out if you knew they | 2 Q. Someone sold them —
3 weren't — she said I didn't know, they were just 3 A Yes
4 sitting there in the bag and they didn't have nothing 4 Q. And Mohammed bought them from this guy?
5 onit. Ithought they were on hotd for customers or S A. Right. Idon't know his name.
6 some customers put them on hold and she put them on 6 Q. You believe this guy was selling them to set up
7 the floor. : 7 Mohammed?
8 Q. What's Ashley’s last name? 8 A. Thatwasthe Same guy — that same guy came to my
9 A. Young. 9 store the day before the raid and tried to sell the
10 Q. Now, Ashley no longer works for you? 10 girls cologne and asked if the boss was there. One of
11 A, No. 11 the girls came upstairs, I was in the office. It was
12 Q. Do you have a last known address and telephone number 12 Ashley, she came upstairs. That's how she identified
13 for Ashley? 13 that guy, sald that's the same guy.
14 A, Not right now. I have it at the store. 14 She pointed him out, said that's the same
15 Q. You can get that for me? 15 guy that was here yesterday, She came to my office, &
16 A. Yes, Ihaveit. Because one of the girls at the store 16 knocked on the door and said there is a guy downstairs H
17 still talks to her, 17 that has cologne for sale, fragrances and said he got |
18 Q. Wholsthat? 18 a good deal, they are from Macy's, he got them from
19 A. Virginia Smith, 19 Macy's.
20 Q. Shewasalsomemonmeday? 20 Imwhefexacuy,lsaidyougodown
21 A, Yes, she was. 21 there and tell that guy if he doesn't leave my store
22 (Recess taken at 12:23 p.m.) 22 right now I'm going to go down and break his neck,
23 (Back on the record at 12:36 p.m.) 23 That's exactly what I told her, She went down there.
24 BY MS. DAMICO: 24 1 started yelling at her. So, she went down there, I
25 Q Weweretasdngbeforeabommmempbyees, 25 believe she told him and he left.
Page 86 Page 88 ¢
1 spedifically it was Ashley who took the dothes out of 1 I didn't lock at cameras, 1 was probably on E
2 thebagsﬁutwereputﬂmebyMoandputommere 2 thephonebusyandshetzmelntalldngtomeabout
3 on the sales floor? 3 u\at,lmoddngonmydoorbbomermeaboutlt. b §
4 A. Yes. 4 didn't notice, 1 didn't look at the camera or
5 Q. Because she thought they were on hold for someone? 5 anything. I didn't know if it was — I didn‘t know it b
6 A. Yes. 6 was him until they told me. They pointed him out the &
7 Q Doywknowhowmanyhetmwetehﬂutbagmatwere 7 dayofdzeraldandnidﬂnat‘sﬂ\enuyﬂnathiedto )
8 put on the floor, Is that the Jeans and the shirts we 8 sell us cologne.
9 already talked about? 9 Q. Hewashmestotepamdpatmglnmeraid?
10 A. Yes, she sald about three Jeans and two tops. 10 A. Yes.
11 Q. AlCoogi? 11 Q. He was Wayne County?
12 A. Coogi, matching items, the tops matched the bottoms. 12 A. He was Wayne County, tall older guy with glasses.,
13 Q Al‘tertheraldyoutalkedeohammedandsa!dmey 13 Q. African-American or what?
14 were stolen Rems from Macy’s? 14 A. Yes.
15 A Hedidn'tmltwasstnleulwns,bejnstuldbe 15 Q Smuetimelawnohanmndldenﬁﬁedmlsmanhebought
16 baught them off a guy. 16 Macy’s stuff from?
17 Q. So,someumemmenlddldyouﬂndoutm 17 A. Yes,
18 ﬂwsemreejeansawurotnpsweremnynacys 18 Q. So,youwaenotdmyhgmatyouhadmtsMacy’s
19 Items that were stolen? 19 me:d\and‘aeonmesisﬂoorﬁmdayofmerald,
20 A. Yes, Idid. 20 correct?
21 Q. How did you find that out? 21 MR, YOUSIF: Let me cbject to the form of
2 A Byuohmundanerhemnt-lm!nkhemtbmnn 22 the question. I befleve this is what he was told, I
23 forit. 23 don't belleve he's in a position to answer that,
24 Q. Okay. 24 A. That's whatl was going to say. Iwas going to say
25 A Andlbelleveﬂleytoldhlmltwasasetup,theym 25 exactly the same thing he said.
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BY MS. DAMICO:

Q. So, what you've been told since the accident - since
the incident is that these Macy’s items that were in
Uﬁsbagweremyomsalsﬂoamedayofmeraid?

A. That's what I was told, yes.

Q. Did you know this information before you breught the
action to get your property back or Is it something
you leamed after that lawsuit?

A. lleamned it after the raid. I'm not sure how many
days after the raid.

Q. Butbefo:eyoubrooghtmeactiontohaveyourttems
retumed?

A. What do you mean? Can you repeat that?

Q. Before you went to court to get your items returned to
youﬁomWayneCounty,youleamedabmtmeMacy's

1
2
3
q
5
6
7
8
9

10
1n
12
13
14
15

Page 91

Q. And you could have sued Macy’s at that time but you
elected not to?

A. 1think I wanted to get the merchandise first.

Q. Okay. When you got that merchandise back, you said —~
we tatked about you got back everything except the
items you could remember that we Just tatked about,
the hats and the leather jackets, comect?

A. Yes,

Q. What happened to that merchandise?

A. It's seasonal stuff. In hip-hop clothing almost every
month you get something new and It goes out of style,
and most of it was winter stuff for Christmas. I had
my store loaded with merchandise for the first
Christmas at Goodfellas and advertising and all that
for winter clothes. When I got it back it was

something wrong, corect?
A. Yes.

16 domeslnmebagmatwereleﬁbyMohammed,you 16 summertimeand!twasallold,stalned,steppedon,

17 knew about that? 17 wrinkled.

18 A. Yes, Idid. 18 Q. Where is the dothing now?

19 Q. lnfactyouwereatmlsheaﬁng,correct,itwasln 19 A. Igavealotaway. I gave — like when customers

20 Wayne County Circuit Court? 20 purchased —~ I got a lot of good customers that come

21 A. No,Iwasn't 21 to the store and spend money. Igave alotaway. I

2 Q. You didnt go to the hearing? 22 gave some at 60 percent off. Most of it at 70 percent

23 A. No. The hearing of Mohammed? 23 off fust to get some money back,

29 Q. No,youthearingu)getyoutitemsbadt. 29 Q. Doyouhaveremrdsoflwwmudlmlsmerdmaudbe,me

25 A. Yes,Iwas. 25 selzedmerdtand&eyousoidatsotompmtom
Page 90 Page 92

1 Q. Did you go to that hearing? 1 A. Iocould pmbablygetmcords,ys,beausamelnvoioe

2 A, Yes. 2 matlhdwemuwsuy&anlohnatmetimeandme

3 Q DidanymefrmnMacy‘st&tfyatmameanng? 3 matnomwuetoogl,pmdiasedalotofcoogiatme

4 A. NotthatIknowof. 4 time, Ihadtwowallsorﬂneewallsﬁsl!otcoogl.

5 Q Didyouewseeanyamdamsoranymndoamems 5 Q. Okay. So, these items that you sold at 60 to 70

6 byanyoneﬁomMaty'sattlutheatingorpdcftomat 6 percent off, you can get me seme records or documents

7 hearing with respect to your items? 7 showing me how much of that merchandise you sold at a

8 A. 1didntsee any. 8 discount?

9 Q Dadyouhlowapetsonordoyoulawwapersonnamed 9 A. Icould probably get some. Because like I said, some

10 Douglas Bucher? 10 of it we gave away.

11 A. No,Idont. 11 Q. Andthat's my other question. Have you kept track of

12 Q. Doywbmvdwhe‘snau\edinyourlawwltagam 12 what you gave away?

13 Macy's? 13 A. No. !gavaanohymmeemployeswgmmmecs :

14 A !askadmyammeywhowasbouglasnodmandlusald 14 thatspendoveranumberlﬂnemzstmkeanlwn

15 ﬂut‘smofﬂtepeopleﬁomﬂacy’sﬂlatwasatmr 15 off the racks. We had about eight or ten racks at the

16 store, 16 time for those merchandise in the store and we told

17 Q. How come you didn't file 2gainst — or fle a lawsuit 17 ﬂseammers,justgopldtyoutself—mme

18 agalthacy’stywﬁledalawwitaga!nstWayne 18 purchase go pick yourself something off the rack.

19 County to get your tems back? 19 Q Do you have a fist of all the merchandise that was

20 A Beameﬂnpeoplew!ﬂ;ﬁnebadgsmWayneCounty. 20 retumed to you, an Inventory?

21 They are the cnes who took the stuff. I knew that 21 A. No.

2 Wayne County had the merchandise. 2 Q. Myougombadc,dldyoutakeanhwm‘?

23 Q. &Ratthatpohtywﬂnughtﬂsatﬂlaﬁshaddone 23 A No,ldldn’t.beauseldidn‘tlmowwhatwentm

24

25

e e e e e — mn -y e e e e D

Q. Butwhenyougotttbad:,youhadnatlme:eandyou
could have Inventoried it?
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1 A 1could have inventoried it but I wasn't that good 1 store, I don't order two dozen,
2 with the computer system yet. 2 Q. There are situations where you don't sell everything
3 Q You could have — I'm sorry? 1 didn't mean to 3 you buy?
4 interrupt you. 4 A. Right.
S A. Iwasn't good with the computer system yet becauseI | § Q. What do you do?
6 didn't know if I re inventoried it, it’s still in the 6 A. Istartout atlike 10 percent and then go down to 20
7 system at Goodfellas. 7 percent and then at the most 30 percent.
8 Q. Youmuidhavehadananployeeorsuneonemuntupaﬂ 8 Q M:atlfitdosn‘tsenatall,doyouwmeitoﬂ?
9 memerdlandiseyougotbadtandputumto 9 A. Fifty percent.
10 categories ke Coogi, Roca Wear and Sean John, you 10 Q. Isthere any items that don't get sold and —
1 could have done that without any computers? 11 A. Barely. Let's say out of ten thousand dollars worth
12 A. Icould have did that. 12 of merchandise that 1 purchase, I probably get left
13 Q. And you didn't do that? 13 with about two to three hundred doflars worth.
14 A. Ididn'tdo that, no. 14 Q. And what do you do with that?
15 Q. You are daiming in your lawsuit about three hundred 15 A. Like if something doesn't match, if they buy all the
16 thousand doilars worth of items that were selzed and 16 pants and there is about two shirts left, I put the
17 retumed to you elther in a condition that you 17 shirts on the rack or if they buy the shirts and there
18 couldn't sell or were not returned, is that correct? 18 is pants left, put those in the racks.
19 A, Yes. 19 Q. What's matcaﬂedinmeletaﬂwoddwhenyouhave
20 Q. Okay. We've already discussed about S0 percent of the 20 merchandise that you don't sell? It's not called
2 stuff was returned to you, comect? 21 shrinkage, there's like a term for it.
22 A. Yes. 22 A. Idon'tknow. The only way I know Is put it on the
23 Q. Butin your opinion it was not sellable because it was 23 racks and sell it.
24 outdated or it was past season? 29 Q. Okay.Andmemisno—ymdon‘thaveany
25 A. Right. 25 agreements with any of the manufacturers that if you
Page 94 Page 96
1 Q. Orit was wrinkled or stained, correct? 1 don't sell the items, you can give them back to the
2 A. Yes. 2 manufacturer?
3 Q. Andin this lawsuit you've got to prove that you 3 A. No,Idon't.
4 sustained this three hundred thousand dollars worth of 4 Q. Okay. With respect to the items that you claim were
s damgs.So,l‘masidngyouﬂmeqummastn 5 stained or wrinkied, what happened to those items?
6 what amount you sold what amount so we can figure out 6 A. Same, they were all put on the racks.
7 how much of this three hundred thousand you actually 7 Q. Didyou get rid of everything?
8 recouped already. Doyouundetstandwhyl‘masldng 8 A rmnotsumtfmereissﬁllanylnmebadtmomln
9 you that? 9 boxes. I'm not sure yet.
10 A. Very littte. I'm not sure of the number. 10 Q. Ofthe 90 percent of the Items that you got back that
11 Q. Okay. Andlsﬂtereanywayoﬂnerthan—anywayyou 11 were seized, how much do you have left do you think?
12 @an figure out how much of that three hundred thousand 12 A 1Ireally don't know.
13 doﬂarsvmﬂrofmd\andbeyouacnsaﬂysold,can 13 Q. So,youdidmakesomemoneyoffmer&saleofmae
114 ycu figure that out? 14 items, you just don't know how much at this point?
15 A. 1cangetwith the employees. I could probablyget |15 A Yes.
16 Mﬂiu:eemployesmm-memajodtyoﬁtwas 16 Q. Mnatdoyouhavetopwvematﬂxreemndtedmousand
17 give-aways. Even at 60 or 70 percent people weren't | 17 dollars worth of merchandise was taken? Do you have
18 buying it. 18 invoices? What evidence do you have?
19 Q. Whatdoyoudovmenyoupurdlasemdtandiseatme 19 A I‘vegotlnvolosofpufd’cassandwhenlmk
20 tmdes!w,let‘ssayyouputdlmabmdlofwlnm 20 p&chum,!gotpicmmbefomﬂmnldandlgot
21 merchandise and at the end of winter you don't sell 21 pictures after bare walls, just like this, bare,
2 It, do you send It back to the manufacturer for any 22 nothing on it. .
23 kind of discount on your order? 23 Q. How did you calaulate the three hundred thousand
24 A. No,Ican't. Ifit's over 30 days — I don't order — 24 dollars, how did you come up with that number? ;
25 1 don't over-order — if I know I need a dozenformy |25 A. Isaid around three hundred. It wasn't exactly three [
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Page 97
hundred.

1

2 Q. Iunderstand.

3 A Itwas between two and three hundred.

4 Q. Okay. Between two and three hundred. How did you

S come up with that number?

6 A. Since I've been in the business, I just estimated, 1
7 estimated the merchandise that were on the walls,
8 Q Mdyoudohaveinvoices—lluwwyoudon‘thww

9 exactly which ones were taken and which ones weren't,
10 but you have invoices showing the purchase?

11 A, Tve gotinvoices from the companies that the

12 merchandise was taken from.

13 Q And if 1 ask for those tnvoices, what should I ask for

14 S0 we are on the same page?

15 A. What manufacturer?

16 Q. Yes.

17 A. SeanJlohn, Alademiks, Enyce, Pelle Pelle, Coogl, New
18 Era, Gino Green.

19 Q. Okay. And if I ask for those invoices — I just want

20 to make sure we are dlear when I ask for them. So

1
2
3
4
s
6
7
8
9

Page 99
Q. Defendautskneworshouldhavehwwnmatnoneofme

items seized were stolen andfor counterfeit in nature,
That’s not true, correct?

A. 1believe in a way I believe it's true because they
should have had a list of items that they were coming
to seize if there was any, not take the whole store
down.

Q. And do you know if they had a list?

A. Idon't believe they had a list. If they would have
had a list, they wouldn't have taken anything.

Q. Number 24 finally upon return of the inventory ail
inventory were virtually unseflable.

We talked about that. Unsellable because
they were out of style, wrinkled or stained?

A. Damaged, yes.

Q. Canyou&stimatematofmepmpenymatwas
retumed to you what percentage was wrinkled or
stained and what percentage was Just outdated?

A. Wrinkded, stained, outdated a hundred percent.

Q. The wrinkles, do you have a steamer?

A. No, Idon't.

Q. Whenyougetmetdnandisefmmamnufam,itomn
comes wrinkled?

A. No, it comes In plastic on hangers.

Q. Haveyoueverusedasteamertngawrinldts out?

24 MS. DAMICO: It's his allegations.
25 BY MS. DAMICO:

21 tnvolosfrmnmaemanufaaumrsmatshcwpmpmy 21
2 -siwwmd\andisematwashywsmremmeday 22
23 of the raid? 23
24 A. Yes. 24
25 Q. Is there a time period I should ask for? 25
Page 98
1 A. Probably for invoices for November and Decembey. | 1
2 Q Didyouhaveanoppommitytolookatyourmmplalnt 2
3 that was filed on your behalf? It's the document that 3
4 actually starts the whole lawsult. T've got it. 4
5 A. Kindof. H]
6 Q l'mgolngtohandyou—hefe'sacopyhefesowecan 6
7 each look at one. You can take a second to look at 7
8 that. 8
9 A. Yes, Ilooked at this one. 9
10 Q. Okay. Can you look at paragraph 18 and 19? Nineteen | 10
11 spedfically. Nineteen says that all defendants knew 1
12 or should have known that none of the items seized 12
13 were stolen or were of counterfeit nature. 13
14 We've already talked about that now and 14
15 actually even though you didn't know until after, 15
16 tlmwassmlenmetdwndiselnywrsmreselzedh 16
17 the raid, comrect, and you leamed about that 17
18 afterwards? 18
19 MR. YOUSIF: I'm going to object. I dont 19
20 think he's answered that he knew the merchandise was 20
21 stelen from Macy's, it's what he leamed or what he 21
22 heard after that items were stolen. Again it's just 2
23 to say that he didn't know that they were stolen. 3

Page 100 fj

A No,beauseallmymemhawiseamhungonhamsor
folded up.

Q. Doyoulmowyoumgetwdnldswtwiﬂmasteam?

A. Atthe dry cleaner, yeah. When I say wrinided, it
wam'tjmtllknscmebocybentashmoranltun,lt
waslikehowyouﬂtmwpapuinthegarbage,ﬂlat's
how It was, fike balled.

Q. andw&mma&ombywayowﬁs
lawsdtaredatmlngﬂatyoutndmmm
lhlm-partis,andl‘maswrﬁngnamelym
manufacturers that we talked about, and these
contracts were ruined or damaged somehow because of
this raid.

Can you explain that to me?

A. Yes, mlsthafmdngmpanymatfam:smy—
uutkmybmwmmmmhsinss.m&nut
them It's very difficult to operate. T've got to have
um:eyonhmdwlﬂnuttiwnoreomandmostmpanm
don't do CODs.

ﬂ'eywmmnladadbysomebody.

Q. What does OIT stand for?

A. ldon't know. n‘:ab!gfactnrlngmpany. And if
you'mnotfachmdwlmcn',that‘ssol’emtof&e
budnmdonelnmemlsﬁimughm.

Q. So, scmeone contacted CTT?
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1 A Yes. 1 A. Yes.
2 Q. Okay. And did what? 2 Q. So, you had this contract with CIT and you said CIT
3 A. CITinformed a couple of my merchants, the big ones 3 was contacted by someone. Do you know who contacted
9 that we're invoived in counterfeit merchandise, those 4 ar?
5 sales reps from those merchants contacted me either by | 5 A. No,Idont
6 phone or text message said what happened to your 6 Q. Who told you that — how did you leam that CIT was
7 smre,isu\attruewhatwebeatd,u:eyaughtover 7 contacted by someone?
8 three hundred thousand worth of stolen or counterfeit 8 A. From Cheryl McGowen from Sean John.
9 merchandise at your store, kept denying, it’s not 9 Q. OterylMcGowensaldshewascontadedbyCﬂ?
10 true. 10 A. She was contacted by corporate that she worked for :
1 They said at this time we cannot do 11 Sean John to stop all orders or do any business at the |
12 anything, we cannot sell you any more merchandise 12 time with Goodfellas. :
13 because corporate is very strict about counterfeit and 13 Q. Tm just trying to go through the line of how this
14 until you're proven not guilty or until this is over 14 happened. So, you first leam about this issue with
15 with,wean'tdoanymombuﬁneswiﬂavou. 15 ClTwhenvouarecontactedbyGrewlMcGowen?
16 Q. Okay. 1 just want to back this up a kttie bi. So, 16 A. Yes.
17 do you have a contract with CIT? 17 Q. When was that?
18 A. Yes, Ido. 18 A. That was the next day of the raid.
19 Q. Isitawritten contract? 19 Q. So, 12-13-07?
20 A. Ibelieve so, yes. 20 A. Yes.
21 Q. Doyou have a copy of #t? 21 Q. She hears about It already? ;
2 A Icouldgetit 22 A. Right. 1
23 Q. Whatdo 1 ask for, just written contract between 23 Q. And she's already contacted by corporate saying don't
24 Goodfellas and CIT? 24 ~ that corporate tells her not to sell to you :
25 A Yes. 25 anymore? :
Page 102 Page 104
1 Q. You said before besides CTT there was another 1 A. Right. S
2 factoring company? 2 Q. Do you know who at corporate contacted her? [
3 A. There are about eight factors but the people—CITis | 3 A No,Idon't. i:
L] like the main one and it branches off to Jittle 4 Q. She just sald someone at corporate? i
5 factors that factor like five thousand or four 5 A. Yes, she said it came from — said the orders are not ?
6 thousand, you know, all of them get tied with CIT. 6 from me, Sam, I know, I've been to your store, 1 know ‘
7 Q. Your contrect was through CIT? 7 you have everything legit, but I cannot do anything ‘
8 A. Yes, and Wells Fargo. 8 because it's corporate and they are very strictabout [
9 Q. And Wells Fargo. If I ask for both of those, they are 9 counterfeit. t
10 two separate contracts? 10 Q- Iknow this is hearsay within hearsay within hearsay, !
11 A. Ibelieve I could find them, yes. 11 butI've got o know, did she tell you how corporate b
12 Q. Isitacontract that you issue each year or stays in 12 got contacted, who contacted corporate? i
13 existence? 13 A. Shesaid either — at the time she said I believe 2
14 A. Staysin existence. 14 Macy's — she sald either Macy's or CIT did. She i
15 Q. Areyou still able to use the factoring services now? 15  wasn't sure at the time. :
16 A. No. 16 Q. Have you talked to her since? H
17 Q. How do you purchase tems? 17 A. Yes, because the account is open again. E
18 A. COD or credit card. 18 Q. When did it become open? I
19 Q. Do you use your fine of credit through the banks that 19 A. It became open after I received the merchandise I j'
20 you have? 20 belleve and that I had proof that I went to court and i
2l A. No. Thatwas all taken out. 21 gotall my stuff back. B
22 Q. Yousald that you currently owed 250 to Citibank and 22 Q. Mave you talked to her since to determine who B
23 another 55 to Bank of Ameria? 23 contacted corporate, whether it was Macy’s or CTT? i
24 A VYes 24 A No. :
25 Q. Have you maxed out those lines of credit? 25 Q. So, sitting here today you have no facts or evidence i
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1 that it was someone spedifically from Macy’s who 1 counterfeit merchandise.
2 contacted Cheryl's comporate office with respect to 2 Q. Did you ask him how he knew about this incident or
3 this raid? 3 were you the cne who told him —
4 A. Idon't kmow exactly who cailed, no. 4 A Tasked him how they knew. He said semebody from
5 Q. You have no facts that prove that Macy's did this? 5 Macy's contacted Bruce. Bruce is one of the owners at
6 A. No. 6 Coogi and Bruce contacted his sales rep which is
7 Q. Andinfactyoudon'tluwwlfitwasMacy’sorsomeone 7 Melissa and told her to stop.
8 from CIT that contacted Chery!'s corporate office? 8 Q. What's Bruce's last name?
9 A. She just told me it was probably Macy's or CIT, 9 A. Bruce - I don't know his last name.
10 Q. But you don't know? 10 Q. Bruce contacted Melissa. Do you know who from Macy's
11 A, No. 1 contacted Bruce and when?
12 Q. You don't know who the person was at comporate that | 12 A. I'msorry. There was another person at — under —
13 told her this? 13 that worked under Bruce where her name was Pam. She
14 A. No,ldon't 14 is one of the people that told Melissa not to sell us
15 Q Andyoudon‘thwwwhatwasexacﬂysaidbyﬂxis 15 anymore.
16 person to this corporate person? 16 Q. Do you know who contacted Bruce from Macy's?
17 A. No,Idon't. 17 A Hedldu‘ttell-—hejtstaldmgotmtacﬁedby
18 Q. Other than this conversation you have with Cheryl, did | 18 Macy’s and sald that you were Involved in selling
19 you hear from any other manufacturers regarding your |19 counterfeit and stolen merchandise.
20 dea!ingswiﬁlClTOfdealingswiﬂ'l—ﬁeredealings 20 Q. Do you know the reason someone from Macy’s made this
21 with that company? 2] call to Bruce?
22 A. Yes. 22 A I believe it was to verify if we did buy merchandise
23 Q. Who did you hear from? 23 — because they tock the whole filing -- afl the files
24 A. Melissa Butrum from Coogi. 24 from my office and they wanted -- because they
25 Q. When did you hear from her? i contacted every sales rep from every company they had i
Page 106 Page 108 -
1 A. Theard from her the same thing, the day after. 1 files from contacted me and sald they were contacted H
2 Q. On12-13-07? 2 by Macy’s to prove that we sold thelr merchandise. i
3 A Yes. 3 Q. Because Macy's wanted to figure out If you actually ;
4 Q. She called you? 9 sold t?
5 A. Itwasanother person from Coogi named Trevor. 5 A. Yes, {
6 Q. Trevor called you? 6 Q Right ;
7 A. Idon'tknow his last name. He's at the office in 7 A. If we were allowed to sell it in the store. s
8  Coogl 8 Q. Because It would help thelr case If you weren't :
9 Q. InChiago? 9 allowed to sell it, right? £
10 A. New York, the main office in New York. 10 A. No, Ibelieve — they contacted even merchants that f
11 Q. Did you call Trevor? 1 weren‘t — that weren't in the boxes when they raided ‘g
12 A. Icalled Trevor to find cut what should I do to open 12 — let's say they contacted LRG. Thelr stuff was in £
13 thisaccountand alf this isa fie. 13 theboxes. Thelr stuff wasn't confiscated. Theyjust |
14 Q. Because your account was closed down Immediately? 14 hadthe fites.
15 A. It was dosed down immediately. 15 Q. Do you know the reason why Macy's did that?
16 Q. So, you called Trevor the next day? 16 A. Tome to make my business Jook bad.
17 A nght,beeauseitwasamundduﬁsunasﬁme,lneeded 17 Q. Doyouhaveanypmofﬂlatmat'smereasmmcy's
18 to reload while the stuff was confiscated, I needed to 18 contacted - that was the reason Macy's contacted
19 do something before Christmas to try to save my 19 those manufacturers? ,
20  business. 20 A. Idon't believe there is any other reasan why wouldn't
21 Q. What did Trevor tell you? 21 they cail them.
22 A. Said we can't do nothing at the time, I can't help 22 Q. What other manufacturers were you contacted by?
23 You, you have to prove that all this was wasn't true, 3 You've got Coogl. Who did Cheryl work for?
24 that you didn't have any counterfeit merchandise in 24 A. SeanJohn.
25 your store and they are also very strict about 25 Q. Okay. Anyone from Akademiks contact you?
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1 A. Greg. 1 Q. New Era caps, did you get contacted by anyone from New \
2 Q. Greg? 2 Era?
3 A Yes 3 A, Yes, Idid.
4 Q I just want to go through again. Enyce? 4 Q. From whom?
S A. Enyce, nobody from Enyce contacted -- 5 A. Tim Rogers.
6 Q. How about Pelle Pelle? 6 Q. When did Tim contact you?
7 A. Pelle Pelle, yes, Ken. I contacted him and asked him 7 A. He contacted me the day after.
8 what’s going on, why you guys send police totakemy | 8 Q. Now, did you contact him or — It just seems odd to me
9 stuff for Pelle Pelle and ¥ buy from you, He said 9 that everybody contacts you the next day.
10 well, we didn't send nobody. I said I was raided and 10 A. 1believe he contacted me too to ask me what's going
1 they tock Pelle Pelle along with Macy’s. He said we 11 on at Goodfellas.
12 don't sell Macy's Pelle Pelle. Why did theytakeyour |12 Q. Right Did he say he had been contacted by anyone?
13 stuff. That's what I'm trying to ask you. 13 A. Ididn't ask him how he found out because I had a ot
149 Q. Was that the first he leamed of it when you called 14 of phone calls from a lot of reps,
15 him? 15 Q. Do you know If anyone from Macy’s contacted Mr. Rogers
16 A. Yes. 16 after the raid?
17 Q. Okay. 17 A. See, they all know each other, the dothing reps. 1
18 A. That was the next day after the raid I contacted him 18 don't know if they told each other about it but some
19 after I started finding out from all these companies, 19 of them that I knew that were contacted by Macy's
20 I contacted him and I believe he e-mailed me and said 20 told me they got contacted by Macy's.
21 if there Is any help that you need frem me to try to 21 Q. Who are these — Cheryl doesn't know. Trevor says he
2 prove that your merchandise was legit, let me know. | 22 was contacted specifically from —
23 Q. So, Macy’s did nothing to interfere with your business 23 A. Yes.
24 relationship with Ken at Pelle Pelle? 24 Q. Who from Macy's contacted Trevor?
25 A. Yes, they did. 25 A. Idon'tknow. Ididn't ask him the name of the
Page 110 Page 112 j
1 Q. What did they do? 1 person. He just sald Macy's. When he says Macy's, 1
2 A Well, I'm not sure who ordered the taking of the Pelle 2 don't know -
3 Pelle, that's the only -~ my relation with him isn't 3 Q. Did hetell you what Macy’s, the person from Macy’s
q as good as it was before. I got mad at him. I 1 said, the purpose of thelr cali?
5 figured out later it wasn't his fault. 5 A Yes, that we have — they found counterfeit
€ Q. DidKen still seil you Pelle Pelle merchandise after 6 merchandise at Goodfellas.
7 this inddent? 7 Q Did they — Is that the only reason they calted or
8 A. Yes, hedid. 8 were they checking for UPC codes, product }
9 Q. You still have a business relationship with Ken, In 9 identification numbers, do you know the reason the i
10 factit's better than It was before? 10 Macy's person called Trevor? !
11 A 1tsnot better. 11 A Atthattime, no, they were just contacted to let them [
12 Q. Has he sold you less? 12 know we got involved in counterfelt but they cafled ‘
13 A. Me and him gotinto a couple words because of this and | 13 them around a couple months afterwards, Trevor 5
14 I e-mailed him saying I'm not golng to do business 14 contacted me and sald someone from - someone that did 1
15 with you no more because you dontwantto send mea | 15 ﬁwnld,!‘mnotmuhemeamwgynemmyor ,
16 letter saying that Macy’s shouldn't have took this 16 Macy’s contacted them to get codes or Involces or :
17 item that they don't sell at the store. 17 scmething like that. :
18 Q. Do you believe that Macy’s contacted any of these 18 Q. The purpose of that - and do you believe that the i
19 manufacturers prior to the rald, do you know? 19 purpose of that call was to verify and get codes was |
20 A No. 20 tomess up your business relationship with Trever? £
21 Q Do you beiieve that Macy’s contacted all of these 21 A. That was two months after the raid. It was already l
2 manufacturers the day after the rald? Because you 2 messedup. g
23 keep saying 12-13. 233 Q. Do you believe that they called that second time .
24 A. That's when I got contacted. That's how I found out 24 either Macy’s or Wayne County to further damage your
25 that they were — that they knew, bit relationship with Trevor?
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1 A No. 1 A. Mondragon, MONDR -
2 Q. Okay. 2 Q. Right. Anyone else?
3 A. They probably wanted to match the invoices that Thad. | 3 A. Another guy named Jerry was contacted because his
4 Q. Anyone from Gino Green call you? 4 number was on the invoices.
S A. No. 5 Q. Who was Jenty contacted by?
6 Q. Anyone from Roca Wear? 6 A. Hedidn't tell me who.
7 A. No. 7 Q. Wayne County or Macy’s or —
8 Q So, I just want to make sure we've got everyone. 8 A. Hedidn't tell me who contacted him. They just asked
9 Cheryl contacted you? 9 if they did business with Goodfellas.
10 A. Uh-huh. 10 Q. Do you know what the purpose of that phone call was?
11 Q. Melissa — oh, Trevor, Trevor — 11 A. To verify that we do business with them and if we did,
12 A. And Melissa. Melissa is the sales rep for Coogi. 12 if we had invoices.
13 Q- Ken from Pelle Pelle you talked to? 13 Q. Doywlmowofanymelmmnaqfs—doyouhaveany
14 A. Yes 14 facts or evidence that anyone from Macy's calted up
15 Q. Did you talk to anyone else after this rald that told 15 any of your manufacturers and told them den't do
16 you they had been contacted by Macy's or another party 16 business with Goodfeflas? I'm asking fer facts,
17 about this incident? 17 A. No, Idon't have any facts.
18 A. No. 18 Q. What facts do you have that Macy's acted or caused any
19 Q And sitting here today you have no idea who the person 19 of these manufacturers to stop doing business with
20 was at Macy's that contacted Ken because he's the only 20 you?
24 one that said he was spedfically contacted by spmeone 21 A. How they acted?
2 from Macy’s, comrect? 22 Q. WhatfactsdoyouhavethatMaq’sdidsomeﬁﬂngto
23 A. Hedidn't say he was contacted by Macy's, he said he 23 cause these parties, these manufacturers to not do
24 heard about it or he got contacted. I'm not sure how 24 business with you?
ri he heard about it. 25 A. The only facts I got right now is through the sales
Page 114 Page 116 |
1 Q. Right. 1 tep-ltoou!dbeatleastone,onealsnpmat
2 A. Idon't remember how he heard about it. 2 knew that Macy’s contacted them, their corporate
3 Q. Did Cheryl, Melissa, Trevor or Ken tell you 3 office.
4 specifically they were contacted by anyone from L] That's how I found out, and then from
S Macy’s? 5 there, and another thing is through that — through
6 A. Melissa - I'm sorry. Melissa heard from her 6 the Wayne County shesiff guy that I knew back then
7 cosporate office that they were contacted. Okay, 7 that told me that Macy’s got them in this mess.
8 Trevor, yes, he did, 8 Q- When you say that sales rep, who are you tatking
9 Q. Trevor was specifically contacted by Macy's? 9 about?
10 A. Heworks in the corporate office, 10 A. Sales rep from Melissa, Melissa Butrum.
1 Q. So, Trevor— 1 Q Ywdon‘tkrmlfﬁacy‘swasmmwmgCooglwmatd\.
12 A When he sald we, that means comporate office we got | 12 up UPC codes or to see if — you don't know the
13 contacted by Macy's. 13 purpose of that phone cafl?
14 Q. And that was through Bruce you befieve? 14 A. Idon't know the purpose. The only purpose I know is
15 A. 1believe it was Bruce or Pam. 15 thatnacy'sgaveumnlnfonnationmatwemsemng
16 Q. OrPam. Anyone eise say they were contacted by 16  counterfelt merchandise.
17 Macy’s after the raid? 17 Q. And you know that because that's what Melissa told
18 A. Afterthe raid, yes, it was a couple months that they |18 you?
19 called Larry from LRG, he's a sales rep, Lamry. 19 A. Trevor, Melissa, yeah.
20 Q You say they. Who is they? 20 Q. Do you know what investigation Macy’s conducted to
21 A. Hedidn't tell me who contacted him. He just said 21 identify the products selzed, whether they were their
22 they called to verify that we do business with you, 22 products or products you purchased?
23 Q. Youdon't know if It was Wayne County or Macy's? 23 A. Idon't know what kind of investigation.
24 A. I'm not sure. I could probably ask him. 24 Q. You dont know If it was part of Macy’s investigation
25 Q. What's Lairy's last name? 25 0 achilly contact these manufactusrers to see ¥f they
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1 @n mark up the — identify the UPC codes with the UPC 1 A. Cyril Hail.
2 codes on your products? 2 Q. Idon't have a firm recollection of that. That's why
3 A, Ldon't know about that. 3 Task. During that hearing, you didn't give any live
4 Q. Doyou know if Macy’s ever contacted any of the 4 testimony from the stand?
5 manufacturers to do that to try to match up the 5 A. No,Ididn't.
6 manufacturer’s UPC codes with your UPC codes? 6 Q. Acually no witness came forward and gave live
7 A. 1ldon'tknow if they did that. 7 testimony from the stand?
8 Q. Do you know if anyone from Macy's kept any of the 8 A. No.
9 property that was seized during the raid? 9 Q. Thatwas a separate civil action that your same
10 A. Idon't know if they kept anything. 10 attorney now, Mr. Hall, filed against Wayne County,
11 Q- Do you know where the property was taken after the 11 and spedificafly Deputy Montgomesy and Lieutenant
12 raid? 12 Milanovich?
13 A. I'lmow where I picked it up from. 13 A. Yes.
14 Q. Where did you pick it up from? 14 Q. You reviewed that with him before that was filed,
15 A. Ipicked it up from a Home Depot warehouse on I think 15 correct?
16 it was Inkster Road. 16 A Yes
17 Q. Doywlmcw-whoopenedmedoorandletmhave 17 Q. You came down because it's possible the court could
18 #t? Was it someone from Home Depot? 18 have held a full hearing on your motion to get your
19 A. Officer Montgomery. 19 items back before the case went forward, comect?
20 Q. Asheriff was in charge of giving you the product 20 A. Yes.
21 back? 21 Q. Okay. And in fact several of your family members came
2 A Yes. 22 down to that hearing, isn't that true? ¢
23 Q. Do you have any facts or evidence that Macy's kept 23 A Yes. i
24 this property, your property for Its own use? 24 Q. Do you remember any of your brothers being there in I
25 A. No. 25 the court or in the haltway of the courthouse? E
Page 118 Page 120 !
1 MS. DAMICO: I'm going to pass to 1 MR. YOUSIF: Object to relevance. !
2 Miss Ranagan right now. I may come back. Thank you. | 2 BY MS, FLANAGAN: i
3 THE WITNESS: You're welcome. 3 Q. Goahead. L
4 {Recess taken at 1:18 p.m.) 4 A. Oneof my brothers, yes, he was visiting from New f
s (Back on the record at 1:21 p.m.) 5  York !
6 EXAMINATION 6 Q. Which brother? {
7 BY MS. FLANAGAN: 7 A. Hisnameis Gihad Acun, GIHAD. |
8 Q. Mr. Aoun, my name is Margaret Flanagan. Wemetfor | 8 (Discussion held off the record at F
9 the first time this moming, correct? 9 1:23 p.m.) ;‘
10 A. Not for the first time. 10 (Back on the record at 1:23 p.m.) E
11 Q. Did you meet me on a previous oocasion? 11 BY MS. FLANAGAN: R
12 A Yes, downtown. 12 Q. Was Mohammed at court with you on that civil matter at {
13 Q. Was that at your hearing on the previous lawsuit — 13 ae ;
14 A, Yes. 13 A. Idon'tremember if he was there or he wasn't. E
15 Q. Again,sameml&sapp!y,tfyoumuldletmeﬁnishmy 15 Q. Could have been then if you don't have a firm f
16 talking before you answer so the court reporter isn't 16 recollection? ]
17 stepping over both of us. 17 A. Could have been. i
18 A. Okay. 18 Q. Was Ibrahim in the courthouse? i
13 Q. You believe we met at the court hearingonyour civil | 19 A. No, he wasn't ’
20 case to get your items back, correct? 20 Q. Once again let’s try and not step on each other for [
21 A. Yes,ma'am. 21 her sake. Itend to talk fast so If you need me to ;
2 Q. Anddid your attorney introduce us to each othes? 22 repeat anything or stow down, just let me know. I
23 A. Ibelieve it was my attomey outside in the halt 23 Let's talk first about that previous action ]
24 outside court. 24 alittle bit My sister counse! from Macy's has 1
25 Q. That would be Mr. Cyril Hall? 25 covered quite a bit already today so our intention is i
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Page 121 Page 123 [
1 nct to unduly drag this on but I do have areas I want 1 Q. She was an employee with you at the time of this court
2 to get back to but right now let's talk about the 2 hearing in early 2008, comect?
3 previous action that was filed by yourself and your 3 A Yes
4 attormey against Wayne County, spedifically Deputy 4 Q. Is she an employee with you today?
S Montgomery and Lieutenant Milanovich. S A. No, she's not.
6 You personally appeared at court on that 6 Q. Isthere any family relationship between yourself,
7 motion, did you not? 7 your wife or Sarah?
8 A. Yes, 1did. 8 A. No.
9 Q. And you had discussions with your attomey about that | 9 Q. Okay. When is it she stopped working with you?
10 case and how it was going to proceed, didn't you? 10 A. Sometime in May, May or June of 2008.
11 A. Yes. 11 Q. Why is it she stopped working for you?
12 MR- YOUSIF: I'm going to object to the 12 A, Her mother got sick. She wanted days off and 1 .
13 attomey-dient privilege, 13 couldn’t keep up with her. She wanted to be with her i
14 MS. FLANAGAN: I didn't ask him the 14 mother at the hospital. She had cancer. y
15 substance of the conversation. 15 Q. Okay. So, did you terminate her or did she leave —
16 BY MS. FLANAGAN: 16 A. No, she told me she had to be with her mom and she 4
17 Q. 1asked if you had a conversation with him about how | 17 can't take it.
18 the case was going to proceed. 18 Q. Did she resign from her positicn and quit?
19 A. Yes. 19 A. Yeah, she let e know.
20 Q. Andatsomepointaftefmatheaﬁngitwasagreed 20 Q. Ckay. Do you still have contact information for her,
21 upon that an inventory needed to take place to 21 a phone number, address?
22 determine what items the sheriff's department and 22 A. Ihaven't contacted her since she left but I believe
23 Macy's personnel took away from your store, correct? | 23 = I don't know if she still has the same number that
29 A. Yes. 29 I have,
25 Q. And you were aware of that, comect? 25 Q. Okay. Did you have an address for Sarah when she
Page 122 Page 124 §
1 A. Yes, 1 worked for you?
2 Q. Did you also have -- let me back up for a minute. 2 A. It'son the records in the store.
3 There were a couple court hearings we had before that 3 Q. Okay. And did you have to send a last paycheck out to
4 Inventory was ordered, isn't that true? 4 her after she quit?
S5 A Yes. 5 A. Shegotit before she left.
6 Q. Youtzmedowndxeﬁtsttimeandﬂnemunty‘saﬂomey 6 Q. Butyou would have a last known address at least for
7 In fact myseif were there asking for coples of 7 her in your records you believe?
8 invoices, Isn't that true? 8 A. Yes,
9 A. Yes. 9 Q. Who else appeared at court with you on the first civil
10 Q. Didyouhaveﬂxehvolcsﬂmeandteadywimymm 10 lawsuit that was filed in early 2008 on this matter?
11 the first court hearing in front of Judge Wendy 11 A. Isabel Roman.
12 Baxter? 12 Q. Isshe of any family relationship to you?
13 A, Idon't remember if I had them at the first one. 13 A. No.
14 Q Doyouremetmefhavmgempbyeswne,spedﬁally 14 Q. Is she still working for you?
15 fema!eemployesmmemmesemndcounheadng!n 15 A. No.
16 front of Judge Wendy Baxter a few weeks later with 16 Q. When did she leave?
17 Invoices of the property that was allegedly taken In 17 A, Sheleft January I'd say - after January -- after
18 the rald? 18 January 20th of '08.
19 A, Yes. 19 Q. Okay. Andwhat‘sﬂ:ereasonfwhuleavhg?
2 Q Doyourenmnberwhatmenamesofmeemployesmat 20 A. She got anocther job, I believe it was Comcast. 1
21 showed up with documentation to support your daim? 21 think it's Comcast.
22 A. 1think it was Sarah Elhusseiny, 22 Q. Doing what?
23 Q. Can you spefl that? 23 A. Idon'tknow. She just makes more maoney.
29 A SARAH,andﬂhmelny,ldon'tknowhowhospell 24 Q. Do you still have contact information for her? {
25 thatone, ELHUSSEINY probably. 25 A. Ihaven't contacted her since. So, the only number1 §
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1 have is the number she had at the time. 1 Q. Do youremember anything about the pleadings or legal
2 Q. You didn't have to contact her about this new lawsuit 2 Ppapers that were filed by Wayne County?
3 being flled? 3 MR. YOUSIF: Going to cbject to the form of
4 A. No. 4 the question. It's overbroad.
s Q Okay.Anddoyousﬁuhaveacopyafherphone 5 BY MS. FLANAGAN:
6 aumber in your records? 6 Q. Do you remember -~
7 A. Yes, 1do, and I have her address that was sent out on 7 A. Uke I just said, I'm sorry, that all I was
8 awa, 8 mmﬁaﬁmonwasnwwthasbyphone,mknow,
9 Q. Would you have sent an address out to Sarah Elhusseiny 9 1 didn't look at the paperwork because once I saw it
10 on a w2? 10 wasdisnbedandodﬁngmemndisebad:,l
11 A Yes, same thing. 11 didn't look at anything else.
12 Q. Isthere any other employees that appeared with you at 12 Q. Okay. Did you sit in court in the gallery area when
13 the court hearing in early 2008 on the first lawsuit 13 your sttomey and myself argued in front of Judge
14 regarding this raid? 14 Baxter on the record? Were you sitting inside the
15 A. ldon'trecall. 15 courtroom?
16 Q. Doyourununbaanyothermembersofyourfamitymat 16 A. Ibelieve so.
17 you haven't already desaribed spedifically being there 17 Q. And did you hear the arguments raised by ourself and
18 with you? 18 Mr. Hall with regard to taking an Iinventory on this
19 A, No. 19 case?
20 Q. With regard to the first lawsuit, that case was 20 A. Yes.
21 dismissed in early 2008, specifically In March of 21 Q Doyoumnemberthejodgeotdedngmemum,'to
2 lwa,rmtaMngaboutmedvilcasematyou 22 conduct an inventory within a certaln period of time
23 brought, isn't that true? 23 so that this would be expedited in some fashion?
24 A, Isitthe case for retum of merchandise? 29 A. Yes.
25 Q. Comect. 25 Q. N\ddoywretnanberhearhuw.ﬂaﬂmdmyselfpicta
Page 126 Page 128 :
1 A. Yes. 1 dateonmealmdarastomnmatlnveatorymuld H
2 Q. Anddid you ever review an order dismissing that case? 2 occur?
3 A. Idon'tremember. All I know it was dismissed. 3 A. Yes, Iremember that.
4 Q Andyouwaeawareﬂlatﬂnmsewxgoingtobe 4 Q. And do you remember that date being a couple weeks off
5 dismissed? H] of the time that we were in court that day?
6 A. Yes. 6 A, Yes.
7 Q And you never did have to testify In person on that 7 Q Do you remember Mr. Hall and myself making arguments
8 first civil lawsuit, did you? 8 to the judge about the necessity for that inventory?
9 A. No,Ididn't. 9 A. Yes.
10 Q. Never had a deposition? 10 Q. Do you remember Wayne County stating that as of that
11 A. Ne. 1 dateltwaslmposslblehodetennlnewhemefomotyou
12 Q. You did review — did you review pleadings, though, 12 owned or Macy's owned the merchandlse?
13 that were exchanged between our office and Mr. Hall? 13 A. ldon't remember that.
14 MR. YOUSIF: Object to relevance. 19 Q. Doywrunemberanystztanemslnudetomejudgeon
15 BY MS. FLANAGAN: 15 the record since you were In the courtroom?
16 Q. You can answer. 16 A. Yes.
17 A. Idon'tremember. Idon't remember. I was just 17 Q. Do you remember anything § stated about the necessity
18 concentrating on getting the merchandise back and | 18 fer the inventory? i
19 whatever told me you getting it back, that's all I 19 A. 1remember you sald you're going to need some Macy’s |
20  remember. 20 emplayee to identify their merchandise — you didn't i
21 Q. Okay. Do you remember reviewing an affidavit from a 21 let us go through the merchandise, sald we can't touch
2 Macy's employee by the name of Douglas Bucher that was | 22 it
23 submitted as part of Wayne County’s responsive papers 23 Q. Right.
29 to the court? 24 A. AndIwanted to - I believe I suggested that Isabel
25 A. ldon'tremember. 25 would go through the invoices and go through it but
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Page 129

Page 131 f
1 you objected to that, 1 in the time that the inventory took place that was i
2 Q. Do you remember anything else? 2 ordered by the court?
3 A. That you requested Macy’s employees to look at their | 3 A. I don't remember. All I know it took a long time to
4 merchandise first, to identify their merchandise. 4 do that.
5 Q Do you remember anything else? 5 Q Could &t have been a couple weeks?
6 A Thatsit 6 A. Could have been more. Idon't remember,
7 Q I appredate that summary. Do you remember any of the 7 Q. Okay.
8 Statements that the judge made about some of this 8 A. Gottolook at the paperwork.
9 possibly being evidence in an ongoing aiminal case 9 Q. Fail'enm.ngh.Dowuhaveafecollecﬂonotdoyou
10 against your brother Mochammed? 10 have a complaint as you sit here today that Wayne
11 A. Idon't remember that. I'm sorry. Yes, he did 1 County took longer than ordered by the court to
12 mention something like that. 12 conduct that post-raid inventory?
13 Q. Mddoyouremmnbathejudgebeingan 13 A. Yes.
14 African-American female judge, Judge Baxter? 14 Q. You believe we took longer than ordered by the judge?
15 A. Yes, Ido. 15 A. Yes.
16 Q. Doyoummnbahermkingstzﬁementstoyourattnmey 16 Q. Okay, Whatfadsdoywhavematywbmwetook
17 abwtwhetlm—ormtyoueverdxaﬂengedmeswd\ 17 longer than ordered by Judge Baxter to conduct that
18 warrent at the time the search warrant was issued? 18 second inventory? This Is post your first lawsult?
19 A. Idon't remember about that, Idon't rememberthat. [19 A. I'm sorry. Irecall — the reason I said it took
20 Q. Do you remember any statements the judge made about 20 longer because the raid happened in December and 1
21 t!ﬁsisnotptop&dyhfmmofmemdyouneedtogo 21 dldn‘tgetmymerduandlseun&lﬁve,sb:monﬂns.
2 back to criminal court? 2 That's what I thought you were talking about., After
23 A. Yes,Iremember that, 23 it was order, I don't remember how long you took after [
24 Q. And she said that more than once, didn't she? 24 it was ordered by the judge.
25 A. Yes, ma'am, 25 Q. Ckay. And well get to all that other area. [ was
Page 130 Page 132§
1 Q. Okay.wduringmisﬁmepemapsyouanbelpme 1 refmingtotheperiodofumealtermeﬁlingof i
2 recall, we didn't take a break and go out in the 2 Ywﬁrstdvillawaﬁtinlateoreaﬂyhnuaryof
3 hallway and come back on the record, did we? 3 2008. Does that sound about right, the first civil
4 A. Neo. 4 lawsuit against the county was filed —
S Q. The whole time we were on the record with the judgewe | 5 A. Ibelieveitwas January 17th. f-__
6 were up there with the judge and everything should be 6 Q. Ckay. ‘That sounds about right. And again the date of §
7 on the record, comrect? 7 the raid was December 12th, 2007, correct?
8 A. Yes. 8 A. Yes.
9 Q. And at the condusion of that hearing we were crdered 9 Q. So, your lawsuit wasn't filed until mid-January, 2008,
10 by the judge to contact Macy’s personnel and 10 med,aboutfmrwedsaherﬂrenid,lsﬂtat
11 fadilitate an inventory of your products? 11 rght? ) '
12 A. With a limited time that the Jjudge assigned, yes. 12 A. Yes.
13 Q. Anddoyouremembermejudgespedﬁauyo:dedng 13 Q. Okay. And so do you remember the date that first
14 that a member of your staff or yourself not be there 14 lawsuit was dismissed, that order?
15 because she did not want to jeopardize an ongoing 15 A ldon'tremember.
16 criminal investigation? 16 Q. Could it have been March 2008?
17 A. Yes, I remember that. 17 A. Could have been around March.
18 Q. Yourememberﬂ\osestatemmbymenge? 18 Q. Around 60 days after the first lawsuit was filed it
19 A. Yes, Ido. 19 was dismissed by the court?
20 Q. After that court hearing is it your understanding that 20 A. Probably. Idon't recall.
21 melnvmtwytookplaoeonmedateandﬂmematwas 21 Q. Noreasontodenythatiftherewusshowmat?
22 agreed to between the attomeys? 22 A. No.
23 A. 1believe it was within that time. 23 Q. Now, in the raid there were several items taken
24 Q. Ckay. So, you don't have any - do you have any 29 pursuant to a search warrent, corredt, sir?
25 concetmorcomplamtsmatmefewasanunduedelay 25 A. Yes.
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Page 133 Page 135 [
1 Q. And you personally never did anything, contacted an 1 from the Home Depot warehouse? '
2 attomey to challenge the search warrant right after 2 A, Itwasaround 72 or 73 boxes.
3 the raid, did you? 3 Q. Wwas it all dothing within the boxes, if you know?
1 A. Itwas -1 first had Jim Feinberg working for me. 4 A. Clothing and hats.
5 Q. Did you file any papers that you know of challenging S Q. Was there any perfumes in the boxes?
6 Meadequaqofmeseard\wananthaimmalmun, 6 A. No,none.
7 that would have been in 36th District Court? 7 Q. Anything else besides dothing and hats?
8 A. No. 8 A. No.
9 Q. Infact Judge Baxter brought that up at the hearing of 9 Q. Who picked up the merchandise, sir?
10 your aivil lawsult In January of 2008, right? 10 A. Idid.
11 A. Ibelieve so0, yes. 11 Q. In what vehide?
12 Q Doyoulmowwhyyounevadlallengedmeseardi 12 A. Ibelieve I rented a U-Haul.
13 wamrant if you thought it covered items that shouldn't 13 Q. Would you have records of that?
14 have been taken? 14 A. I probabiy could get it from the U-Haul place. I'm
15 A. Italked to my attomey. Itwas around — because |15 not sure what place I got it from.
16 like I say, it was around Christmas time for me in 16 Q. Do you have a U-Haul that you use on a regular basis?
17 December, I think that was most of the delay,andI |17 A. A couple.
18 was concentrating on keeping my business going. I [ 18 Q. Where are those located?
19 believe that's why we delayed it for a week or two. | 19 A. Onein Detroit on Joy Road and one by Schaefer
20 Q. So, after the inventory took place following this 20 Rentals, they have U-Hauls too.
21 first lawsuit, Is it your understanding that a time 21 Q. What dity is that? |
22 and date was set for Mr. Hall and yourself or someone 22 A. That'sin Detroit on Schaefer and Tireman, around that
23 to come and get the merchandice that we were turning 23 location.
24 back over to you? 24 Q. Doyou have an acoount with either of them?
25 A. Yes. 25 A No,ﬂteyjustltnowtmn—meyjustlmwm
Page 134 Page 136 j§
1 Q. Did you have to sign for the meschandise whenyoucame| 1 Q. So you go in there like any other member of the public
2 to pick it up? 2 and rent a truck?
3 A. Yes. 3 A Yes
4 Q Doyourememberwhatdateywcametopid(itup? 4 Q Youdon‘trememberonmisparﬁudardayummyou
5 A. Thave paperwork. Idon't remember exact date. 5 picked up all your merchandise what type of vehide
6 Q. You picked it up from Deputy Montgomery? 6 you were driving? i
7 A. Yes. 7 A ItwasaU-Haul truck. It was a truck. I'm not sure |}
8 Q. Inddentatly, do you remember if your attomey sat in 8 what size or what name it was.
9 on the inventory when It occurved at the — between 9 Q Didanyoneass!styouonmedayyoupld(edupyom
10 the Macy's personnel, the Wayne County personnel and 10 merchandise?
11 pursuant to court order? 11 A. Yes.
12 A. Idon'tthink my attomey was there, 12 Q. And who was there with you?
13 Q. You're not sure? 13 A. Jchn Taylor.
14 A. I'm notsure. 14 Q. Whoisthat?
15 Q. Do you know if any representative on your behatf would | 15 A. John was working for my brother back then.
16 havebeenﬂneretoobservememvermrywhmlttook 16 Q. Whoisthat?
17 place? 17 A. For Nithal.
18 A. I'm not aware of it. 18 Q. Working for Nithal?
19 Q. Do you remember hearing in court that Mr. Hall was 19 A. Uh-huh.
20 Invited to attend and particdipate in the entire 20 Q. At his store or some other —
21 inventory from the time it began untl! it conduded? 21 A. Yes, at his store,
22 A. Ibelieve so, yes, 2 Q What store is that is that again?
23 Q Atteryoupid:edupmemetdaanmse,howmud\ 23 A. OnJloy Road.
24 merchandise did you pick up? You quantified it as 50 24 Q. What was the name of it? Is that Da Hook Up?
25 percent. Do you know how many boxes were recelved 25 A. DaHook Up.
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1 Q. John Taylor accompanied you to pick up the merchandise 1 same day that you picked them up from the Home Depot
2 that was taken from Goodfellas? 2 warehouse?
3 A. Yes. 3 A. Yes, Idid.
4 Q. Who else accompanied you that day? 4 Q. What time of day was that?
S A. Nobody else. S A. About 11:00 in the moring, around that time.
6 Q. Did Mohammed accompany you to pick up the 6 Q. And what employees were there when you got back, if
7 merchandise? 7 you recall?
8 A. No, ma‘am. 8 A. Ydon't remember.
9 Q. Once you got the merchandise back, we've atready had 9 Q. Do you have some type of time sheet or wage records
10 testimony regarding some of what you did with the 10 which employees were working that day?
1 merchandise. Did you take any steps to identify or 11 A. Yes.
12 photograph the material that you took from the boxes? 12 Q. If we asked for that, you could supply that?
13 A. Yes. 13 A. Yes.
14 Q. What steps did you take? 14 Q. And from the time of the raid forward has Mohammed
15 A. When I backed up the truck to the door, 1 took photos 15 ever worked and received a paycheck from Goodfellas
16 of the merchandise being in boxes. When we opened the | 16 out of that store?
17 boxes in the store, I tock photos of some merchandise. 17 A. Never did before or after.
18 1 believe that was it, just photos of merchandise and 18 Q. Has Ibrahim ever worked out of the Goodfellas store
19 boxes being brought. 19 and received a paycheck?
20 Q. And what was the purpose of you taking those photos? 20 A. Never did.
21 A. To prove to same companies that I dealt with that 21 Q. Did you ever have to call either one of your brothers
22 took, here's my merchandise coming back and just, you | 22 to fill in when you had staff that called in sick or
23 know, if they wanted e-malls here, 1 got all the 23 unexpectedly?
24 merchandise back and that's it. 24 A. Never did. i
25 Q. Isit your testimony that merchandise was taken out of 25 Q. Did you ever have any other family members that would i
Page 138 Page 140 |
1 your store on hangers but returned in boxes? 1 help out in a pinch for staff in your Goodfellas ‘
2 A. I'm not sure if they left the hangers in the dothing 2 store? E
3 or they tock it out when they raided. 3 A. Ihad my Uncle Hussein Aoun. g
4 Q. Butyou viewed video — 4 Q. How often would you say Hussein Acun had to help you I
5 A. Thave pictures of it. It shows if it was on hangers 5 out? {
6 or without hangers. 6 A. Oncein a blue - like once if I was like going to 13
7 Q. Let me ask this question. You've reviewed video of 7 Vegas or out of town, I'd give him the keys to open up 1:-
8 the rald, correct? 8 for me and close and put the alarm, and that was it. 3
9 A. Yes. 9 Q. Anddo you know when he did step in sort of in this .
10 Q. And do you know from that if when they were taking 10 manager role for you, would he come and open up, leave i
11 items during the raid and putting them in boxes, do 1 for the day and come back at night time to close it 3
12 youknow or have a recollection of whether they took 12 alup? ¥
13 the hangers with them? 13 A Yes. H
14 A. Icould go over it again but I wasn‘t paying attention | 14 Q. DId you ever expect him or have a discussion with him r
15 to the hangers. Now that you tatked about it, I could | 15 being on the premises the entire ime you were in :'
16 go back and identify. 16 Vegas? ;;
17 Q. What about with regard to when you were taking them 17 A. No. £
18 outof the boxes, do you remember taking hangers out 18 Q. Itdidnt work that way? :
19  of the baxes? 19 A. No,itdidn't !
20 A. Idon‘t remember if they were on hangers or without | 20 Q. Did you have your unde helping you out in late 2007, 1
21 hangers. 2 during that year?
22 Q. 0id you aclually take the items out of the box or did 22 A. Could have been. Some days like I can‘'t make itor3 Vi
3 you have employees do it? 23 knew I wasn't gaing to be there, I'll have him come
24 A. 1had employees doit. 24 pick up the keys.
25 Q. Anddid you take the items back to your store on the 25 Q. And how about still today, does he help you out on
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Page 141 Page 143 |4
1 occasion if you are detained? 1 those weapons were being kept at your premises?

2 A. Ihave a manager now. 2 MR. YOUSIF: Object to relevance,

3 Q. Who is your manager now? 3 BY MS. FLANAGAN:

4 A. Joseph Lawton, LAWTON. 4 Q. Youcan answer. Just for the record I think your

5 Q. How long has Joseph worked for you? ] attomey might have instnscted you, 1 an't remember

6 A. He's been there since September '08. 6 the instructions at the beginning of the dep, unless

7 Q. And, so, if you are cut of the store for any given 7 you are instructed not to answer, we will be putting

8 time like today giving your deposition, would 8 objections on the record and you can go ahead and

9 Mr. Lawton be in charge of your store? 9 answer those.

10 A. Iput him in charge of everything, employees, opening | 10 A. Ifound out the pon in the office I didn't know
1n up right now, closing. 11 anything about but I found out afterwards it was put
12 Q. So, since he's been there in September of ‘08, do you 12 up there by my brother.

13 Still go there on 3 daily basts? 13 Q. Which brother?
14 A. Yes, Ido. 14 A. Nithal.
15 Q. Does he still serve as the backup or does he serve as 15 Q. What about the weapon behind the register?
16 the primary manager of the store? 16 A. Behind the register I found that out from one of the
17 A. He's primary manager. 17 employees saying that they found it in the fitting
18 Q. He's got keys to everything? 18 room or around the fitting room and they just put it
19 A. Yes. 19 there that day — either it happened the day before or
20 Q. Induding your office? 20 that same day, I'm not sure when, they just said
21 A. Yes. 21 somebody dropped it and they waited for somebody to
22 Q. You were handed a copy of the search wamant at the 22 come pick it back up.
23 time of the rald, isn‘t that true? 23 Q. So,is it your testimony you had no knowledge that
29 A. Yes. 24 either of those weapons were on your premises?
25 Q. Andduring the raid they also took some weapons from 25 A. No knowiedge.
Page 142 Page 144

1 your store, didn't they? 1 Q Andvdﬂdnemplayeesaidtheyfomdithmefnﬁug

2 MR. YOUSIF: Object to relevance. 2 room, the nine milimeter?

3 BY MS. FLANAGAN: 3 A. It was David Burton.

4 Q. Youcan answer, 4 Q. Is David still working for you?

5 A. That's whatIwastold. I didn't see them take any | 5 A. No.

6 weapons. 6 Q. Doyou have contact infonmation for David?

7 Q. They handed you a document indicating some of the 7 A. 1still have his old aumber.

8 things they took from your store, is that comrect? 8 Q. And why is it that David s no longer working for you?

9 A. Yes. 9 A. Because he was at a halfway housing and whoever 1
10 Q. And that was right at the same day of the raid while 10 think Sam Milanovich contacted that place and told him
11 they were still there on the premises, correct? 11 that we were Involved in atminal activity and he
12 A. Yes. 12 couldn’t work there anymore.

13 Q. And some of the tems indicated was a nine miflimeter 13 So, he was instructed by the place that he

14 Luger Tech DCY with 30-dip magazine and it was black 14 could no langer work at Goodfellas,

15 andldentiﬁedasbelngfomdupsmlrs,doyou 15 Q. Okay. They aiso tock a safe and papers out of your

16 remember that? 16 store, correct?

17 A. Iremember that, yes. 17 A, Yes

18 Q. And ancther item they identified was one black nine 18 Q. Andthey took your computer and your computer tower

19 milimeter Smith & Wesson with a serlal rumber MPE 19 out of your store, comect?

20 5386 with 16-dip magazine which was behind the 20 A, Yes.

21 register. 21 Q. Anddo you know when you received back specifically

22 Do you remember being handed a piece of 22 your papers and your safe with regard to this raid?

23 paper that indicated they tock that? 23 A I received the computers and the paperwork probably a
24 A. Yes. 24 month or two after the merchandise was brought back.
25 Q. Sir, did you have knowledge pricr to the raid that 25 That took longer than the merchandise.
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1 Q. Do you know where you picked that stuff up from? 1 they were going through your office, were you?
2 A. Around a place called Dickerson. I'm notsure. It's | 2 A. Iwas outside the office by the front door, by the
3 in Hamtramck, 3 door,
4 Q. The Dickerson Wayne County Jail? 4 Q. Were you denied access into your office at the time
S A. Yes, from Officer Montgomery. 5 that they were searching it?
6 Q. Andthatwas - 6 A. Yes, Iwas.
7 A. I'msorry. I'm not sure if it was Sam Milanovichor | 7 Q. Let me go back to this as weill. During the time
8 Montgomery. 8 period 1 think you said almost an hour and a half to
9 Q. Okay. That was at some time after the civil case was 9 two hours that you were aware the officers were inside
10 dismissed, you had gotten the dothes back in boxes at 10 your store conducting the raid but before you showed
11 least? 11 up on the scene, you remember counsel asking you about
12 A. Right 12 that time period?
13 Q. You got the computers and paperwork back? 13 A. Yes.
14 A. Yes. 14 Q. When you were at the Italia Collision?
15 Q. Okay. Sir, I asked you a moment ago if you remembered | 15 A. Yes.
16 employees coming to court during the civil, first 16 Q. Did you make any other phone calls to other attormeys
17 civil case to try and assist us in identifying some of 17 to go in the store on your behalf to find out what was
18 the merchandise that was taken, comrect? 18 going on?
19 A. Uh-huh, yes. 19 A. Yes.
20 Q. And do you remember them having stacks of papers with | 20 Q. How many attarneys did you call to go in there on your
21 sticky notes and file folders representing each and 21 behalf?
22 every one of your manufacturers that you purported you |22 MR. YOUSIF: I'm goaing to object to the
23 did business with? 23 attorney-dient privilege. I beileve you are asking
24 A. Yes. 24 the substance of the conversation.
25 Q. Okay. And so my question is in indicating -- in your 25 MS. FLANAGAN: I'm not. I'm asking how i
Page 146 Page 148 [}
1 earlier testimony that the county officers and 1 many attomneys he contacted, 3 number. I wiil ask i
2 possibly Macy’s personnel took all your paperwork that 2 names of the attorneys. E
3 could have proved your authentic Identification and 3 MR. YOUSIF: Right, but then you asked to ¥
4 relationship with these ltems, Isn't it true you had 4 go Inside the store. That's the substance of the 1'
s extra copies to bring to court with you when the dvil 5 conversation, to go inside the store. j.
6 lawsuit was filed? 6 BY MS. FLANAGAN: {
7 A Ihad copies similar from the merchants to prove that | 7 Q. Did you contact any attomeys that you haven't already |
8  Ideal with those companies. It wasn't those actual 8  discussed about what was going on in your store? :
9  involces that were taken. I had Invoices from the 9 MR. YOUSIF: I think that still goes to the !
10 same manufacturers. 10 substance. i
11 Q. Oy. So, the employees that testified that they 11 BY MS. FLANAGAN: ¢
12 brought papers to court the first time to establish 12 Q. Did you contact any cther attomeys that we haven't f
13 your legtimate business dealings with these 13 already talked about this moming? !
14 manufacturers, you are telling me today that those 14 A. Icontacted as I recall Jim Feinberg, Philip. There i
15 would not have corroborated your ownership Interest in 15 was one more. I forgot who it was. i
16 theltems taken during the raid? 16 Q. Doyou know If any other attomeys before you got ;
17 A. Probably some of them did. There was a whole stack 17 there went Into the store on your behalf? !
18 about five hundred pages. I'm not sure, 18 A. They wouldn't let them. {
19 Q. And where would those coples have come from If the 19 Q. Do you know if any attempted to come into the store on H
20 deputies and/or Macy's personnel took ail of your 20 your behalf? {
21 documentation on the day of the raid? 21 A. Yes, they attempted. L
22 A. They didn't take all of the documentation, they took 22 Q. Do you know who attempted and was denied access Into ::
23 mostof the documentation. They were picking between | 23 the store? : L
24 files what to take out of the filing tables. 249 A, Philip and another attomey, I don't have his exact
25 Q. Okay. And you weren't in the office at the time that 25 name right now. k
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Page 151 |}

1 Q. Isthat something you could get to us? 1 Q. What do you remember them saying?
2 A Yes. 2 A. They said, well, how many attorneys do you have, who ';
3 Q. Do you know what reasons were given for why these 3 are all these attorneys coming up here, and make up
4 attomeys couldn't come into the store? 4 your mind, which one do you want.
5 A. They said I had to be there. S Q. Who said that?
6 Q. Did your store dose at any time during this day while 6 A. Atall guy that was securing the door.
7 the rald was going on? 7 Q Do you know if he was a Wayne County sheriff?
8 A. Yes. 8 A. He was a Wayne County sheriff wearing the sheriff
9 Q. Itdid? Who dosed it? 9 jacket.
10 A. Wayne County. 10 Q. Do you remember his race?
11 Q. Who from Wayne County, if you know? 11 A, White.
12 A. Whoever locked the door, who was securing the door. | 12 Q. Do you remember anything else about him?
13 Q How long was the door locked before people coutld come 13 A. No.
14 in and move freely through the store? 14 Q. Was he - did he have any fadal hair?
15 A. Atabout 7:00 when Wayne County was done. 15 A. 1don't remember if he had fadial hair.
16 Q. And what did your employees do while the rald was 16 Q. So, do you remember any of the Wayne County sheriff
17 going on? 17 personnel or Macy's personnel touching any of your
18 A. Standing on the comer. 18 employees or yourself when you came in to the store?
19 Q. They were cutside — 19 A. 1was told they were searched and after viewing the
20 A. Inside the store. 20 cameras, yes, they were searched.
21 Q. Letme darify that again. Were they instde the store 21 Q. Were you searched?
22 or outside the store? 22 A. No, XIdon't think so, na.
23 A. Iaside the store. 23 Q. Were you touched in any way by any of these people?
24 Q. Do you know If they were free to teave at any time? 24 A. No.
25 A. They weren't free to leave, no. 25 Q. Was your wife there on this day?
Page 150 Page 152 [y
1 Q. And how do you know that? 1 A. No, she wasn't.
2 A. Bythem telling me, the employees teiling me they 2 Q. Any of your children in the store at the time?
3 weren't free to leave. 3 A. No.
4 Q. Do you know if you were free to leave at the time you 4 Q. Were either of your brothers in the store at the time
H showed up with your attomey? S of the raid?
6 A. Yes. 6 A. None.
7 Q- You said you walked In the front door, didn't you? 7 Q. Did any of them come up to the store during this
8 A Yes 8 several hours that the raid was occurring?
9 Q. Itwasuniocked - 9 A. No, none. :
10 A. They unlocked it when they asked me - 1 identified 10 Q. Okay. Andsowaearwd;a:gesevefbrwghtagainst 3
11 myselfand they asked me if you give your attomey |11 you with regard to the weapons that were onyour 1
12 permission to come to you, they said is this your 12 premises? f
13 attomey, and I said yes. 13 A. No. E
14 Q. Did anyone make statements to you as to how many 14 Q. Do you own a gun, sir? f
15 attomeys tried to talk to them while this raid was 15 A. Yes. 4
16 going on? 16 MR. YOUSIF: Objection to relevance. ‘
17 A Yes. 17 BY MS. FLANAGAN: J
18 Q. What did they say? 18 Q. Areyou licensed to camry that gun? i
19 A. They said you could only bring in one attormney, they 19 A. Yes. i‘
20 made me choose between two attorneys and I chose Jim { 20 Q. Where did you obtain that license? f
21 Feinberg. 21 A. Wayne County building. 1
22 Q. Didanyone make any other statements about how many 22 Q. When did you obtzin that license? f
23 other attomeys had approached them while this raid 23 A. Idon'tremember the exact date, but —. I
24 was going on to get information on this rald? 24 Q. Do you remember the year? ;
25 A Yes. 25 A. ‘08. i
F

/SIENENSTOCK

R s 6ia ez V'°f88 (Pages 149 to 152)



T3 T3

3 T3

—g

e T M Wil

T3 T3

3

3 T3 T3

3 T3

3

3

WISSAM AOUN
April 6, 2009

EEREBvovouvmawnae

Page 153
Q. 2008?

A. Yeah.
Q. And what type of weapon is it?
A. It'sais.
Q. Where do you keep that?
MR. YOUSIF: Objection. Relevance.
BY MS. RLANAGAN:
Q. Go ahead.
A. Where do I keep it?
Q. Yes.
A. Inmy store in the office when I'm at the business.
Q. JusttodarifydoyouownaCCWpennitwhereyou are

O @b W =

-t e
[~ ]

Page 155

Q. Did you have to fire any employee as a result of this
raid?

A. No.

Q. Did you take any adverse action at all against any of
your employees after the raid?

A. No.

Q. Did you believe that any of the actions of any of your
employees contributed to the raid?

A. No.

Q. Where are the pictures stored that you tock of the
items retumed to you as a result of the last lawsuit?

A. Ibelieve they are on one of my computers, either

albwedtncarryagunmnoea!edonywpetson—- 13 copied on a CD or in a flash drive.
A. Yes, Ido. 14 Q. lsﬂmadateandumestampedwithmemor
15 Q. Any other type of license you had to obtain to own or 15 associated with them that would darify or qualify
16 possess a firearm? 16 when they were taken?
17 A. No. 17 A. Yes, Ibelieve so.
18 Q. Andisitvwhslﬂvmyyouoruyhadonegunmatvou 18 Q. And that's the computer at your home?
19 were licensed to carry? 19 A. Either at my office or at home. I'm not sure.
20 A. Ihave anctheronel bought from a Dearborn Heights | 20 Q. Can you describe the types of clothing, not the
21 sergeant, I forgot the exact make. It wasa 32. 21 manufacturer, but the types of dothing that were in
22 Q. Do you still own that gun? 22 these boxes returned to you?
23 A. Yes,Ido. 23 A. Jackets, hats, Polo shirts, T-shirts with printed
24 Q. Where do you keep that? 24 names on them, jeans.
25 A. That'sin the office as well. 25 Q. When you say hat, are you referring to a baseball-type
Page 154 Page 156 }
1 Q Otmrthanmetwogmswetamedabout,aremereany 1 cap?
2 other guns that you own? 2 A, Yes, baseball cap.
3 A. Ashotgun. 3 Q Nutawhuuhatﬂ\atyouwearoveryourears?
4 Q. Where s that kept? 4 A. Some of them were winter hats.
5 A. That's at same thing, in the store. S Q. Howmany?
6 Q. Whereabouts In the store? 6 A. I'mnotsure. It was with the inventory. I'm not
7 A. Inthe office too. 7 sure how many. I didn‘t count because they weren't
8 Q. Did you have to obtain a license to have that shaotgun? 8 counted at the time they were taken.
9 A. No. 9 Q. Okay. So, when you were contacting these
10 Q. What about with regard to the gun that you bought from | 10 manufacturers and Indicated you got all of your stuff
11 the Dearborn Helghts sergeant? 1n badt,youwerw'tatrelfyougotatlyomitunsbadg
12 A. Ihad to register it that same day at the Dearborn | 12 correct?
13 Helghts police station. 13 A. Iwasn‘tsure
149 Q. Do you know i it's a weapon that he was able to use 14 Q. Evenasyousithemhﬁay,yw'renotmﬂnatyou
15 as a pofice officer? 15 got every one of your items back, right?
16 A. Yes. 16 A I'm sure there was stuff missing.
17 Q. Okay. That's why the transaction occurred at the 17 Q. Okay. Other than the jackets we discussed and some of
18 police department? 18 the caps, Is there anything else you are absolutely
19 A. Yes. 19 sure you did not get back?
20 Q. Anyoﬂwrweaponsmatywowned—-matyouown 20 A. I'm notsure.
21 today? 21 Q. Okay. And Is it true that some of the Coogl items
22 A. No. 22 were T-shirts that were retumed to you?
23 Q. Anyomerweaponsmatywareticemedmownmday 23 A. IbeBeve so, yes.
24 matmaybeforsomereasonyoudon'thave? 29 Q. Some of the Coogi Items were jeans that were returned
25
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Page 157 Page 159
1 A. Yes. 1 A. According to the search warrant it was a little over |
2 Q. And some of the Poto shirts were Coogi that were 2 70. They said 73. '
3 retumed to you? 3 Q. TI'm going to have this marked as Exhibit 1 then.
4 A Yes. q MARKED FOR IDENTIFICATION:
5 Q. And there were hoodies that were retumed to you? S DEPOSITION EXHIBIT 1
6 A. Hoodies, yes. 6 2:09 p.m.
7 Q. And you got those items back You said sometime after 7 BY MS. FLANAGAN:
8 the case was dismissed in March of 20087 8 Q. I'm going to hand you Exhibit 1, sir, the return to
9 A. Yes. 9 search warrant and ask if this is the document that
10 Q. Thatwasabm;ttiﬁiemremanmdaysatterme 10 you remember receiving in connection with the raid on
11 lawsuit was filed, right? 11 December 12th of 2007.
12 A. 1 believe so. 12 A. Seventy boxes of merchandise.
13 Q. Give or take a couple weeks? 13 Q. Do you remember that being similar to the document
14 A, l'muotmrelfitwasMardaorApﬁl. Ican't--1 14 matwashaudedmyouatmerakdwhileyoum
15 Got to look at the paperwork when I got it back or if | 15 with your attormey?
16 you have it. 16 A. Yes.
17 Q. With regard to the items that were retumed to you, 17 Q. That document also indicated the nine milimeter
18 can you describe for us since we are not in the 18 weapon and the Luger — if you could just hand that
19 manufacturing dothing industry what about a T-shirt 19 back, sonry - the black nine millimeter and the Luger
20 would be — not be able to be sold in May when it's 20 that were taken from your store as well, correct?
21 retumned to you? 21 A. Yes.
2 A OfaT-shit? 22 Q. Italso indicates that two thousand dollars In cash
23 Q. Correct. 23 was taken on the day of the raid?
24 A. It could be long sleeved. We have long sleeved and [ 24 A. Yes,
25 short sleeved T-shirts, 25 Q. Did you ever get that cash back?
Page 158 Page 160 |
1 Q Doyouhowhowmanystﬁnsweremmmedtovouthat 1 A Wiﬂlﬂlemoneylnthesafe,yes,ldid.
2 were long steeved? 2 Q. Howmudlmmeylfyoulmowwasmmesfematyou
3 A Idon'tremember. 3 eventually got retumed?
4 Q. Do you know what percentage of all of these boxes 4 A Ihad—ltwassupposedtobesslnulenfeandtwo
5 contalned jeans? 5 thousand dollars in the office drawer. I didn't get
6 A. Jeans. Idon't know, abeut, say, somewhere between 40 | 6 the exact number. I didn't get that back.
7 to 50 percent, 7 Q. Do you know why you didnt get — first of all let me
8 Q And what about like these hoodies that you described? 8 bad:up.DoymMowwhyasyousttheretodayor
9 A. There was a lot of hoodies. 9 fromarecotdmemctamountofmoneymatwastaken
10 Q. What about the Polo shirts, percentage-wise? 10 on the day of the rald?
11 A. Idon't remember. 11 A. Iknow the exact number, yes.
12 Q Okay. And if the search wamrant said about 70 boxes 12 Q. What waslt?
13 of merchandise were taken pursuant to the search 13 A. Sixty-seven thousand.
14 warant, do you have any reason to disagree with that 14 Q. Even?
15 number? 15 A. Yes,
16 MR. YOUSIF: I'm going to object to the 16 Q. Andh\whatdelmlnatbmotlocaﬂonwasmatmmey
17 form of the question. Disagree with the number that's 17 located before it was taken?
18 written or disagree with the number of boxes that were 18 A. Idon't know the denominations, but the location was
19 actuatlly taken? 19 65 in the safe, two thousand in the drawer.
20 BY MS. LANAGAN: 20 Q. Did you get the 65 thousand dollars from the safe
21 Q. Do you have any reason to disagree that 70 boxes of 21 badk?
2 merchandise were taken pursuant to what was written on 2 A Igot-itwasn‘tanevennumberthatlgotbad(. I
23 the search wamrant? 23 think X told Cyri, I told my attorney there was a
24 A. Of merchandise? 24 couple theusand dollars missing.
25 Q. Comect 25 Q. Okay. lsmatymntmtimonysuutodayyoubeneve
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1 there is a couple thousand dollars missing?
2 A Yes.
3 MS. FLANAGAN: Then I'm going to have this
4 marked as Exhibit 2 which is a copy of a check for 63
S thousand 845 dollars issued on October 23rd, 2008.
6 (Discussion held off the record at .
7 2:11 p.m.)
8 {Back on the record at 2:12 p.m.)
9 MARKED FOR IDENTIFICATION:

10 DEPOSITION EXHIBIT 2

11 2:12 p.m.

12 BY MS. FLANAGAN:

13
14
15
16
17
18
19

Q. I'm geing to hand youy what's been marked as Exhibit 2
which is a sheriff's department property receipt, and
draw your attention to the second page.

Do you see the copy of the check on the
second page there, sir?

A Yes.

Q. Does that refresh your recoilection as the amount of

Page 163 |
about the jeans and the Polo shirts,

Can you teil us for the record what makes
jeans marketable in the wintertime as opposed to the
summertime?

A. The styles, different styles, old styles that were
already out and purchased and shorts. We started
getting shorts and we order shorts in February for
spring. We stop getting jeans in around March. We
start getting shorts.

Q. What about -- we talked about short-sleeved shits
versus long-sieeved shirts. Is it your testimony you
dont sell long-sleeved shiits in the spring?

A. After March, it's hard to sel} long sleeved.
Everybody wants short steeved.

Q. What about the Polo shirts, were those long or short
steeved?

A. Some of them were long sleeves. Some of them were
short sieeves too.

Q. So, those could be sold in the spring and the winter,

20 money that was returned to you by the sheriff's 20 right?
21 department after this raid? 21 A If the style is up to date, yes.
22 A. Yes. 2 Q. Samemlngwlmmehoodis,ﬂ\eycouldbesoldlnme
23 Q. What is the amount there? 23 winter or the summer, right?
24 A. Sixty-three thousand eight hundred forty-five dollars. | 24 A, No, hoodies can't be sald in the summer.
25 Q. Andmatwasm:medtoyourattnmeyorhisagentm 25 Q. Why not?
Page 162 Page 164 ]
1 his behalf, correct? 1 A, Would you wear a hoodie in the summer, long-sleeve §
2 A. Yes, 2 hoodie?
3 Q Dldanyoneevere)q)latntoyou,str.matinorderto 3 Q. I'masking you.
4 getyowmoneybadrmatwastakenmoonnecuonwmm 4 MR. YOUSIF: Just answer the question.
5 this raid, that you had to challenge the search 5 MS. DAMICO: It's Michigan.
6 warrant itself? 6 A. Because you can't sell hoodies in Michigan in the
7 A. Yes, 7 summertime.
8 Q. Okay. Did you hear in court any testimony or 8 BY MS. FLANAGAN:
9 argumentsbetweenattomeysabwtwhethermoneycould 9 Q. For the record, we are sitting here on April 6th and
10 be returned in your civil lawsuit? 10 there was about four inches of snow on our roads this
11 A. Idon'tremember. 11 morning, wasn't there, sir?
12 Q. Okay. So,nooneevermlalnedtoyouthatamoﬁon 12 A, Yes.
13 forreunnofitenspendhgjudgmentcotﬂdomybefw 13 Q. With regard to the hats, you said that some of them
14 items, not meney, do you remember that? 14 were regular baseball hats, baseball caps?
15 A. Ibelleve my attomey explained that to me. 15 A. Yes.
16 Q. Idontwantto know what he said. Okay. So, you at 16 Q. And anything specific about those that couldn't be
17 Ieastunderstandmataspattofﬂ\atﬁtstlawaﬂt, 17 sold in the summer but only in the winter?
18 that lawsuit in and of itself cou!d not return your 18 A. Some of them were the ones with fur on them and
19 meoney to you, do you understand my question? 19 Skully, some of them were Skuily caps like cotton.
20 A. Idon't remember. 20 Q. What's a Skully cap?
21 Q. You dont know. 21 A Skully is the one that goes over the head and ears.
22 A I was fighting for everything that was taken out. Ij2 qQ Vmaabommatstyienuksitseﬂablemlywbem-
23 didn't know — when I found out I could pickupthe | 23 . A. Because they are made for winter, winter hats.
24 merchandise, I was surprised not to getthemoney. | 24 Q. So,isit your testimony that a style in and of itself
25 Q. Let's go back to the merchandise. We were talking 25 cotddgoomofstylebetwmlanuaryandwril?
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Page 165 Page 167
1 A. Itcould go out of style. 1 at all by this raid?
2 Q. And what's your experience in how quickly jean styles 2 A. Inaway, yes.
3 go out of style in this type of product? 3 Q why?
4 A. The colors and name brand. You've got wintercolors | 4 A. The store was cluttered at the time.
s and spring colars. 5 Q. What time?
6 Q. What's a winter color of a jean? 6 A. Atthe time I got the merchandise back. I had a lot :
7 A. You got green and yellow probably and orange colors | 7 of merchandise to put up, they were covering the spots |
8 ali over the jeans. That's for spring and in the 8 where I was supposed to put the spring stuff on the
9 wintertime it's darker colors that are designed on 9 walls, extra merchandise.
10 there. 10 Q. And isn't that your choice as a manager as to what
11 Q. Like what colors? 1 merchandise to put out to sell the fastest?
12 A. Idon'tknow. It's different colors for each season. 12 A Yes.
13 Now in April we are starting to get orange, lime 13 Q. Other than belng cuttered at the store at the time
14 colors, orange and lighter colors. 14 you took this approximately 70 boxes of merchandise
15 Q. And when would you have had to order the stuff that 15 back, did you tzke them back into your back room when
16 you are getting in right now? 16 you got back with them?
17 A. February. 17 A, Iputthem all in the back room first.
18 Q. So, with regard to this raid having occurred at the 18 Q. And how many days would you say they were in the back
19 end of the winter, it didn't impinge upon your spring 19 room?
20 order, did &, in any way? 20 A Acouple of days.
21 A. Ihad--I had spring orders coming in, so, all that 21 (Recess taken at 2:20 p.m.)
22 was just extras. 22 (Back on the record at 2:26 p.m.)
23 Q- Letmeback up. The raid occurred in December of ‘07, 23 BY MS. FLANAGAN:
24 comrect? 24 Q. Sir, I want to ask you about the merchandise that you
25 A. Right. 25 got back from the sheriff's department after the first
Page 166 Page 168 i
1 Q Youptaceyowspmgommfebruaryof‘oa,is 1 vl lawsuit was filed. You said you took pictures i
2 that comedt? 2 of it and you had to discount it significantly in
3 A Somofitis!belleve)anuarywhenmeyeomem 3 Ofdertomoveitwtofvwslnte,!sumﬁght?
4 Detroit, 1 believe they came in January in Detroit. 4 A Yes.
S In February I order for back to school. 5 Q. Youindicated your standard practice was to start at
6 Q. When would you erder your spring stock for 2008 to be 6 10 percent and go down to 50 percent on normal
7 2able to sell them in April and May of 2008? 7 merchandise that you wanted to move out of the store.
8 A. I'd say sometime in November, sometime in November. | 8 Did you do that in this case of the merchandise that
9 So, In November of ‘07 we start ordering because it 9 was returned to you?
10 takes three or four months you got to put your orders 10 A. No,Ididn't
11 in. 11 Q. Why not?
12 Q. Takes three or four months to get your stuff In? 12 A. Because it was old. It was old merchandise that were
13 A. Yeah, because they got to order it. Whatever you 13 alreadysoldato&mshomstndlarhmystnmand
14 otdet,mmpanisdon‘twantwoverbook, 149 they were out of style. So, I knew right away if X
15 overmanufacture. So, they go by the orders that 15 put it at 10, 20, 30, I'm going to waste my time.
16 customers make and then they call in. 16 EmatSOpumntlhadahardﬁmmovﬁmn.
17 Q. Okay. So, Is it your testimony that there was some of 17 Q. Hmmudrofkwueyooabtemnmatsopermm.lf
18 ymrspﬂngstod:matwasselzedbymedepuusor 18 you know?
19 was It mostly the winter stock? 19 A. Like I told you before, I don't remember.
20 A. It was mostof it winter stock. We order in November | 20 Q. And you don't have records that would corroborate of
21 hutwedon'tgetltunﬁlllke—westangetﬂngit 21 this merchandise that was returned to you, what was
2 in March. 2 discounted, what was given away?
23 Q. Okay. So, with regard to having these items that are 3 A Islzttedoﬁwlmltatsomandﬁneempbns
24 most!ywhm'renmedtnywhnatdmrkpﬂl,my 24 suggested I drop it more because it's not selling so I
25 question was was ~ were your spring orders affected 25 went down to 60 and 70. Again the employees don't pay
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1 for merchandise, I paid for it so I know how it hurts. 1 will, working in your store?

2 They could say any number, they could say 80 percent, 2 A, No, everybody got paid.

3 they don't care, they are just employees. So, I tried 3 Q. Ildidn't hear that.

L} 50 and then they had to suggest that I drop it way 4 A. Everybody got paid by checks.

S more than that like 60, 70 percent. 5 Q. Did you consider donating any of the unsellable items

6 Q. And how long did you try and sell it at 50 percent 6 1o charity for a tax write-off for your business?

7 before you dropped it to 60 or 70 percent? 7 A. Ididn't donate, no, I didn't consider that.

8 A. Couple of months. 8 Q. Did you ever donate any of your merchandise for — to

9 Q. 5o, this would have taken us scmewhere into the summer 9 charity?

10 of 2008, comect? 10 A. No.

11 A. Yes, and that's where I got stuck with most of it 11 Q. Do you ever have any significant charitable

12 because it went into summer. 12 contributions that you try and write off on your taxes

13 Q. When you say stuck with most of it, you said almost 13 every year?

14 alt of it is gone now, right? 14 A. No.

15 A. 1got stuck with most of it when I started giving it 1S (Discussion held off the record at

16 away. 1suggested that I give away to good customers | 16 2:31 p.m.)

17 who spend over an amount. 17 (Back on the record at 2:31 p.m.).

18 Q. What amount was that? 18 A. Igive out turkeys and coats. Right before that

19 A. Could have been over a hundred dollars, 150 dollars. 19 incident in November I gave out turkeys, about five
20 Q. You sald over a hundred or 150 dollars? 20 hundred turkeys to the neighborhood. They had it
21 A. Yes, something like that. 21 through the radio station. I thought she was talking
22 Q. And what percentage do you think of the items that 2 just merchandise.

23 were returned to you did you end up giving away for 23 BY MS. FLANAGAN:

24 nothing? 29 Q. Fordrereoordlaskedyouandexplahedmegfomd
25 A. Abig number. I don't know the percentage. I'd say 25 rules if you have any questions you can ask of me.

Page 170 Page 172

1 about half or over half of it. 1 Mr. Hall's got many more years than me. He

2 Q Anddﬁdyouempoweryowempbyeestobeabietogive 2 understands this is not a time to have a dialogue with

3 this away on your behalf or did you have to come down 3 your attomney unless he instructs you not to answer

9 from the cffice and authorize whether someone was an 4 something.

5 important enough austomer to give a free item? 5 If you dont understand a question, 1

6 A Iempowemdmyemployesmgiveitaway. 6 expect you to tell me. If you've given me 2n answer,

7 Q. Atthe time who were the employees that were there? 7 I'm going to consider that's your wefl thought out

8 A lhavemnp&oyesalunstevuyumzﬂ:d\ang!ngofevery 8 complete answer. Falr enough?

9 two months I get different employees. I've got to 9 A. Olay.

10 Coekatﬁtedleetsseewhowasworldngatﬂte&ne, 10 Q. So, you didn't donate any of the items to any

1 but - 11 charities that you got — any of the merchandise back?

12 Q. You have a lot of tumover with your employees? 12 A. No, ldidn't.

13 A, Whatdo you mean? 13 Q. 1 need to go back to the rid, specifically to some of

19 Q Abtofumm,alotofdﬁ?etwenpbyesmm 14 the answers you had given earfier this moming: You

15 in to work for you? 15 indicated that you coutdn't tell the Macy's personnel

16 A. Yes, a jot that have to go back to school, some that 16 fmmﬂeramCountyMpersonneldMngme
17 find different jobs. 17 rald, is that right?
18 Q. Would you have wage records or tax receipts for the 18 A. Comrect.
19 employees that were working for you In the summer of 19 Q. Couldn't you tell some of them by virtue that they
20 20087 20 were wearing badges? I
21 A Yes. 21 A. Theones that were wearing badges — some of them were :..
2 Q. Isi your testimony that you didn't employ anyone and 22 wearing jackets that said sheriff but the way they
23 pay them under the table cash? 23 were freely going from office to office and some of
24 A. No. 24 them appeared to me as Macy's, 1 didn't know who was
25 Q. Youhadmbodymatwassonofoﬂ'mebools,ifyou

@IENENSTOCK

OO 48 614 ansa” ''"t83 (Pages 169 to 172)



-3 73

3 3

3

WISSAM AOUN
April 6, 2009
Page 173 Page 175 j
1 Q. Okay. As you sit here today other than the testimony 1 deputies and possibly Macy’s personnel left it after
2 you've aiready given, you don't know who was in charge 2 the raid?
3 of this raid, do you? 3 A Yes. .
4 A. Idon‘tknow, no. You mean an officer that was in 4 Q. You were open for business the next day to seil
S there, one of the officers? He identified himself as 5 merchandise, right?
6 Sam Milanovich. He was in charge of the group. 6 A. Yes.
7 Q. Tunderstand he was there on behalf of the sheriff's 7 Q. That's when you started receiving calls from vendors
8 department, but as a whote you don't know who was in 8 matymdealwiﬁ\aboutwhathadhappenedatywr
9 charge of the raid? 9 store?
10 A. No,Idon't 10 A. Yes.
11 Q. Did he ever indicate that Wayne County Sheriff's 11 Q. Did you, sir, send out any e-mail communications to
12 Department is in charge of this rald? 12 any of your manufacturers about what had just gone
13 A. No,Idon't remember. 13 down at your store?
14 Q. Did you ever see any Wayne County sheriff personnel 14 A. Idon'tremember. I think I received e-mail. I
15 pulling tags off of your dothing as they were putting 15 didn't send out.
16 & in boxes? 16 Q. You talked about one e-mail earlier from one of your
17 A. ldon't know if they were — like I sald, I don'twant | 17 vendors, My question to you is did you send out any i
18 to say they were Wayne County or Macy's, but the 18 to several of them either asking for extra copies of ,
19 person 1 identified, the heavy set girt earlier was 19 involces or for any reason? g
20 the one I saw on cameras pulling off tags. 20 A. 1believeIdid. E
21 Q. You indicated before you went into the store for that 21 Q. Andwhat do you remember? j
22 two-hour period you were efther driving around er at 22 A. 1remember asking them if they had extra copies of ;
23 that collision shop? 23 invoices of the stuff that was taken. b
24 A. Yes. 24 Q. And did you have to explain to them what had happened? {
25 Q. Did you ever walk up and down the street? I'm not 25 A Yes. !
|
Page 174 Page 176 ‘;
1 familiar with the area. 1 Q. For the reason for why you were asking for extra |
2 A. No,1didn't. 2 Invoices? i
3 Q. Youcould have gone In the store up to two hours 3 A Yes .
4 before you did, couldn't you? 4 Q. And did your attomey advise you to do that or is that f
5 A. Yes. 5 just something ~ }
6 Q. You could have gone in the store the moment youfound | 6 A. No, something I did to keep my business going. It
7 out they were there from your wife? 7 Q. So,Isn't it possible, sir, that they found out from
8 A. Yes. 8 the activities from you trying to track down your
9 Q. Did anybody order you to leave when you did arrive 9 invoices through e-mail?
10 with your attorney about two hours later? 10 A. Ididn't e-mail them the same day or the next day. 1
11 A. No. 1 e-malled them after I found out that I needed
12 Q. Were you able to sit there and observe the rest of the 12 invoices. That was around the court time.
13 raid or inventory, however we want to term it from the 13 Q. A couple months later? {
14 time you arrived until it ended? 14 A. Whenever we went to court when you requested you
15 A. Yes. 15 needed invoices. '
16 Q. And it's your testimony that the store was not open 16 Q. Let’s ~ just for the record we established that the
17 for business during this time? 17 raid was December 12th, 2007, comrect?
18 A. Itwasn't open for business, no. 18 A. Correct.
19 Q. Was it open for business the following day? 19 Q. Filed your lawsult in and around January of 2008,
20 A. Yes. 20 ootret?
21 Q. And who opened it for business the following day? 21 A. Comrect.
22 A. Ibelieve I did. 22 Q. Mr. Hall and myself had a couple hearings at court and
23 Q. OCkay. And you testified earlier that your employees 23 the case was dismissed around March of 2008, correct?
24 -hadymnemp!oyesstayedaroundlatermatevming 29 A. Corvect.
25 to get the store back In shape because of how the 25 Q. So, you are indicating in and around March of 2008,
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1 we'll even say February is when your e-mails were 1 A No.
2 going out to your vendors? 2 Q. Do you have any facts o evidence indicating that the
3 A. Yes. 3 Wayne County Sheriff’s Department contacted your
4 Q. Do you have copies of those e-mails, sir? 4 vendors immediately before or after the raid to inform
5 A. Idon't know if it stays recorded on AOL, I'm not 5 them of what had happened at the raid?
6 sure. 6 A. Ihave no facts.
7 Q. You have an AOL account? 7 Q. Do you believe that any Wayne County Sheriff
8 A. Yes. 8 Department personnel made those phone calls to your
9 Q. We could be provided with your AOL user name and your | 9 vendors?
10 account activity if we needed to for this case? 10 A. 1don't know who made them. According to them, some f
11 A. Yes. 11 of them were made by Macy’s.
12 Q. Whatis your user name, sir? 12 Q. And none of them indicated that Wayne County sheriffs
13 A. Goodfellaswear@aol.com. 13 had called you, correct — called them?
14 Q. Similarly you indicated scme vendors had contacted you |14 A. No, none of them indicated Wayne County shesiff.
15 by text when they had heard the news about the raid, 15 Q. So, why do you believe - is there anything you have
16 right? 16 in your possession or your evidence that indicates
17 A. Yes. 17 Wayne County participated in calls to your vendors?
18 Q. And do you have a separate message or number 18 A Well, the files out of my office were taken by Wayne
19 assodiated with someone being able to text you? 19 County Sheriff Department. They had the numbers.
20 A. No, it was the same cell phone number, 20 figured out the way they got the numbers are from my
21 Q. What's your cell phone number? 21 files. So, that’s why I'm not sure who called them.
22 A. 313-903-8178. 22 Q. And again I'm talking about within 24 hours of the
23 Q. Isthatnumbammedandopeml:edbyyouexdtslvely? 23 raid, you had vendors calling you back saying they
24 A. Yes. 24 knew about something happening at your store, comrect?
25 Q. Isit paid for by you persenally or the business? 25 A. That's correct.
Page 178 Page 180 {§
1 A. Personally. 1 Q. And you said the deputies were at your place until
2 Q. Anybody eise on that specific number with you? 2 seven or eight at night, comrect?
3 A No. 3 A. That's correct.
4 Q. Ooes your wife have a separate cell phone number? 4 Q. And the very next business day individuals were
S A. Yes. 5 calling you saying they knew about the raid?
6 Q. What companyis that cell phone with? 6 A. Yeah, that's correct. y
7 A. T-Mobite. 7 Q. Do you have any facts or evidence that indicates Wayne H
8 Q. Same cell phone that was in use on the day of the 8 County sheriff personnel called your vendors that day? |
9 rald, December 12th, 2007? 9 A. No, no facts.
10 A. What do you mean? 10 Q. Letme darify. Do you have any facts or evidence
11 Q. You haven't changed your number in the tast year? 11 that indicate that Wayne County sheriff’s personnel
12 A, No, I have the same number. 12 that they called your vendors the day following the
13 Q. So, when you testified that vendors were contacting 13 incident?
14 you the day after the raid about what had happened, my 14 A. No facts.
15 question for you Is what communication did you give to 15 Q. Andhnfacttwomonthslatermeoomtorderedyouto
16 them outgoing regarding the rald? 16 give contact numbers, names and information to the
17 A. Could have been the day after the rald but it was that | 17 sheriff’s department andfor Macy’s personnel in
18 time, a day or two or three after the raid. I know it 18 connection with your first lawsult to assist in the
19 was the same -- that same time frame. What was sald, | 19 inventory, isn't that comrect?
20 they were asking me what was going on, Is that true 20 A. That's correct. !
21 whatwe heard. Ikept explalning to them. 21 Q. So, any calls or communication made two months aRer H
22 Q. Didany of the vendors that contacted you, and you 22 this raid or In fact after the fifing of the first
23 went through them at length with Counsel Damico, did 23 civil lawsult, you testified earfier did not interfere
24 any of them Indicate that the Wayne County Sheriff's 24 with your contractual relationships, comrect?
25 Department contacted them about the rald? 25 A. Can you repeat that?
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1 Q. Sure. Any calis that were made pursuant to court 1 A. Yes.
2 order in February or March of 2008, you are fine with 2 Q. You have no problem?
3 those calls, correct? 3 A. No problem. It's still on the website ifyou go to
4 A. Yes, because they already knew about it. q WXYZ.com.
5 Q. And they were ordered by the court to make those S Q. Sir, wouldn't you agree because of the lengthy
6 calls, correct? 6 testimony you had about Mochammed, the charges brought
7 A Yes. 7 against your brother Mohammed, you don't disagree that
8 Q. It would be any calls that happened in and around the 8 stolen merchandise was retrieved in your store on the
9 time of the raid that you have some concem with? - 9 date of this rald, corect?
10 A. Yes. 10 A. First you said would you agree -
11 Q. And you believe those calls may have interfered with 11 Q. Let me rephrase. Would you agree that stolen
12 your business relationships? 12 merchandise was retrieved from your store on the date
13 A. That's correct. 13 of the raid?
14 Q. You also sued the sherifPs department for defamation, 14 A. 1found out afterwards, so, according to -- I didn't
15 are you aware of that? 15 see the items that were taken --
16 A. Yes. 16 Q. Iunderstand that, sir, that's not my question. But
17 Q. Are you aware of what defamation is? 17 as we look back to the rald and what was found or
18 A. Kind of. 18 wasn't found or statements that might have been made,
19 Q. What's your understanding of what a defamation dzim 19 I think it's very important that you and I understand |
20 is? 20 what you understand happened on that day. Do you know
21 A. Making someone ook bad or a business look bad. 21 that stolen items were retrieved from your store
22 Q. What do you befieve you have in terms of facts or 22 Goodfellas during the course of this December 12th
23 evidence against Shesiff Evans to support your 23 raid?
24 defamation daim against him? 24 A. I'dsaylagree.
35 A What was said on the news that Goodfellas was involved | 25 Q. And didn't you attend a court hearing for your brother
Page 182 Page 184 ||
1 In stoten and counterfelt and the amount that he gave. 1 Mohammed on his ariminal case where he was charged
2 Q. What was said? 2 Mmreoeivmgandconcealmmaopetty?
3 A. Stores like this. 3 A ldidn'tappear. Iwasn't there.
4 MR. HALL: Hold on one second. Can we go 4 Q. You were aware it was going on?
5 off? 5 A. Yes,
6 {Discussion hetd off the record at 6 Q. Didyou havetogiveanytsﬁmonyatmathearing?
7 2:43 p.m.) 7 A. No,1didn't
8 (Back on the record at 2:43 p.m.) 8 Q. Your brother Mohamuned pled guilty to those charges,
9 BY MS. FLANAGAN: 9 isn't that correct?
10 Q. We will get back into that. What evidence do you have 10 A Yes
1 to support your defamation daim as far as what 11 Q And he was put on probation for those charges?
12 testimony or statements the sheriff might have made 12 A. That's correct.
13 about this? 13 Q. And that was spedfically in connection with stolen
14 A. 1recorded the news from Channel 4 and Channel 7 from | 14 ttems that he admitted to putting in your store in
15 where Warren Evans was on TV talking about the 15 Goodfellas before the date of this raid, correct?
16 Inddent. 16 A. Yes.
17 Q. What specifically about what he said? 17 Q. We'll get the videotapes from you, but what
18 A. Idon't rememberthe exact - I don't want to quote. 18 specifically, if you know, is false about someone
19 I can't memorize exact words he said but some of them 19 Indicating your store was Involved with stolen
20 were faise. 20 merchandise, is there anything false about that
21 Q. Do you remember anything spedific that was false? 21 statement?
2 A. Igotto listen to it again and try to be exact. 22 A. Yes.
23 Q. And that's something that If we requested that of you 23 Q. What is false about it?
b2 ] in 3 request for production, you would have no problem 24 A. Eighty thousand dollars worth of stolen merchandise.
25 tuming that videotape to us? 25 Q. That was the statement that you believe was false?
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1 A. Yes. They said over 80 thousand dollars. 1 A. Yes. {
2 Q. Sir, we've already talked about the search warrant, 2 Q. So, if the testimony from the sheriffs department was
3 the retumn to search warrant that was handed to you at 3 that 80 thousand dollars worth of suspected stolen
4 the time of the raid? 4 merchandise was taken —
5 A. Yes. 5 A. And over three hundred thousand dollars worth of
6 Q. You understood that search warrant was approved by the| 6 counterfeit merchandise.
7 court before it was presented to you, right? 7 Q. That's what you believe the statement was?
8 A. Yes, 8 A. Yeah,onTV.
9 Q. And has to be approved by a judge before they are even | 9 Q. Let me ask you this since I haven't seen the video.
10 allowed on to your premises, comrect? 10 You understand that your brother store, Da Hook Up,
11 A. Okay. Yes. 1 was raided on the same day, correct?
12 Q. And do you have any knowledge as to the value of - in 12 A. Correct.
13 your complaint you zilege about three hundred thousand | 13 Q. Do you have an understanding that counterfeit
14 dollars worth of merchandise was taken in the 70 14 merchandise was obtained from Da Hook Up on the same J§
15 boxes, comect? 15 day? !
16 A. Yes. Is thatinduding the money? 16 A. Yes.
17 Q. That wasn't my question, sir. My question is when you 17 Q. Spedifically Nike shoes?
18 filed your complaint seeking damages for three hundred 18 A. Yes.
19 thousand dollars, were you considering only the 19 Q. Spedifically over a hundred thousand dollars worth of
20 merchandise or the cash as well? 20 Nike shoes, is that correct?
21 A. Ithink I submitted just the merchandise. 21 A. ldon'tknow the number.
22 Q. Okay. Earfier you testified it was somewhere between 22 Q. Hundreds of palrs, Is that fair?
23 two and three? 23 A, Yes.
24 A. Two to three. 24 Q. And do you know from your review of the video and
25 Q. Could have been two hundred, comrect? 25 we'l see it when we get a copy whether the sheriffs
Page 186 Page 188 [}
1 A, It's over two hundred. 1 statement was attributed sclely to your store or your
2 Q. Somewhere between two and three? 2 store and Da Hook Up?
3 A. Yes. 3 A. Both stores.
4 Q. And that could have induded upwards of 70 thousand 4 Q. So, when he was making his statements about 80
5 dollars in cash that was retumed to you? S thousand dollars worth of stolen mierchandise and you
6 A. Yes. 6 s3id what about the counterfeit merchandise?
7 Q So, now we are somewhere doser to two hundred 7 A. Something like 80 thousand dollars worth of stolen
8 thousand dollars worth of pure merchandise, right? 8 merchandise and over two hundred thousand warth of
9 A. Yes. 9 counterfeit merchandise.
10 Q. So, my question to you is if the officers went in with 10 Q. Do you have a fim recollection of whether he was
11 an authorized search warrant from the court seeking to | 11 telking about both stores together or solely
12 gather with court approval certain merchandise that 12 Goodfellas?
13 was listed on the retum to search warrant, wouldn't 13 A Hewas talking about both stores together because when
14 you agree that if they had listed two hundred thousand | 14 they showed the video, they showed the counterfeit
15 dollars worth of suspected stolen merchandise was 15 shoes on the table and they polnted the videos to
16 obtained, that that would be factually correct? 16 Goodfellas and that's when he was talking about it.
17 MR. HALL: I'm going to object. That 17 Q. But you would agree as you sit here today and we'll
18 assumes facts that are not in evidence. 18 look at the video that there was stolen merchandise
19 BY MS. FLANAGAN: 19 retrieved from your store that day, commect, we've
20 Q. Okay. Let me rephrase. 20 already agreed to it?
21 A. You are confusing me. 21 A. lden‘tknow If the ones they showed on TV —
22 Q. Would you agree that the 70 boxes of merchandise that | 22 Q. That's not my Guestion. You would agree that stolen
23 were taken pursuant to search warrant could have a 23 merchandise was retrieved pursuant to search warrant
24 value anywhere in excess of two hundred thousand 29 from your store on December 12th, right?
25 dollars? 25 A. Yes.
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Page 189 Page 191 |}
1 Q. And counterfeit merchandise was retrieved or obtained 1 A. Idon't know who it was but it was a group after they
2 from Da Hook Up on the same day, comrect? 2 were taking down the merchandise, that is when another
3 A. That's correct. 3 set of people came in to take the caps.
4 Q. Did you ever go to court for any of Ibrahim’s hearing 4 Q. And the sheriff's personnel were still there?
S on his countesfeit case? S A. Yes.
6 A. No. 6 Q. Did you ever ask your brothers about the incident
7 Q. What was he charged with? 7 surrounding their arrest?
8 A. ldon't know. He was charged with my brother for 8 A. Afterwards, yes.
9 concealing and receiving. 9 Q. Okay. And what did you ask them?
10 Q. Your brother Mochammed? 10 A. Tasked Mohammed about why you would do some stupid
11 A Yes. 11 stuff like this that could get us in trouble, and he
12 Q. Do you remember what charges were brought against 12 sald that he brought me that little TV that was in the
13 Ibrahim? 13 back to give my kids. He never told me about it,
14 A. Idon'tknow. I think they were dismissed because he | 14 abaut the TV until the day that it was taken out of my
15 was just — he just provided the van I believe back 15 back room. I didn't even know anything about that or
16 then. 16 the dlothes.,
17 Q. What was that van used for? 17 So — 1 said what about the bag. He said
18 A. To help Mohammed. 18 that I was in the area, I brought it and had somewhere
19 Q. To help Mohammed do what? 19 to go so I dropped it off in the back room and never )
20 A. Oh, Idon't know. Mohammed called him to come help | 20 came back to pick it up. I don't know how long it was 'f
21 him get some TVs I believe, and that's when they P3| there, I don't know when he dropped it there. P
22 raided him while they were in the van together. 22 Q. Did he ever tefl you what he intended to do with that 1
23 Q. Where were the TVs? 23 merchandise? !
24 A Idon'tknow. 24 A Hesays he buys It and keeps it for himse. ;
25 Q. Do you know ¥ the TVs were still in the van when they 25 Q. Was it his size? iy
]
Page 190 Page 192 *
1 reided him? : 1 A Idon'tknow. !
2 A. 1don't know anything about it. I didn't ask him. 2 Q. Doyou even know if it was men's clothing in the bag? z
3 Q. Wasthat van ever forfeited or taken by the police? 3 A. Ibelieve it was men's dothing, yes. i
4 A. Idon‘tinow. I think he still hasit. I'm not sure. 4 Q. Do you remember him making any cther statements to you ;
S5 Q. Do you have any ownership interest in that van? 5 after his case was over? i
6 A No. 6 A No. f
7 Q. Was your vehide ever seized or forfeited in 7 Q. Ishe still working at Da Hook Up? i
8  connection with this? 8 A Yes.
9 A. No. 9 Q. Does he still own it?
10 Q. How about Mochammed's in connection with his charges of | 10 A. No, he doesn't own it.
11 receiving and concealing? 11 Q. Who owns It now?
12 A Yes, 12 A. Heneverowned it.
13 Q. What vehide was taken? 13 Q. Ibrahim still own it?
14 A. Ithink he had a Mercedes. 14 A. No.
15 Q. Do you remember what make — what year? 1S Q. Whoownsit?
16 A. No,Idont 16 A. Nithal,
17 Q. And you already agreed that Mohammed pled guilty to 17 Q. Who is he again?
18 his charges, comrect? 18 A. My brother.
19 A. Yes. 19 Q. Your other brother owns it and Mochammed is still
20 Q. He never got his vehide back, did he? 20 working for him?
21 A. No, he didn't. 21 A. Yes.
22 Q. Youindicated you thought another group came in to get | 22 Q. Is there any conditions with regard to his probaticn
23 the caps. Any reason why you think it's another group 23 that he not work at the store?
24 as opposed to additional sheriff's deputies or Macy's 24 A. T believe it was probably six months. I'm not sure
25 personnel? 25 how long it was.
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1 Q. He'sstill on probation today? 1 work he did for the sheriff's department whether it be
2 A. Idon'tthink so. 2 on a task force —
3 Q. Did you testify in any of their ariminal actions that 3 A. Hewasin a plain car all the time, came with — his ;
4 were brought against Nithal, Mohammed or Ibrahim? 4 badge was sticking out at all times and he had a black [
5 A. No. S vest with sheriff on the back of it.
6 Q. Did you ever sit through court while they testified? 6 Q. How tall would you say he was?
7 A. No. 7 A. Say about five eleven, five twelve, five eleven.
8 Q. Youindicated you had a friend from the Wayne County 8 Q. You said he was a little —
9 Sheriff's Department that gave you some information 9 A. Stocky,

10 about the raid and suggesting that somehow we had 10 Q. Do you have any idea how much he would weigh?

1 screwed up in doing our raid, right? 11 A. About three hundred pounds.

12 A. Yes. 12 Q. You haven't seen him since before the raid?

13 Q. You sald it was Big Greg? 13 A. Well, after the raid --

14 A. I'm not sure of the name right now. I called him Big 14 Q. I'msomy. Since the day he came in after to tell you

o
o n

Greg or Big Ed, scmething like that.
Q. And you said he was a friend of yours, right?

[~
o n

what he had heard -
A. Yes, I haven't heard him since.

17 A. He was a friend like as a customer that was comingin | 17 Q. Did he ever call you on the phone before while he was
18 to Goodfellas. 18 a customer?

19 Q. What does he look like? 19 A. He probably cafled the store and asked for me. I
20 A. Big stocky guy. 20 don’t know if he had my cell phone number or not.
21 Q. Black or white? 21 He'd call the store. He wanted deals,

22 A. Wore glasses, black, 22 Q. Did he want deals because he was a police officer?

23 Q. What kind of glasses if you can describe them? 23 A. No, just as a customer.

24 A. Clear glasses. 24 Q. Specifically what do you think Deputy Montgomery or
25 Q. Any fadal hair? 25 Lieutenant Milanovich did wrong in connection with

Page 194 Page 196

1 A. No. 1 this raid?

2 Q. Did he wear a uniform or plaincothes? 2 A. Idon't know at this time. I think they could have

3 A. Plainclothes. 3 prevented taking all the merchandise. They could have
4 Q- Did you have any Idea where he worked within the L] looked at the invoices, they could have asked Macy's
S department? 5 what do you believe that was in the store that we

6 A. Idon't know, no. 6 could take right now and find it. 1didn't care if it

7 Q. Do you have a number for him? 7 would have took them two weeks to look for the

8 A. Probably had his old number. It's been about a year | 8 merchandise, I would have shitt my doors down and have 5
9 ago. I haven't seen him ever since. 9 them In the store looking for it and identiying it

10 Q. Isthat something you can provide to me if you are 10 right there. I think that's the proper procedure too
11 able to find it In your records? 1 to go in and locate the items that they allege --

12 A Yes. 12 Q. Ckay. You're not a police officer, are you?

13 Q. He gave you some information that would be important 13 A. I'm not a police officer.

14 to your case, wouldn't you agree, if it tumed out to 14 Q. You don't have any law enforcement training.

15 be true? 15 A. No, Idon't, but I heard from a lot of friends that

16 A. He gave me some information that said that they are | 16 are pofice officers that that's what they should have
17 saying in the department that Macy's got them into 17 done.

18 this mess. 18 Q. Spedifically what police officer told you —

19 Q. Right. Wouldn't you agree if you could have him as a 19 A. Idon't know their names.
20 witness, that would be important to — 20 Q. No names?
21 A. IfI could find him, yes, 21 A. Nonames.
22 Q. So, if we asked you for his last number that you had, 22 Q. With regard to the dothing industry, though, wouldn't
pXx} you'd be able to try and find that for us? 23 you agree that all of these multipte lawsuits would
24 A. Yes. 24 have been resolved a lot easler if you had better
25 Q. Did you ever have any understanding of what type of 25 documentation of your items In your store?
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Page 197

A. 1had documentation. You guys had them,

Q. OCkay. All of that has since been retumed, isn't that
right?

Yes.

. All your paperwork is back to you?

eror

But at least from the copies that you believe you
should have in the ordinary course of business, all of
that was returned to you, right? There isn't like a
file for Gino Green missing or a file from Pelle Pelle
missing, you are able to continue to do business,
aren't you?

A. Yes,

Q. Is there any file that you know of spedifically that's
missing from the time that it was taken pursuant to
warrant by the police department?

A. No.

Q. Isn'tit true, sir, as a result of the first lawsuit

that we came to find out you couldn't prove every

single item of dothing was yours because your

manufam:rersdon'tmad(thempefitem,meyjustsend

them in shipments, do you know that to be true?

A. What do you mean by that?

Q. Isn'tit true after you filed the first lawsuit and we
did the inventory that we found out it was impossible

I believe so. Idon't know if you guys kept any.

Page 199
came in to your company, right?

A. Yeah, because the merchandise weren't at court at the

time. How am —

Q. Even at you sit here today, though, sir, had you not

A.

done away with the merchandise, Isnt it truye that
2fter the inventory took place, you couldn't hotd upa
plece of merchandise and match it up directly with an
invoice, spedifically per item?

I didn't say with invoice at the time. We said you
couldn’t match because of the same merchandise.
That's when we couldn't match it. We didn't say
anything about the invoices. If I see a pair of jeans
with my label, I could identify that It was on that
invoice.

. Okay. But #f you bought two crates of jeans from

Coogi Wear, Isnt it true that you don't label those

Jeans one to two thousand or one to two hundred for
twohundmdpalrsofjeansandmenputmemonyour

rack, isn't that rue, sir? You den't mark them per

ftem that comes In the orate, isnt that true?

No, we mark them — we mark 12 jeans, 12 tops at the
same number., That's how we mark them.

. Okay. So,ifngotl!ﬂlktsbadgmypomlsyou

would have no way of knowing whether those 12 shirts
Gmefmmyoursm'euemefmmMacy‘s, tsn't that
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Page 198

mdedpherwbereapah'ofjeansodginated from?

A. Iwould know where it originated from by the name of

the company on the jeans.

Q. My point, sir, for those of us that arent in the
industxy,ifwemokmboxesofmerdlandise,let‘s
take one pair of Coogi Jeans that were inside there.
Ymtsttﬁedatlmgﬁ;abwthmyoumarkeddmhmg
when it was brought into your store.

A. Right

Q. My point Is isn &t true as a result of the first
lawsult and the inventory that took place that we were
unabletoldenﬁfywheﬂ'nerumtwasmpalrof)eans
orMaq’spatrofjeansandmeasewasdisnm,
isn't that comrect?

A. Yes.

Q. And Isn it true for the bulk majority of the 70
baxes of merchandise, you didn't have records that
pfweduneqmvocawmeywereywrpahsof]eansand
Macy's didn't have records that unequivocally
determinedmatmeyweremetrjeans,lsn‘tmat
corect?

A. I1don't remember.

Q. Youat%easttememberyoudidn‘thavemelecomsto
showthatmispalrofjeans,mae'snomatkmgson
it that spedifically match up with an invoice that
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comrect?
That's correct.

. Okay. So, at the end of the first lawsuit and at the

end of two days of Inventorying the products where

Your attomey had an opportunity to be there and I had
an opportunity to be there and the deputies were there
gwtgmmghbumasweﬂassanemcyspasonnel,
wmhmhmedgematwemunablemdetmmne
whether Macy’s had exclusive ownership of those
specific ttems or you did?

A. 1didn't have knowledge, no.
Q. Okay. Let me rephrase, Did you have knowtedge at the

etbdofmemveuto:ymat"lm:nuﬁdnotpmve
ownership of those tems?

A. Yes, 1 did.
Q. Let me phrase k this way again. Did you have

knowledge as to the majortty of the tems taken In the
Inventory that Macy’s could not establish exdusive
ownership of those ftems?

A. That's correct.
Q. Nwwhatsywrhwugeasmmemasoomeymld

not establish exdusive ownership of those ltems?

A Idon‘tlmowbeausetheysaldﬁnatﬂnemymey had

= they had special sensors on their merchandise I
believe and they couldn't find them In between the
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Q. So,let'sgobadtou\mmetewasmtypeof

25

(Back on the record at 3:13 p-m.)
BY MS. FLANAGAN:

Page 201 Page 203 H

1 merchandise. I think that's what I was told by 1 inventory taken at the store before they took the

2 Montgomery, by Officer Montgomery when I wentand | 2 boxes out of the store, right, by the people ~ they

3 picked up the stuff that they couldn't find their tags 3 weren't your people, they were elther Macy's or Wayne

4 or sensors on them. 4 County sheriffs, there was some type of markings going

5 Q. Okay. Butyou couldn't spedifically if someone held 5 on?

6 up a pair of Coogi jeans tell me that was a pair of 6 A. Right.

7 jeans out of your store versus Macy’s, could you, 7 Q. And that would be captured on the videotape as well,

8 based spedifically — 8 right?

9 A. Iwouldn't be able to tell, no. 9 A. Yes, but remember they disconnected the videos while }!
10 Q. Asyou sit here today with some 70 boxes of 10 they were still in the store. 3
11 merchandise being retumed to you, In truth you can't 11 Q. But you have over two hours of footage —~
12 even identify whether those were the shirts taken out 12 A. Yes.

13 of your store and brought back into your store, can 13 Q. And anything materially different happen after the
14 you? 14 videotape was tumed off than you see on it in terms
15 A. Icanidentify by the tags on them. 15 of general movements of people in the store and taking
16 Q. Some of them had Goodfellas tags on them? 16 down of information?
17 A. Yes. 17 A. ldon't remember.
18 Q. Butyoudon't have any independent paperwork that 18 Q. You were there —
19 corroborates that those were the items that went out 19 A. Yeah.
20 on the day, do you? 20 Q. - atthe time that the video was tumed off, let's
21 A. No,Idon't 21 establish that, right?
22 Q. Now, separate and apart from that, the sheriff's 22 A. Right.
23 department made a list of all the items that were in 23 Q. Because you know now what time the video was tumed
24 meboxeshmeﬂomebepotwareimseandd\atwas 24 off, right?
25 provided to your attomey at the time of the first 25 A. Right.
Page 202 Page 204 B

1 avil lawsuit, correct, if you know? 1 Q. By that you mean unplugged because your computer was
2 A. They didn't have every item on that list. 2 t2ken as part of the raid, correct?

3 Q. Would you say they had 50 percent of the tems in 3 A. Right.

4 there? 4 Q. Soyoudontthink there is anything wrong with them
5 A. I'dsayless. 5 taking the computer that was authorized for in the
6 Q. Okay. Whatwasn‘ton&e!istofhventwymatyou 6 wamant at the ime of the rald, right?

7 belleve should have been when it was retumned to you? 7 A Well, Officer Milanovich came outside the officcand §
8 You talked about leather fackets and you talked about 8 nldmatmbeteercomeshututeseamensoﬁwhﬂe H
9 some New Era caps. 9 we are in the store.

10 Is there anything eise that specfically 10 So, I was told by Feinberg that was there,
11 was not on the Wayne County inventory list that was 1 Attomney Feinberg, don‘t do anything at this time.
12 retumed to your attomey before we dismissed the 12 These are your cameras, let them deal with it.

13 first case with prejudice? 13 Q. Okay.

14 A. Okay. Ithought you were talking about when they 14 A, So,1believe he told them that he's not going to shut
15 started inventorying at the store when they tock the 15 them off. He sald fine, he just went and started
16 merchandise, but I befieve you are asking after they 16 unplugging plugs out of the wall.

17 mademeinvenmatmenomoepotwamhouse,mat 17 Q. DidyouhaveanthvdMgeastowhe&uanydﬁws
18 lnvemrylistldidn'tgoﬂlroughlteveryone 18 on this raid were undercover officers?

19 specifically, X didn't go through It, but I went 19 A. They were all undercover.

20 through the merchandise, That's how I found out there | 20 Q. wﬂwymummmouzersmstmnamasforme
21 was merchandise missing. 21 department, If you know?

2 Q. Anything else you remembered since Miss Damico has 22 A. Idon‘tknow.

23 Questioned you? 23 {Recess taken at 3:10 p.m.).

24 A, No. 24

25
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Page 205

Q. We talked about the complaint with regard to the
statements of the sheriff's department. Do you have
any evidence or facts that Sheriff Evans did anything
wrong other than the statements on television that
support your defamation daim?

A. There was a statement on the Intermet from the Wayne
County Shesiff Department on the Intemet.

Q. Was that the press release?

A. I think it was the press release. I'm not sure.

Q. And you believe that that was false in some way, the
press release or defamatory?

A. Yes. 1think through that there was a lady that works
with Fox that tock advantage of that and started
putting pictures of terrorist groups and my brother's
pictures and my brother-in-aw pictures on there that
Goodfellas was selling counterfeit merchandise to send
money to a tervorist group. All of that stuff led —
whatever they heard on the news she posted. I forgot
her name.

MS. DAMICO: Debbie Schiussel (phonetic).
1 read the same thing you read.

BY MS. FLANAGAN:

Q. You don't have any evidence that shows any Wayne
County employee made any statement connecting you with
a terrorist group or funding tesrorist activities, do
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Page 207
second paragraph.

A. Yeah, it said it dear, stolen and counterfeit items.

Q. And the second paragraph indicates last week deputies
raided Da Hook Up and Goodfellas, two clothing stores
where they recovered more than three hundred thousand
dollars worth of stolen and counterfeit #ems.

Did I read that comectly?

A. Yes.

Q. And s that the part of the press release that you
think is false?

A. Yes.

Q. Isit false because you are putting you together with
Da Hook Up or is there something else that's false
about that statement?

A. One of the reasons is that they put me together with
Da Hook Up and the other reason is I believe Warren
Evans was — should have been more dear or found out
more about the activity at Goodfellas before he said
anything that damaged my business.

MARKED FOR IDENTIFICATION:
DEPOSITION EXHIBIT 3
3:18 p.m.

B8Y MS. FLANAGAN:

Q. Okay.

A. His statement on TV damaged the reputation of

O 0O NOWN DL WK -

Page 206
you?

A. No.

Q. And in fact you don't have any evidence that shows we
control what the media puts out on television,
corredt?

A. No.

Q. And in fact we've given a copy of our press release to
your attomeys in connection with this case. Have you
had a chance to review that?

A. 1belleve so, yes.

Q. T'm going to hand you and we'll mark this eventually
but the press release that was sent to your attomey
In connection with the request for admissions and ask
If you could just review the heading in that, please,
the bolded heading, two lines. You see that there,
sir, the title of the press release?

A. Yes.

Q. Okay. And for the record it indicates undercover
sting nets three hundred thousand dollars in suspected
stolen and counterfeit merchandise, did I read that
correctly?

A. That's true.

Q. I'm going to direct you to the second paragraph
beginning with last week and ask you to review that
and let me know when you're finished just reading that
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Page 208 i
Goodfellas.

Q. Did he indicate whether it was suspected stolen
merchandise on TV or not?

A. 1don‘t remember what he said on TV. Even the word §i
suspected people -- I had over a thousand phone calls [}
at the store saying so, we've been shopping with you
all this ime and now we've been buying counterfeit
material at Goodfellas, and there were phone calls
fike that answered by my employees. So, 1 believe
that’s one of the reasons.

Q. So, the fact that you were put together with someone,

your brother, who — or brother-n-daw?

Brother.
Who sold counterfeit merchandise, you feel that was
inappropriate and damaged your business reputation?

A. That's true.

Q. Okay. Do you cumrently have any contracts where you
and your brother are both contracting parties?

A. No, no contract.

Q. No subcontracts or leases?

A. Ihave —1Ibelieve I have a lease that he's renting a
building for me on Joy Road.

Q. Anything else? We talked about that earfier.

Anything else?

25 A. No.
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Page 209 Page 211 H
1 Q. Do you lease any residential property together? 1 MS. FLANAGAN: I'm sorry, are we on the
2 A. No. 2 record? | didn't surrender the witness yet, Cyril.
3 Q. Areyou part of any other plea agreement or 3 MR, HALL: Oh, well —
4 anrangement together on criminal charges? 4 MS. DAMICO: I was just doing some
5 A No. 5 follow-up questions,
6 Q. Have youreached any other plea agreements with any | 6 MS. FLANAGAN: I'm almost done. I just
7 member of the prosecutor's office? 7 wanted to make sure we were still on the record. 1
8 A. No. 8 was a little confused there,
9 Q. Do you have any current charges for which you are 9 RE-EXAMINATION
10 facing in state or federal court? 10 BY MS. FLANAGAN:
11 A. No. 11 Q. With regard to the Wayne County Sheriff Department
12 Q. Criminal charges? 12 employees that were there on the day of the raid, did
13 A. No. 13 any one of them other than what you've testified to do
14 Q. Give me a minute. I think we are almost done here. 14 anything inappropriately that you thought was outside
15 MS. DAMICO: Can I ask a couple questions 15 the scope of thelr duties as a police officer?
16 while ~ 16 A. Kind of.
17 17 Q. What would that be?
18 MS. FLANAGAN: Yes, 18 A. They were —1I have a VIP room upstairs on the second ||
19 RE-EXAMINATION 19 level. They were -- they brought boxes of McDonald's
20 BY MS. DAMICO: 20 food and they just ate up there, ate up in the room
21 Q. Your bank accounts that we tatked about, with Fifth 21 and threw it all over the floor and they didn‘t care
22 Third and Bank of America, are those under the name of | 22 about the furniture, they just --
23 Goodfellas Wear or your name? 23 Q. They duttered your VIP room?
24 A. Goodfellas Wear., 24 A. Yeah. Besides that --
25 Q. Do you have a tax ID number for Goodfellas Wear? 25 Q. Was there any fumniture damaged, broken, ripped, tom?
Page 210 Page 212 ‘
1 A. Idon'thaveitonme. Yes, I do have it at the 1 A. Well, they tore up the furniture in my office. i
2 store. 2 Q. What fumiture was that? ;
3 Q. Andthe branch for Fifth Third you said Telegraph? 3 A Fiipped the tables upside down. I have picturesof |
4 A InDearborn. 4 thatand Jim Feinberg was there at the time. !
5 Q. Andthen Bank of America branch — S Q. Was there any upholstered fumiture that was ripped or :
6 A. Ison Warren Avenue in Dearborn. 6 tom by the deputics? E
7 Q NldﬂtemandelsFargo,vmatdowumﬂﬂm? ) 7 A. No. [
8 A. Factor companies. 8 Q. Was there any upholstered fumniture In your VIP room 1
9 Q. Arethose under your name or Goodfellas? 9 that was ripped or tore up by the deputies? ;
10 A. Goodfellas. 10 A. No. i
11 Q. Is O located in another state? 11 Q. Wnatis your VIP room used for? |
12 A. Ibelieve In New Yorie 12 A. It's used for customers that come shop with their -
13 Q. Ckay. And if 1 wanted to get information, do I call 13 let’ssayifawomanlsshopplngand-—mosﬁylt's
14 &t a factors account or does It have a different - 14 for rappers. lhavealotofartistsmatmmehomy
15 A. It's afactor company. 15 store,
16 Q. Factor company. 16 Q. What do they do in the VIP room? i
17 A. They make the decisions who gets approved for net 30s. 17 A. They just sit down and take pictures. There is a fish |
18 Q. Okay. 18 tank, a TV they sit down and watch.
19 EXAMINATION 19 Q. Isitalsocalleda smoking room?
20 BY MR HALL: 20 A. There is no smoking in that room.
21 Q. Did you see any stolen property tken from the store 21 Q. It's not meant for —
22 on the night of the rald? 22 A. It's not closed up.
23 A. No,Ididnt. 23 Q. It's not a smoking room?
29 Q. So,howdoyouhwitwasstoknmoputy&em? 24 A. No.
25 A Mchammed told me afterwards. 25 Q. And can you see the activities of the store from the
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Page 213 Page 215
1 VIP room through camera or playback? 1 MR. HALL: Idon't have any further
2 A Yes. 2 questions. -
3 Q. So, is there any other place — you can see the 3 (The deposition was concluded at 3:27 p,m,
4 playback of the videos in your office as well, 4 Signature of the witness was not requested by
5 correct? 5 counsel for the respective parties hereto. )
6 A. That's correct. 6
7 Q. And the VIP room? 7
8 A Yes. 8
9 Q. Istherse any other places where they actually have the 9
10 monitors where you can see the videos? 10
11 A. All over the store, the back room, you could see the | 11
12 back rcom. 12
13 Q. Iknow the cameras are all over the stores. Are the 13
14 video screens where you can see where — 14
15 A. Ican see wherever there is Intemnet. 15
16 Q. From a computer module? 16
17 A, Yes. 17
18 Q. Gotit You tatked about the other depasition that 18
19 You gave with David Martin I think. Do you remember 19
20 the name of that case? 20
21 A. Idon'tknow. 21
22 Q. What year was it? 22
23 A. Itwasin - I believe it ended in '06. 23
24 Q. Do you know what court it was in? 24
25 A. Itwasn'tacourt. Itwas Wayne County. 25
Page 214 Page 216
1 Q. Who was the defendant that you were suing? 1 CERTIFICATE OF NOTARY
2 A. Farm Bureau Insurance. 2 STATE OF MICHIGAN )
3 Q. Okay. And did you say you received a settlement 3 }ss
49 payment in that case? 4 COUNTY OF WAYNE )
S A. Yes. S
6 Q. What was that amount? 6 1, NORA MORRISSY, a Notary Public in
7 A. Arocund 22 thousand. 7 and for the above county and state, do hereby
8 Q Anyomer!itigaﬁonofanyldndmatyouwereaparty 8 certify that the above deposition was taken before
9 to or witness to? 9 me at the time and place hereinbefore set forth;
10 A. No. 10 matmewim&wasbymeﬁrstdulymomto
11 Q. Ever file any litigation against police officers 11 testify to the truth, and nothing but the truth; |
12 before? 12 that the foregoing questions asked and answers made
13 A No. 13 by the witness were duly recorded by me !
14 MS. FLANAGAN: I have nathing further at 14 stenographically and reduced to computer
15 this time. 15 transaription; that this is a true, full and comrect
16 MS. DAMICO: I don't have anything. 16 transaript of my stenographic notes so taken; and
17 RE-EXAMINATION 17 that I am not related to, nor of counsel to either
18 BY MR HALL: 18 party nor interested in the event of this cause,
19 Q. Asindicated you didn't have any personal knowledge of | 19
20 any stolen merchandise or alleged stolen merchandise 20
21 found in your stores, is that correct? 21
22 A. Atthetime, no, I didn't. 22 NORA MORRISSY, CSR-2642
23 Q. Nithal, your brother, you don't know whether ornothe |23 Notary Public,
24 stole — sold counterfeit merchandise, do you? 24 Wayne, County, Michigan
25 A. No. 25 My Commission expires: 9-13-13
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CERTIFICATE OF NOTARY
STATE OF MICHIGAN )

) SS
COUNTY OF WAYNE )

I, NORA MORRISSY, a Notary Public in
and for the above county and state, do hereby
certify that the above deposition was taken before
me at the time and place hereinbefore set forth;
that the witness was by me first duly sworn to
testify to the truth, and nothing but the truth;
that the foregoing questions asked and answers made
by the witness were duly recorded by me
stenographically and reduced to computer
transcription; that this is a true, full and correct
transcript of my stenographic notes so taken; and
that I am not related to, nor of counsel to either

party nor interested in the event of this cause.

W
d

NORA MORRISSY, CSR-2642

Notary Public,

Wayne County, Michigan

My Commission expires: September 13, 2013
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